


KZl poslovalnico M€D€fl
tel.: 0601/73 696

30% SEZONSKI POPUST

V TEM MESECU NA ZALOGI:

- ŠOLSKE TORBICE
- TELOVADNI IN ŠPORTNI COPATI
- ŠPORTNI COPATI ADIDAS

UGODNO:
- torbice za na plažo ... 1.344 SIT
- modne torbice ... 3.315 SIT
- slamniki... 588 SIT
- natikači... 808 SIT

Ugodni plačilni pogoji: nad 3.000 SIT na DVA ČEKA 
nad 5.000 SIT na TRI ČEKE 
nad 8.000 SIT na ŠTIRI ČEKE

ODPIRALNI ČAS: od 8.00 do 19.00 ure; 
ob sobotah od 8.00 do 12.00 urel VABUENI!
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Podjetje za svetovanje, inženiring 
In trgovinsko posredovanje

Cesta 20.julija 2c, 61410 Zagorje 
Telefon/Tax: 0601 64 611; Tel: 64 660

PROGRAMSKI PAKETI:
Osebni dohodki, Glavna knjiga, Saldakonti, Materialno 
poslovanje, Osnovna sredstva, Obresti, Izpis virmanov, 
Fakturiranje, Skladiščno poslovanje, Obrtno poslovanje, 
Gostinsko poslovanje,...

RAČUNALNIŠKA OPREMA:
Računalniki, tiskalniki, miške, scanerji, modemi, 
diskete, pokrivala, zašč. filtri,...

RAČUNALNIŠKI TEČAJI:
DOS, VVORDSTAR, OUATRO PRO, VVINDOVVS, 
DBASE, PARADOX,...

SOFTVVARE OPREMA:

MICROSOFT, BORLAND, NOVELL in 
LANTASTIC mreže, AUTOCAD!
Prodaja slovenskih knjig za nekatere produkte!
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TRGOVINA

d.o.o.
Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827 

Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/883 158

- itisoni širine 2, 4 in 5m, tekači raznih 
širin in vzorcev

- topli podi širine 2, 3 in 4m

- karnise vseh vrst

- zavese iz VELANE

- barve akril, jupol, barve za les in kovino

- robimo itisone, tekače in razne 
preproge po ŽELJI

- polaganje, brušenje in lakiranje parketa, 
plute in ostalih lesenih podov

- pestra paleta tekstilnega blaga 
meterskega in dekorativnega blaga

PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV.
VABI VAS trgovina v Kisovcu in Litiji.

Vsak dan od 7" do 19“ ob sobotah 7“ do 13

y
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TRBOVLJE
Trg svobode 1 la, 61420 IHiovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228
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• UVODNIK •

V uredništvu smo se ta teden srečevali s precej zanimivimi 
klici. Ljudje nas čedalje več kličejo, prosijo za pomoč, včasih 
le nasvet. Včasih se počutimo kar socialne delavce, saj 
navadno pridejo z besedami: "Vsepovsod smo bili, le vi mi 
še lahko pomagate." Ko bi imeli čarobno palico, bi bilo 
lahko. Tako pa imamo v rokah le računalnike in črke. Včasih 
lahko pomagamo, drugič z najboljšo voljo ne moremo 
storiti kaj dosti.
Kritični prispevki pa tudi nosijo svoje odmeve, ki so 
velikokrat prav žolčni in neobjektivni. Neformalni pritiski 
seveda vnašajo v uredništvo nemir. Vendar ne toliko, da ne 
bi še naprej pisali tisto, za kar smo prepričani, da je resnica. 
Čeprav se zavedamo, da je resnic ponavadi več. Tudi v tem 
časopisu, ki ga držite v rokah, je tako.
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Na to odgovorno mesto so 15. julija izbrali dipl. ing. 
BranetaBebralBebar je:doslej vodi) razvojni : 
oddelek tovarne in tesno sodeloval pr, delu vodilne 
ekipe že v času uspešnega <ii rek toro vanju Staneta

M. V.

V ogledalu:Hinko Jazbec 

Nov rentgen v Zagorju 

STOP prekrškom

Obnovljena cerkev na Dolu 

840 let Tirne

Dr. Alojzij Šuštar rad sreča Zasavce 

Mostnina v Radečah 

Pivo in cvetje

Boris Koren odličen v Izraelu 

Roparja zvezala prodajalko 

Klovnesa med Zasavci 

Roman: Pod posteljo je počilo

Zasavc in Radio Trbovlje sta 
obiskala družini, za katere sta 
pripravila učinkovito akcijo pomoči 

X z naslovom Pomagajmo prizadetim, f Seveda bomo pripravili o obisku 
obširno reportažo.



KOLEDAR
DOGAJANJ

18. julija - V času od 18. do 20. julija naj bi Zasavje obiskal 
predsednik nemške sindikalne zveze za Bavarsko Fritz Schoesser, 
vendar je bil obisk zaradi neodložljivih obveznosti pri razreševanju 
sindikalnih nalog na Bavarskem odpovedan.

20. julija - Končana je že 31. slikarska kolonija na Izlakah v 
Medijskih Toplicah, ki so jo zaključili s skupinsko razstavo na terasi 
hotela.

21. julija - Na 49. seji Izvršnega sveta SO Zagorje razpravljajo 
med drugim o sanaciji škode, nastale ob neurju koncem junija in v 
začetku julija.

22. julija - Zasavje v tem poletju pogosto obiskuje ognjeni 
petelin. Največ so na udaru kmetijski objekti. Ta dan zagori v 
Uničnem na Dolu pri Hrastniku, naslednji dan na Partizanskem vrhu 
v Trbovljah. Obakrat zgorita gospodarski poslopji.

23. julija - V Trbovljah Gostinsko podjetje Rudar odpre v 
spodnjih prostorih hotela prenovljeno pivnico Zlatorog klub. Na 
otvoritvi jo seveda primemo zalijejo.

23. julija - Veliko Zasavcev ta večer preživi na eni največjih 
slovenskih fešt - na 30. prireditvi Pivo in cvetje v Laškem. Pivo je 
teklo, cvetje pa počasi venelo, saj je bila vročina velika. Da o 
ognjemetu ne govorimo. Pivo in cvetje so zaključili naslednji dan.

24. julija - Pomožni škof Jožef Smej na Dolu blagoslavi cerkev 
Sv. Jakoba. Prenovljena fasada farne cerkve daje kraju lep videz.

24. julija - Na taisti gospodov dan v Tirni slavijo 840 let njene 
prve pisne omembe. Ob tej priložnosti blagoslovijo obnovljeno cerkev 
Sv. Primoža in Felicijana, mašuje nadškof Alojzij Šuštar. Sledi kratek 
kulturni program in govor zagorskega župana Matjaža Švagana ter 
družabno srečanje.

D.H. in M.P.
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UJACI3J00 V
HINKO 
JAZBEC

Hinko Jazbec je 10. julija 
praznoval 85. rojstni dan. Za svoja 
leta se drži še zelo krepko, saj 
dnevno prehodi peš kar dosti poti. 
Zadnja leta ob palici, ker je prestal 
operacijo na kolku. V mladih letih 

je bil med prvimi smučarji - tekmovalci, ki so dosegali za 
tiste razmere izredne rezultate. Vključen je bil v smučarsko 
sekcijo in kasneje v klub pri SPD (takratnem Planinskem 
društvu Trbovlje). Iz tega obdobja je nudil komisiji pri 
Smučarskem društvu Trbovlje, ki pripravlja zgodovino 
smučanja v Trbovljah, dragoceno gradivo. Bil pa je tudi eden 
prvih šoferjev v Trbovljah. Tudi o tem bi jubilant lahko 
marsikaj povedal. V času pred drugo svetovno vojno so bili 
le redki, ki so obvladali šofiranje avtomobila. Med temi je bil 
Hinko. V Trbovljah so imeli osebne avtomobile le redki 
posamezniki, morda jih je bilo pet ali šest. Jazbec sicer svojega 
ni imel, je pa na primer vozil dr. Huga Baumgartna, 
ambulantnega zdravnika v Trbovljah.

Višek svojega znanja je pokazal vsa zadnja desetletja kot 
šahist. Bil je med ustanovitelji šahovskega kluba Rudar, pa 
tudi eden najpomembnejših tekmovalcev, ki je dosegel izredne 
rezultate ne le v Trbovljah, pač pa tudi v Revirjih in Sloveniji. 
Svoje posebno mesto je imel na elektroenergetskem po
dročju, tudi kot šahist. V Sloveniji je dosegel H. kategorijo, 
kar je pomenilo, da je kotiral ob doseženih rezultatih zelo 
visoko. Njegova najuspešnejša leta v šahu so bila leta po 
zadnji vojni. Za njegove zasluge pri razvoju šahovskega športa 
gaje Šahovska zveza Slovenije leta 1950 poslala za nagrado 
na šahovsko olimpijado v Dubrovnik v funkciji 
soorganizatorja. Kot šahist še vedno sodeluje v šahovski 
sekciji pri Društvu upokojencev Trbovlje, kjer so mu ob 
zadnjem jubileju izročili posebno pisno priznanje. V mladih 
letih je nekaj časa delal v Franciji. Leta 1965 je končal svoje 
aktivno delo v Termoelektrarni Trbovlje, kjer je veljal kot eden 
najboljših turbinskih strojnikov, vodja remontov turbin in 
vodja izmene.

Tine Lenarčič



Če mislite, da vam je vroče, se vživite v njegovo kožo...

Foto: Tomo Brezovar

Stanovanjski sklad že 
deluje

Občina Zagorje ima formiran stanovanjski 
sklad, katerega statut je bil sprejet ta teden na 
seji IS. Dejavnost sklada je gospodarjenje s 
stanovanji in stanovanjskimi hišami ter sredstvi 
v lasti sklada, financiranje graditve in nakupa 
stanovanj ter obnova obstoječega 
stanovanjskega fonda sklada, določanje in 
spremljanje najemnin za socialna stanovanja, 
oddajanje v najem stanovanj in sklepanje 
najemnih pogodb, dodeljevanje stanovanjskih 
posojil v okviru razpoložljivih sredstev 
oziroma programa. Sredstva dobiva sklad od 
privatizacije stanovanj, iz prihodkov lastnega 
poslovanja, iz namenskih dotacij, vračila 
kreditov, z najemninami lastnih stanovanj, če 
posluje z vrednostnimi papirji, iz republiškega 
stanovanjskega sklada... Uporabniki sredstev 
stanovanjskega sklada so lahko pravne ali 
fizične osebe, ki izpolnjujejo pogoje iz 
razpisov, ki jih objavlja sklad. Razpisni pogoji 
pa se določajo s posebnim pravilnikom, ki ga 
sprejme upravni odbor sklada v okviru določil 
stanovanjskega zakona. Predsednik upravnega 
odbora stanovanjskega sklada občine Zagorje 
je Rihard Majcen, za v.d. direktorja pa je bil 
imenovan Vili Brodar.

I.L.

Nov rentgen v ZagorjuJavna razprava o okolju
Zagorje - Izvršni svet SO Zagorje je v 

četrtek podaljšal javno razgrnitev Osnutka ure
ditvenega načrta za sanacijo površin na obmo
čjih Ruardi, Orlek, Čilenca in Podstrana. Raz
grnitev tega ureditvenega načrta bo do konca 
avgusta, v začetku septembra pa bo o tem do
kumentu potekala razprava v različnih okoljih. 
Gre za sanacijo velikega dela površin, ki so 
bile degradirane zaradi dolgoletnega rudar
jenja. Pripombe bo sprejemal Sekretariat za 
okolje in prostor, na podlagi teh pa bo v jesen
skem času pripravljen predlog ureditvenega 
načrta, ki bo tudi osnova za pridobitev republi
ških sredstev, potrebnih za sanacijo teh površin.

I.L.

Oddana prijava o škodi
Zagorje - Komisija, ki je koordinirala 

aktivnosti pri sanaciji škode, ki jo je junijsko 
neurje povzročilo v zagorski občini, je 
Izvršnemu svetu podala poročilo, v katerem 
navajajo, da je občina utrpela za 2,7 milijarde 
tolarjev škode. Občina je iz republike takoj po 
nesreči dobila 40 milijonov tolarjev, kar pa je 
bilo pri velikem obsegu razdejanja le za 
pokritje najnujnejših intervencij. Prihodnji 
teden bodo na Ministrstvo za okolje 
posredovani vsi obrazci, na katerih je zapisana 
vsaka posamezna vrsta škode in na podlagi te 
prijave naj bi občine iz republike dobile okoli 
10 odstotkov namenskih sredstev. Kdaj bodo 
ta sredstva resnično prispela na občinske 
račune, žal ni mogoče napovedati.

I.L.

Čeprav so se okrog 
usode zagorske 
ambulante za plju
čne bolezni zadnje 
leto kresali različni 
interesi, je ambu
lanta v Zagorju 
ostala. Dobili so nov 
rentgen in v petek,
22. julija so v zagor
skem Zdravstvenem 
domu priredili tu
di skromno otvo
ritev, čeprav so 
rentgen začeli 
uporabljati že pred 
tremi tedni.

O tehničnih prednostih novega rentgena 
je spregovorila vodja teama v dispanzeiju za 
pljučne bolezni dr. Danica Slapar. Povedala je, 
da novi aparat omogoča vpogled v več 
struktur prsnega koša, slika je večja, 
žarčenje pa je desetkrat do dvajsetkrat 
manjše kot pri starem rentgenu. Direktor ZD 
Zagoije dr. Franc Grošelj pa nam je povedal, 
da so največji delež investicije (poleg 
zagorskega ZD) prispevali občani v zbi
ralni akciji, zelo dobro pa so se odzvale tudi 
nekatere delovne organizacije, društva, 
Občina Zagorje,... Cena rentgena je bila 140 
tisoč nemških mark, od tega je že plačanih 90 
tisoč, ostalo pa mora zagorski Zdravstveni

dom zagotoviti iz rednih obratovalnih 
sredstev. Poleg samega rentgena so kupili 
tudi avtomatsko razvijalno napravo, ki 
bo sedanje polurno čakanje na slike skrajšala 
na nekaj minut. Ob tem so v ZD Zagorje 
poskrbeli tudi za nakup kvalitetnih folij za 
slike, ki rabijo čim manj žarčenja za pra
vilno osvetlitev. Letno v Zagorju "slikajo" 
preko 3000 pljučnih bolnikov, novi rentgen 
pa bo mogoče uporabljati tudi za slikanje 
kostnega sistema, kar bo število uporabnikov 
rentgena še povečalo.

Jože Ranzinger jr.



Morda se bo naša tokratna odločitev za Lampo nekomu zdela 
neupravičena ali zgrešena, pa vendar. Zakaj ne bi lampe prižigali tudi za 
biste ideje.

Zato smo tokratno Lampo prižgali hrastniški Steklarni, ki seje v zadnjih* 
nekaj letih korenito spremenila iz socialistične tovarne v tržno usmerjeno 
podjetje. Vendar si Lampe niso zaslužili zaradi svoje levitve. V oči so nam 
padli napisi v Steklarni, ki na vidnih mestih opozarjajo na odgovorne za 
posamezno področje in s tem tudi odgovorne na njihovo delo. Menimo, 
da je osebna odgovornost močan porok za dobro delo, kot tudi zelo uspešen 
način, kako povedati delavcem, da tudi tisti "zgoraj" za nekaj odgovarjajo

Ali KI- DIX
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ODGOVOREN 
KUKU MK \|

m da njihova odgovornost močno presega "sedenje v fotelju", kot se
večkrat sliši med nezadovoljnimi v proizvojii|i.

Torej, v Steklarni se točno ve, kdo je oti|(jjVoren za red in čistočo. Mi 
smo v objektiv ujeli odgovornega za red m čistečo v svojem oddelku Matijo 
Koritnika. Zaradi bistre ideje, ki se najbrž zglfeduje po uspešnih zahodnih 
podjetjih, prižigamo hrastniški Steklarni Latipo, ki naj bi "razsvetlila"

”d"roic™z3®ieei..lil;. _

Pločnik od Podskale do 
Dola

Hrastnik - Kar nekaj časa že potekajo dela na odseku Brnica- 
Podskala na magistralni cesti iz Hrastnika v Laško. Trenutno 
na tem odseku delavci Cestnega podjetja Celje urejajo oporne 
zidove in strugo potoka, pripravljajo pa tudi vse za postavitev 
pločnikov. Dela na cesti naj bi bila končana še letos. Izgradnjo 
ceste financira Ministrstvo za promet in zveze, za financiranje 
izgradnje pločnikov pa bodo morali poskrbeti na Občini 
Hrastnik. Na Občini Hrastnik so naročili izdelavo projekta tudi 
že za celoten odsek do Dola, vendar dokončne rešitve še niso 
znane. Zagotovili pa so, da bo vse do dolskega pokopališča 
potekal pločnik na obeh straneh ceste, potrebno bo obnoviti 
most pri Kandolfu na Brnici, predvidoma bodo prestavili nižje 
tudi parkirišče pri pokopališču, o novih priključkih in prostoru 
za pločnik pa se bo potrebno dogovoriti še z lastniki hiš ob 
pokopališču. Dela na tem odseku naj bi predvidoma stekla 
prihodnje leto.

Kmalu naj bi začeli obnavljati tudi cesto v Podkraj, ki je 
bila prvič poškodovana že v neurju leta 1990. Čeprav seje 
mnogo govorilo o dokončni sanaciji te ceste z izgradnjo 
hidroelektrarne Vrhovo, bo zaenkrat cesta še ostala tam, kjer 
je. Cesto bodo zgolj utrdili in jo prevlekli z novo asfaltno 
oblogo, za dvig nivoja ceste pa bo treba še počakati, da bo 
dokončno znan vpliv HE Vrhovo na ta cestni odsek.

J.R.jr.

Gimnazijska cesta 
asfaltirana

Trbovlje - Spomladi letos so delavci S OP Zasavje začeli s 
polno rekonstrukcijo Gimnazijske ceste v Trbovljah od odseka 
Blanca do novega parkirišča pri Ghnnaziji - ekonomski šoli, v 
dolžini okoli 250 metrov. Naročnik del je Sklad stavbnih 
zemljišč občine Trbovlje, projekt pa je izdelal IBT s svojimi 
projektanti. V okviru rekonstukcijskih del je bilo treba odstraniti 
staro cestno prevleko, na novo urediti kanalizacijo z vsemi 
priključki, položiti cevi za razne napeljave, na novo zgraditi 
precej širok pločnik, postaviti cestno oz. ulično razsvetljavo, 
izdelati nove cestne priključke k posameznim hišam. Sredi julija 
so bila dela tako daleč, da so lahko asfaltirali enosmerno cestišče 
in novo zgrajeno parkirišče. Na cestišču so uredili tudi grbine 
za preprečevanje prehilre vožnje, t.i. "ležeče policaje". 
Dokončati bo treba še pločnik, namestiti stebre ulične 
razsvetljave in opraviti zaključna dela.

T.L.

Za mamograf
Seznam zbranih prostovoljnih prispevkov za nakup 

aparata "Mamograf' od 15.7. do 21.7.1994
L Sijaj Hrastnik (prispevki zaposlenih delavcev) - 

73.800, 2. GD podjetje za gradh. dejavnost, Hrastnik 
(prispevki zaposlenih delavcev) - 16.800, 3. FORMA 
- H d.o.o., Hrastnik (prispevki zaposlenih delavcev) - 
13.200, 4. Frizerstvo "JOŽI" Jožica Fijačko, 
Trbovlje - 5.000, 5. Marjeta VVallas, Trbovlje - 2.000, 
6. Sindikat KNG Pod jetja TKI Hrastnik (prispevki 
zaposlenih delavcev) - 181.200.

Skupaj zbranih sredstev od 15.7. do 21.7.1994 - 
292.000. Skupaj zbranih sredstev do 21.7.1994 - 
9.417.580.

Z4SAVT.



Plakati, stari tudi po več mesecev, ki so svojo nalogo že zdavnaj opravili, pasji 
iztrebki na neprimernih mestih, avtomobili na zelenicah,... so motili marsikaterega 
prebivalca Zasavja. Na opozorila lastnikom psov so vam ti večkrat odgovorili, da 
iztrebki njihovih ljubljenčkov niso vaša stvar, za malomarne lastnike plakatov in 
prireditelje pa so ponekod poskrbele komunalne službe,... Pred nekaj meseci pa 
smo v dveh zasavskih občinah lahko videli komunalne redarje, katerih naloge so 
določene z občinskimi odloki. Redarji lahko kršitelje določil le opozorijo, ali pa jih 
kaznujejo z denarno kaznijo do 30.000 tolarjev.

V litijski občini o komunalnih redarjih še 
ne razmišljajo. Za pravilno parkiranje tu 
skrbijo policisti, za plakatiranje in drugo pa 
komunalna služba. V Zagorju ob Savi so 
odlok o komunalnem nadzorstvu že sprejeli, 
redarjev pa še nimajo.

V hrastniški občini imajo komunalne 
redarje že približno tri mesece, ker pa se 
morajo ljudje nanje še navaditi, zaenkrat le 
opozarjajo. Čeprav imajo predvidene 
denarne kazni v višini od 1.000 do 20.000 
tolarjev, so zaenkrat izdali le nekaj najnižjih. 
V Hrastniku imajo tri redarje, ki so 
zaposleni na Komunalno stanovanjskem 
podjetju v Hrastniku. Poleg dela, ki ga 
opravljajo v tem podjetju, imajo tudi 
pooblastila, da v občini nadzorujejo 
parkiranje v središču mesta, tržni red in 
zelenice ter kršiteljem izrekajo ustrezne 
kazni. Igor Kovač, Vlado Mikša in 
Branko Kiš so zaenkrat še brez 
razpoznavnih uniform, vendar jih 
pričakujejo.

Petnajstega februarja lani je Občina 
Trbovlje izdala Odlok o vzdrževanju javne 
snage, komunalni ureditvi in zunanjemu

izgledu mesta in naselij občine Trbovlje, ter 
Odlok o komunalnem nadzorstvu v občini 
Trbovlje. Komunalna nadzornika Anka 
Sotlar in Branko Grbec, ki sta v občini 
Trbovlje že od prvega maja letos, imata 
nadzor nad higiensko ureditvijo, nad 
čiščenjem javnih površin, nad uporabo 
vodnih naprav in nad zunanjim izgledom 
mesta in naselij. Uniformo, ki jo imata 
približno en mesec, tvorijo črne hlače, 
oziroma krilo in svetlo zelena srajca z 
našitkom trboveljskega grba ter napisom 
"Komunalni nadzornik".

"Sprva sva obiskala mesta, kjer imajo 
komunalne nadzornike že dalj časa. To so 
Maribor, Celje, Koper in Novo mesto," je 
povedal Branko Grbec. Njun delavnik 
poteka od sedmih do petnajstih, ob sredah 
pa do sedemnajstih. Nadzorujeta velik del 
Trbovelj, od Komunale do Centra in 
zaenkrat kršitelje določil le opozarjata. Na 
napačno parkirane avtomobile zatakneta 
opozorilne listke z vsebino: "Za zunanji 
izgled našega mesta moramo skrbeti vsi in 
prav tako tudi vozniki. In vi kot voznik 
zasedate prostor pešcem, oziroma prostor,

Zaenkrat delita le opozorila. Toda kmalu...

Tako sta oblečena redarja v Trbovljah.

ki ni namenjen vam in s tem ogrožate 
njihovo varnost. To naj velja kot opozorilo, 
kajti s tem ste naredili prometni prekršek, 
za katerega vas bomo naslednjič prisiljeni 
kaznovati."

Prav tako zaenkrat le opozarjajo lastnike 
plakatov, oziroma prireditelje, ki plakatov 
ne odstranijo pravočasno ali jih nalepijo na 
nepravilnem mestu. V Trbovljah je pet 
plakatirnih mest: deska na zidu Njiva, deska 
pri Semenarni, panoji na ulici Sallaumines 
in pri trgovini Klečka, ter steber med 
Keršičevo in Partizansko cesto. To je po 
besedah redarjev bistveno premalo, zato sta 
dala Izvršnemu svetu Občine Trbovlje 
predlog za več plakatirnih mest. Veliko dela 
imata tudi z opozarjanjem mladih lastnikov 
psov. Starši, ki kupijo otroku psa, mislijo, 
da je s tem vse končano, ne zavedajo pa se, 
da morajo njihovi otroci s seboj na sprehod 
s psom vzeti tudi orodje, s katerim bodo 
lahko odstranili iztrebke svojega psa. 
Komunalna nadzornika sta s svojim delom 

__ v veliko pomoč komunalnemu inšpektorju, 
5 policistom, v času odpravljanja škode po 
e vodni ujmi v Trbovljah pa sta pomagala tudi 
m pri razporejanju vojakov iz Novega mesta 
® na najbolj prizadeta območja.

Marjeta Drnovšek
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TENDENCIOZNOST, 
PRIMITIVNOST - ALI ZGOU 

NEPROFESIONALNOST ?
V Zasavcu številka 29, 

letnik 4, z dne 21.7.1994, je 
bil na strani 7 pod naslovom " 
Namesto zdravnika 
ginekolog " objavljen članek 
o zdravstvu v Hrastniku. 
Zaradi netočnosti,
nedoslednosti in neresnic, ki 
so navedene v članku, 
navajamo naslednja preverl
jiva dejstva:

1. Napis na naslovnici 
desno zgoraj " ZDRAVNIKA 
NI !!! " ni točen!

2. Napoved v kazalu na 
strani 3 " Namesto zdravnika 
- ginekolog " ne drži !

3. Splošna ambulanta IV v 
ZD Hrastnik ( kjer se zdravijo 
predvsem upokojenci in svojci 
) je res zaradi koriščenja 
rednih letnih dopustov ( do 
katerega imajo pravico tudi 
delavci v zdravstvu ) in 
kadrovskih problemov zaprta 
od 11.7. do 19.8.1994. 
Zavarovanci so bili o tem 
pravočasno in na ustrezen 
način obveščeni z opozorilom, 
da jim je zdravstveno varstvo 
vsled tega zagotovljeno v 
ostalih delujočih ambulantah.

4. Ne gre za katerikoli 
četrtek, kot bi si lahko bralec 
članka mislil, temveč za 
četrtek 14.7.1994 ( o tem 
datumu je bil pogovor z 
novinarko ), ko je bilo skupno 
oskrbljenih triindvajset ( 23 ) 
upokojencev in svojcev:

- 6 dopoldan v splošni 
ambulanti I in

- 17 popoldan, ko je bila po 
navedbi v članku " ambulanta 
zaprta "(!).

Ordinirajoči zdravnik je bil 
Aleksandar Vodovnik, dr. 
med., zdravnik splošne medi
cine z zdravniško številko 
7466, kar pomeni, da je 
povsem usposobljen za svoje

L... ..—

delo in NI GINEKOLOG. Na spe
cializacijo iz povsem drugega 
področja pa bo odšel 15.8.1994, 
zaradi česar bo tudi prekinil 
delovno razmerje v ZD Hrastnik.

Ta dan, to je 14.7.1994, je bil 
na delovnem mestu od 13,00 ure 
pa do 13,00 ure naslednjega dne.

Nobeden od zavarovancev ni bil 
odklonjen.

5. Dne 14.7.1994 je bila do
16.00 ure v telefonski centrali 
usposobljena delavka, od 16,00 do
21.00 ure pa je prevzemala
telefonske klice direktno 
medicinska sestra, ki je delala v 
popoldanski ambulanti.
Telefonska centrala ni bila v 
okvari.

6. Da se najde telefonska 
številka Zdravstvenega doma 
Hrastnik ni potrebno imeti nov 
in drag telefonski imenik, ker le
ta že nekaj let ni bila spremenjena, 
redno pa je objavljena tudi v 
Zasavcu pod rubriko " Dežurstva

7. Vsebina prispevka ni bila 
autorizirana, kot je bilo dogo
vorjeno z novinarko. Zakaj je 
prišlo do takšnih interpretacij in 
neresničnih navedb v članku na 
vemo, upamo pa, da to ni bilo 
storjeno namenoma.

Presojo nekaterih v članku 
navedenih dejstev prepuščamo 
bralcem, ker jih ne bi želeli 
komentirati, nanašajo pa se 
predvsem na:

1. " možno maščevanje 
zdravnikov "

2. ali je ginekolog zdravnik
3. število anonimnih klicev na 

uredništvo Zasavca in njihovo 
vsebino

4. preimenovanje lelke 
Markovič, dr. med., specialista 
ginekologije in porodništva v 
Marijo Markovič

5. naziv oz. poklic bolniške 
sestre

6. objavljen podatek, da je 
ena od sester zaposlena v ZD 
Hrastnik približno eno leto, 
prej pa je šest let delala kot 
patronažna sestra ( kje le !! 
??? )

Ker bi bila lahko naša 
presoja gornjih navedb v očeh 
bralcev razumljena
subjektivno, jo v celoti 
prepuščamo njim in 
hrastniškim zavarovancem. 
Podpiramo objektivno in 
kritično, vendar povsem 
odgovorno pisanje o vsem, 
tudi o stanju in problematiki 
v hrastniškem zdravstvu, kije 
ni malo in ni od včeraj. 
Prepričani smo, da zaradi nje 
obseg, kvaliteta in ažurnost 
zdravstvene oskrbe še ni bila 
okrnjena, kar kažejo tudi 
primerjalne analize izvajanja 
zdravstvenega varstva v 
Republiki Sloveniji.

Povsem odgovorno in 
objektivno pišemo le o 
neizpodbitnih dejstvih, ki z 
očitanimi insinuacijami v 
članku ( vzrokov ne ugotavl
jamo ), nimajo nobene zveze. 
V prispevku je preveč napak 
in neresnic, ki bi lahko 
vzdržale kritično presojo 
objektivnega pisanja oz. 
poročanja in obveščanja. In 
ker takšno pisanje v Zasavcu 
s področja zdravstva v 
Hrastniku ni prvi primer, 
bomo " objektivnost pisanja " 
ne glede na njegove škodljive 
posledice preverili na način in 
s sredstvi, ki so zato 
predvidena v zakonodaji na 
področju informiranja in 
javnega obveščanja. Od 
uredništva Zasavca pa kot 
prvo pričakujemo opravičilo.

KO LAIK POSTANE 
STROKOVNJAK, POSTANE 
VSE LAIČNO. Kdo je že to 
rekel ?????

Povsem na koncu pa 
pripominjamo še to, da 
splošno zdravniško čast v 
celem zdravstvenem domu ni 
in ne more reševati ginekolo
ginja, rešujejo jo pa vsi 
zdravniki zaposleni v 
Zdravstvenem domu Hrastnik.

Direktor ZDRAVSTVENEGA 
DOMA HRASTNIK

Martin MLINARIČ, dr.med.

Pojasnili
Ne mislim na dolgo polemi

zirati z doktorjem Martinom 
Mlinaričem in njegovim pismom. 
Predvsem bi se rada iskreno 
opravičila dr. med., specialistki 
ginekologije in porodništva Jelki 
Markovič za objavo napačnega 
imena. Vse ostale zapisane stvari 
v mojem članku pa so korektno 
zabeležene besede iz pogovora z 
doktorjem Mlinaričem in sestrami' 
v zdravstvenem domu. Tako se z 
ostalimi trditvami v vašem pismu 
nikakor ne strinjam. Za avtori
zacijo nisva bila dogovorjena. 
Četudi bi bila, bi lahko zahtevali 
in preverili le vaše izjave, ki pa 
sem jih po mojem mnenju natan
čno navedla (lahko jih preverite na 
posnetku pogovora, saj ste ga tudi 
sami snemali), ne pa tudi mojega 
komentarja v članku, ki vas najbrž 
moti.

Marjeta Drnovšek

S člankom o dogajanju v 
zdravstvenem domu smo skušali 
odgovoriti na govorice, ki so se 
pojavile v Hrastniku, da "tisti 
četrtek" (14.7.) ni bilo bolnikom 
v hrastniškem zdravstvenem 
domu na razpolago nobenega 
zdravnika. Menim, da je javno 
pisanje o takšnih govoricah dosti 
boljše zdravilo za preprečevanje 
zlonamernih obrekovanj kot pa 
molčanje o tem. Izjavo hrastniške 
upokojenke (njen naslov je seveda 
uredništvu znan) smo vzeli le kot 
ilustracijo in okvir zgodbe. 
Odgovore pa smo poiskali tam, 
kjer se nam je zdelo to potrebno - 
v zdravstvenem domu.

Nikakor nismo imeli namena 
blatiti zdravstveni dom ali 
zdravnikov in drugega osebja v 
njem. Skušali smo kar najbolj 
korektno povzeti vprašanja in 
odgovore o tistem četrtku. In 
menimo, da smo to (razen imena 
dr. Markovičeve in delovne dobe 
sestre Gojgičeve - objavljeni 
podatek smo dobili v ZD) tudi 
storili. Nimamo namena 
zaostrovati naših odnosov, vendar 
tudi ne moremo pristati na to, da 
ne pišemo o delu v ZD Hrastnik 
(kot o vsaki drugi stvari) po svoji 
vesti. Zato danes objavljamo še en 
članek, ki ga je vzpodbudilo 
pisanje v prejšnji številki. Tokrat 
s polnimi imeni.

Urednik Marko Planinc
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Zgodba o...
Zgodba iz Hrastnika v prejšnji številki Zasavca je spodbudila 

k nastanku še eno zgodbo. Je zelo podobna, in vendar se 
razlikuje. Ko zbolimo, pričakujemo strokovno pomoč 
zdravnikov. Že proslavljena Hipokratova zaprisega nam da 
slutili, da so zdravniki to, kar so, zaradi bolnikov in ne obratno.

Cvetka Dolanc je svojo 76 let staro mater v ponedeljek, 18. 
julija zjutraj pospremila k zdravniku zaradi bolečin v hrbtenici. 
"Dežurni zdravnik dr. Vodovnik ji je dal injekcijo proti bolečinam, 
ki je po dveh urah popustila. Dal ji je tudi tablete ketonal. Bolečine 
so se hitro povrnile." Cvetka Dolanc seje s svojo materjo v četrtek, 
21 .julija ob petnajst do šestih zjutraj znova oglasila pri zdravniku. 
V čakalnici je že bilo nekaj pacientov, ki so čakali, da zdravnik 
začne z delom. Čakali so dobre tričetrt ure, nakar je dežurni dr. 
Mlinarič zapustil svojo ordinacijo. "Nekaj čez sedmo uro sem 
potrkala na vrata. Medicinska sestra mi je rekla, da ne ve ne kdo in 
ne kdaj bo kakšen zdravnik začel delati," pripoveduje svojo zgodbo 
Cvetka Dolanc.

Obupana se je odpravila do šolske zdravnice, ki je delala. Tam je 
srečala sestro Cvetko Kotnik, ki ji je prijazno obljubila pomoč. In 
res, sestra je v nekaj minutah uredila pregled pri solski zdravnici 
dr. Janji Stošicki. Ta mame ni samo na hitro pregledala, ampak jo 
je, čeprav to ni bila njena dolžnost, napotila tudi v laboratorij. "Ob 
osmi uri v ambulanti splošnega zdravnika, kjer sem čakala prej, še 
vedno ni nihče delal. Na mizi v čakalnici pa se je znašlo obvestilo, 
da jemljejo samo še nujne primere." Na podlagi laboratorijskih 
izvidov je dr. Janja Stošicki Cvetkino mamo takoj in nujno poslala 
v bolnišnico. Tam je še danes.

Tudi v trgovini, kjer sem zaposlena," pravi Cvetka Dolanc: 
"imamo dopuste. Vendar se organiziramo tako, da so police vedno 
polne, ob blagajnah zaradi dopustov ni zastojev. Naše stranke zaradi 
dopustov ne smejo biti prikrajšane ali slabo postrežene. Mislim, da 
bi se tudi v Zdravstvenem domu lahko bolje organizirali." Cvetka 
Dolanc, ki so ji katastrofalno deževje in poplave uničile dobršen 
del stanovanjske hiše, ni bila pripravljena na takšen odnos v tej 
ustanovi. Se manj pripravljena trpeti bolečine pa je bila njena mati.

Jure Nagode

Izdani rezultati ekoloških taborov
LDS Zagorje je izdala bilten z naslovom Mladinski ekološko 

raziskovalni tabor OKOLJE 1990 - 1993. V knjižici nam mladi 
raziskovalci razkrivajo rezultate, ki so jih dobili v svojem štiriletnem 
delu. Odkrivali so divja odlagališča, analizirali vodo, merili hrup 
in onesnaženost zraka, med občani pa so naredili tudi anketo. V 
zaključku so zapisali, da bi se morali ljudje bolj zavedati, da nam 
narava, v kateri živimo in katere del smo, ni dana v last, pač pa 
nam je zaupana v uporabo. Z njo moramo ravnati odgovorno in jo 
kolikor je mogoče neokrnjeno predati v roke novim generacijam. 
Ne sme nam biti vseeno, kako bodo zanamci ocenjevali naše početje. 
Le si boste bilten ogledali, boste spoznali vsebino svojega okolja. 
Morda boste potem razumeli, kako moramo ravnati z okoljem. V 
zavest se nam bo vsadil tudi Darwinov stavek, ki so ga mladi ekologi 
zapisali na začetku svojih misli: "Narava se ne maščuje ljudem, 
polaga jim le svoje račune."

v

Študentski servis
V letošnjem letu je preko študentskega servisa delalo več kot 

1000 mladih. Največ zanimanja za delo je med zimskimi in 
poletnimi počitnicami. Preko študentskega servisa lahko dela 
vsak, ki je dopolnil 15 let oz. ima status dijaka, študenta (tudi 
tisti, ki pavzira) ali pa čaka na služenje vojaškega roka.

Nova davčna zakonodaja določa, da plačilo za obvezno prakso 
oz. za delo preko študentskega servisa do določene višine ne bo 
obdavčeno. Višina neobdavčenega plačila bo vsak mesec vezana 
na povprečni bruto osebni dohodek, ki julija znaša npr. 50.000 
tolarjev.

Zaposlovanje preko študentskega servisa je za podjetje najce
nejše in tudi najvarnejše. Vsak je zaposlen po napotnici in je tako 
hkrati zavarovan. Napotnica je obenem pogodba in predstavlja 
uradno zaposlitev. Zmotno je mnenje, da "dobiš manj", če delaš 
preko študentskega servisa. Servis namreč zaračuna dodatnih 10 
odstotkov podjetju, ne pa mladim.

Delo v ETI na Izlakah.

Največ povpraševanja je za delo v pisarni, predvsem z računal
niki in za težko fizično delo, ki je dobro plačano. Podjetja pa rabijo 
mlade za proizvodno delo in delo v pisarni. V naših krajih nudijo 
podjetja delo mladim zaradi dveh vzrokov:

- zaradi resnične potrebe po delovni sili;
- da ustrežejo otrokom staršev, zaposlenih v njihovem podjetju.
Enotne plačilne tarife ni mogoče vzdrževati zaradi trenutne

gospodarske krize. Plačilo je odvisno od plač zaposlenih v pod
jetju. Tako se cena za delo giblje od 110 tolarjev do 400 tolarjev na 
uro. Pogosto se zgodi, da si plači dveh, ki opravljata isto delo, toda 
v različnih podjetjih, nista niti približno podobni. V Ljubljani je 
delo precej bolje plačano kot v Zasavju. V Zasavju je predvsem 
pomanjkanje povpraševanja in ponudbe za občasna dela na domu, 
kot npr. varovanje otrok, čiščenje stanovanj, likanje,... Irena Knez 
s Študentskega servisa v Trbovljah, je povedala: "Enkrat samkrat 
smo dobili klic, da potrebujejo nekoga za varovanje otrok. Vzrok 
temu je verjetno nevednost obeh strani." Brez dvoma je veliko 
lokalov, podjetij, ki rabijo pomoč le enkrat na teden za čiščenje ali 
pa morda starejših ljudi, ki bi želeli pomoč pri gospodinjskih delih, 
spravljanju premoga,... V prihodnosti bo verjetno več zanimanja 
tudi za tovrstno delo.

I.L. Mateja Leskovšek
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Nova pivnica v 
Trbovljah

Gostinsko podjetje Rudar je odprlo nov lokal, pivnico Zlatorog 
klub. Nahaja se pod hotelom Rudar, naproti Elektrotehne. Direktor 
podjetja Rudar Mihael Zver je dejal, da naj bi se sredstva naložbe 
povrnila v enem letu.

Pivnica sprejme 70 ljudi, nekaj klopi je tudi zunaj. Odprto imajo 
od 6. do 23. ure. Nudijo različne vrste pijač - alkoholnih in 
brezalkoholnih, sladice in nekaj vrst jedi. Cene so zmerne, kar 
pomeni, da dobite npr. točeno pivo (0,3 1) za 90 tolarjev, Coca-Colo 
za 120 tolarjev,... Na novo so zaposlili 6 pripravnikov.

Irivnico Zlatorog klub so odprli ob sodelovanju s Pivovarno Laško. 
Dušan Siljan, vodja prodaje v Pivovarni Laško je povedal: "Zasavje 
je že od nekdaj trdnjava laškega piva, zato smo pripravljeni sodelovati 
v takšnih projektih. Vidi se, da je v Gostinsko podjetje Rudar prišel 
nov direktor, saj se stvari premikajo na bolje. Lokacija je zanimiva 
in mislim, da se bo prodaja piva dvignila."

Mateja Leskovšek

Patenti, znamke, modeli
Predlani je bilo v Sloveniji prijavljenih 450 patentov in 833 znamk 

Lani se je to število podvojilo, letos pa na Uradu za varovanje 
industrijske lastnine (to je tudi pravi naslov za tovrstne informacije) 
opažajo še večje zanimanje. Kar tretjina prijavljenih patentov je 
izvirnih domačih in tudi v Zasavju poznamo podjetnike ali inovatoije, 
ki jim bo današnja Konteksova rubrika dobrodošla.

Najprej slovarček: patent je pravna zaščita nekega izuma, izum 
pa je tehnična in kreativna stvar. Znamka, blagovna ali storitvena 
pomeni zaščitni znak neke slike, besede, storitve,... ki omogoča 
razlikovanje blaga proizvajalcev. Model pa pomeni tridimenzionalno 
ali dvodimenzionalno obliko.

Sledi primer: televizor - to, kar je znotraj televizorja (tehnične 
rešitve), zaščitimo s patentom. Obliko (npr. ohišje) je možno zaščititi 
z modelom. Komercialno ime proizvoda (televizorja) pa je znamka.

Priznavanje omenjenih pravic pri nas ureja Urad za varovanje 
industrijske lastnine. Pravice veljajo samo na področju liste države, 
kjer je bilo zaprošeno za varstvo. Če nekdo želi zaščititi svoj znak. 
ga mora torej v vsaki državi posebej. V določenih primerih (predvsem 
pri patentih) pa mednarodna konvencije že določajo drugače. Vse 
pravice so tudi časovno omejene - patent velja 20 let, (naš zakon 
pozna tudi patente s krajšim trajanjem), model 10 let, znamka pa 
traja neomejeno, če se nanaša na določeno blago.

Postopek prijave: ko so ugotovljeni vsi formalni pogoji, se vsi
podatki iz prijave objavijo v uradnem glasilu Urada. Po objavi 

teče trimesečni rok za ugovor-če ugovora ni, postane predmet prijave 
priznan. Obstaja tudi dolgotrajen postopek preko sodišča, ki je tudi 
zelo drag, v primeru patenta pa možnosti ugovora ni.

Pred pričetkom prijave je smiselno temeljito preveriti informa
cije ali predmet prijave že kje obstaja. S tem se izognemo dragim 
nevšečnostim, kakršne je doživela npr. Mura. Iz svojega, tudi že 
široko promoviranega programa, je morala črtati blagovno znamko 
Gallus. Pri Muri so namreč uvedli znamko, za katero pa ima eksk
luzivno pravico neka nemška tovarna čevljev.

Mateja Grošelj

Varnost: letos 
uspešnejši

Zagorje - Polletna vrednostna 
realizacija v zagorski Varnosti je 
dosegla 3,5 milijona nemških mark, 
kakih 5 odstotkov več, kot so načrto
vali. Kljub temu se niso mogli izo
gniti manjšemu zmanjšanju zaposle
nih, zlasti v režiji. Po drugi strani pa 
bodo, po vsej verjetnosti že po 15. 
avgustu, morali ponovno začasno 
zaposliti vsaj 20 delavk za navijanje 
elektromotorjev. Obeta se jim 
namreč lohn posel z italijanskim 
partnerjem. Če bo delo steklo, se 
obeta zaposlitev še okrog 15 
delavcem oz. delavkam.

Podjetje zdaj dosega kakih 40 
odstotkov realizacije na tujih trgih, 
verjetno pa se bo odstotek kmalu 
povišal. Se zlasti, če se bo tudi doma 
začel odvijati pomembnejši investi
cijski cikel in če se bodo spet bolj 
odprli južni trgi. V sprejeti poslovni 
in razvojni strategiji od leta 1988 bi 
morala Varnost povečati sedanji

obseg poslovanja za kakih 60 
odstotkov, če bodo izpolnjeni neka
teri pogoji, ki so odvisni od zu
nanjih dejavnikov. Urejanje distri
bucijske mreže v tujini naj bi omogo
čilo postopoma večjo prodajo ele- 
ktromotoijev vseh vrst, doma pa bi 
se morala povečati prodaja drugega 
blaga, ki ga izdelujejo v podjetju.

Do konca leta morajo narediti in 
prodati za okoli 6 do 7 milijonov 
nemških mark izdelkov; le to jim 
omogoča kolikor toliko donosno 
poslovanje brez rdečih številk, s tem 
pa njihove zmogljivosti ne bodo 
polno zasedene. Kakšno bistveno 
povečanje zaposlenih pa vsaj še 
nekaj časa ne pride v poštev. Bolj se 
morajo usmeriti na posodabljanje 
strojev in naprav, kar naj omogoči 
tudi večjo storilnost in višjo kakovost 
njihovih izdelkov.

M. V.

Šolske knjige
Trbovlje - Knjižni hram Brede 

Lapornik tudi letos nadaljuje s

posredovanjem prodaje in nakupa 
starih šolskih knjig in učbenikov. 
Prodajajo knjige za osnovno in 
srednjo šole, povpraševanje pa je 
tudi za knjige za študij na raznih 
fakultetah. Stare šolske knjige bo 
možno prodati oz. kupiti v tej 
prodajalni do srede septembra letos.

T.L.

Diskoteka v 
Hrastniku

Hrastnik - "Končno," bi lahko re
kli. V Hrastniku bodo odprli novo 
diskoteko. Kar dolgo časa je trajalo, 
da se je nekdo zopet spomnil na 
mladino.

V soboto, 30. julija, bo v Hrast
niku otvoritev diskoteke nad bistro
jem Čar na Cesti 1. maja. Ker lastni
ka Darka Seitla ni bilo, je prijazna 
natakarica Nadi Senčar povedala: 
"Ko se bo odprla diskoteka, bomo 
začeli peči tudi pizze. V avgustu bo
mo imeli "živo glasbo". Naj prišep
nem, da nas bodo obiskali tudi Agro-

popovci. Eden izmed slovenskih 
pevcev se je odločil, da bo tu posnel 
celo videospot." In vstopnina? Prvi 
dan je vstop seveda prost, kasneje 
pa pravijo, da bo vstopnina okrog 
400 tolarjev s konzumacijo vred.

M. L.

Poletne aktivnosti 
Centra za socialno 

delo
Trbovlje - Center za socialno delo 

v Trbovljah je tudi letos, kol že 
prejšnja leta, pripravil aktivnosti za 
osnovnošolce v času letnih po
čitnic. Te aktivnosti potekajo pod 
geslom "Kratkočasje" v domu 
Svobode na Trgu Franca Fakina. V 
okviru bogatega programa potekajo 
likovni krožki, jezikovni tečaji, 
razne igre in še kaj vsak dan od 9. 
do 13. ure. Organizatorji vabijo vse 
mlade, da se vključijo v dejavnosti, 
kjer se lahko sprostijo, pa tudi kaj 
naučiio.

T.L.
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"Demokratično" 
dviganje 

produktivnosti 
zagorske policije
Znano je, da si pojma 

demokracija in pravna država 
veliko ljudi popolnoma napačno 
tolmači. Smešno, še bolj žalostno 
takšno tolmačenje postane 
takrat, ko se to zgodi tistim, ki 
od drugih zahtevajo strogo 
spoštovanje zakona.

Če se človeku zgodi krivica je 
običajno užaljen. V kolikor se 
konstantno dogaja, ga razjezi. Če 
se krivica dogaja sinhronizirano 
z represivnim in pravosodnim 
aparatom, zmanjka izraza.

Takšen primer je običajen v 
Zagorju ob Savi. Policija napiše 
prijavo o prometnem prekršku, 
sodnica za prekrške pa po črki 
zakona predpiše kazen (rajši več 
kot manj). Vse to človek že 
nekako razume, težko pa je to 
razumljivo, če je obdolžen v času 
prekrška v tujini, v zaporu ali 
celo nima avtomobila (gre 
seveda za prometne prekrške).

Priznam, da nisem pri 
spoštovanju prometnih 
predpisov nikakršen "angelček"
(vozim namreč brez vozniškega 
dovoljenja), vednar sem 
pripravljen vsak storjeni prekršek 
plačati brez ugovarjanja. Povsem 
drugačna situacija pa nastane pri 
lažnem ovajanju. Naj naštejem 
samo nekaj "cvetk" zagorskih 
policajev v kooperaciji s sodnico 
za prekrške:

- kaznovan za prekršek storjen 
v času prestajanja zaporne kazni 
s petimi dnevi zapora

- kaznovan v enem dnevu za 
tri prekrške in to z 18.000 SIT, 
naslednji dan za sedem 
prekrškov in to z-28.000 SIT.

Zanimivo pri teh prekrških je 
to, da se sploh nisem nahajal v 
tem času v Sloveniji. To sem 
sodnici za prekrške tudi dokazal, 
kar pa zanjo ni bil dovolj tehten 
argument.

Na ta način se mi je v dveh 
letih nabralo že za 53 dni 
zaporne kazni in 230.000 SIT

denarne kazni. Verjetno so se mi 
v času, ko prestajam teh 53 dni 
zaporne kazni zopet nabrali novi 
prekrški.

Pripomnil bi. da v času 
odsotnosti svojega avtomobila 
nisem posojal nikomur. Iz tega 
sledi, da so se zagorski policaji 
pri nedoseganju plana 
kratkočasili s pisanjem ovadb "na 
blind!"

Ne čudi me torej splošno 
mnenje Zagorjanov, da so 
njihovi policaji zelo vestni pri 
kaznovanju cestnih prekrškov, 
četudi le teh ni ali pa niso taki, 
da zaslužijo kazen. Pri pretepih 
pa po navadi pridejo, ko so le ti 
končani ali pa so tepeni. Prosim, 
to ni moje osebno mnenje! Sicer 
pa poznamo pregovor: Stopnice 
se začnejo pometati od zgoraj. 
Pa brez zamere...

Jože Vidergar, Povšetova 5, 
Ljubljana

Spet kanal
Zopet se oglašam v zvezi s 

KANALOM 10. 14. julija smo 
gledali kontaktno oddajo, v 
kateri je bil gost oddaje Igor 
Podpečan. V pogovoru se niso 
slišala niti vprašanja voditeljice 
niti odgovori gosta. Če se gre 
KANAL 10 televizijo, naj se 
tehnično in strokovno 
usposobi, da bodo njihove 
oddaje vsaj nečemu podobne.

Kljub njihovemu opravičilu, da 
je nekaj narobe z njihovimi kabli, 
se kaj takega nekomu, ki se gre 
televizijo, ne bi smelo tako 
pogosto dogajati. Če že imajo 
odprt telefon, naj vsaj enkrat 
postavijo vprašanje, kako so 
gledalci zadovoljni z njihovim 
programom. Prebričan sem, da 
bo marsikdo delil mojo oceno o 
KANALU 10.

Roman Bec, Sallaumines 3b, 
Trbovlje

Lop po lastovičjih 
gnezdih

V Kisovcu imamo Dom 
kulture. Toda v tem domu človek 
ne more postati kulturen, ker se 
v njem nič ne dogaja. Dogajajo

pa se vse mogoče stvari okoli 
njega. Dom so prepleskali z belo 
barvo in pod njegovo streho 
domujejo lastovice, ki imajo 
črnorjava gnezda. Prebarvali so 
tudi njihova gnezda, pa saj 
lastovice ne govorijo, da bi jih 
vprašali za njihova mnenja. Opa
zili so, da lastovice tudi "kakajo" 
in to po snežno beli fasadi. Tako 
je gospod Zore iz KS Kisovec 
ukazal odstraniti gnezda. 
Delavca sta se povzpela na lestve 
in povelje z užitkom izvršila.

Komu mar lastovice, saj tisto, 
kar nas učijo v šoli, za nekatere 
ljudi v praksi nikoli ne velja. 
Mladički so popadali na tla, saj 
še niso znali leteti. Ker sem 
grajala takšno početje, sem 
dobila odgovor. Pojasnili so mi, 
da niso vedeli, da so že mladički, 
ki ne znajo samostojno leteti.

Sprašujem se - koliko je še 
ljudi brez srca, da uničujejo, kar 
nam je dala mati narava - pa 
samo zato, da bo ostala fasada 
čista.

Nevenka Tomič, Trg 
pohorskega bataljona 14, 

Kisovec

lepši svet
Rada bi odgovorila vsem trem, 

ki so sodelovali v polemiki z 
mano in tovarišico Vogričevo. Po 
vaših pisarijah sodeč sem spoz
nala, da ste slabo poučeni ali pa 
namerno slepi. Ljudem očitate 
brezposelnost in gospodarske 
neuspehe, čeprav dobro veste, 
da so to splošni, tudi svetovni 
problemi in ne le krivda enega 
človeka. Nočem deliti nasvetov, 
vendar bi rada, da se opravičite 
tovarišici Pavli Vogrič Sajovic za 
žalitev in dvom o njeni 
poštenosti. Ohranite čast in 
samozavest ter objektivno 
ocenjevanje in spoštovanje 
ženske osebnosti.

Nina Nučič, Polje 22, Zagorje

Pojasnilo
Prispevek Nine Nučič smo 

uredniško skrajšali in povzeli 
le bistvo, ki ga je želela 
predstaviti v časopisu. ker smo 
polemiko o tej temi v časopisu 
že zaključili.

Uredništvo

1, -1. POZDRAV MORJA-Viki (5)
2, -4. V SAN SIMONU-Faraoni (4)
3, - 2. POLETNE MAČKE - Victory (2)
4 - 5. NAJLEPŠA Sl NOCOJ - Export - A (3)
5.-/. SIRENA - Irena Vrčkovnik (1)

1. -2. U&ME-Cappella (5)
2, - 3. ANVTIME Y0U NEED A FRIEND - Mariah Carey (4)
3 - 4 GAMES PE0PLE PLAV - Inner Circle (3)
4 - 5.1 SVVEAR - Ali tor one (2)
5. -/. THE PROMISE MAN - Basic Element (1)
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Glasujem za:rs
i------------3 Moj naslov:

I * ____________
I

I Glasovanje po dopisnicah na naslov: Radio Trbovlje, Trg svobode 11 a, 61420 Trbovlje | 
| do srede v tekočem tednu. Na sporedu ob ponedeljkih od 12.00 do 12.45.



Koierijo
Gobarja

Lep čas sta Janez in Francelj, dolgoletna soseda, složno vsako 
drugo ali tretje jutro od pozne pomladi do jeseni odhajala gobar
it. Rada sta si pomagala, družno pregobarila vse svoje in druge 
"štante", dokler, da dokler...

Tistega zgodnjega jutra Janeza ni bilo na spregled. Francelj je 
nekaj časa postopal po hiši, ko pa je minilo pol ure, seje nejevoljno 
odpravil zdoma. V gozdu pa, glej ga šmenta, Janez z nožem sklonjen 
reže gobana pri betu, povsem spodaj, tako kot je to v navadi pri 
pravih gobarjih.

Janez mu je nekaj v brk povedal, da ni mogel spati, da mora 
razumeti, da bo tu in tam odšel v gozd brez njega. Ni ga prepričal. 
Čez nekaj dni sta se spet srečala. Janez je imel že navsezgodaj 
polno vrečko gozdnih sadežev; tokrat je prvič ni razprl in njeno 
vsebino pokazal sosedu. Pa je Franceljna pogrelo, da zlepa ne 
tako zelo. Če ga misli imeti za norca ali če se boji za svoje štante, 
naj kar naravnost pove, ne pa takole, kot stare babe, kadar se 
druga drugi ne dajo...

Janezu je težko šlo iz ust, da že dober teden velja uredba o 
prepovedi nabiranja več kot 70 vrst užitnih gljiv in če on tega ni 
vedel, zdaj ve. Sploh pa se bosta morali poslej njuni poti ločiti, saj 
si ne moreta privoščiti, da bi ju dobili vsakega s polnimi vrečami 
gob. Kajti zdaj jih je mogoče utrgati ali nabirati le nekaj vrst in še 
teh največ dva kilograma na dan.

Francelj je izgubil sogobarja; med njima je nastalo nezaupanje; 
in čeprav zdaj hodita po svojih gozdnih poteh, se, če se le da, 
izogneta drug drugemu. Prav tako nič večne gobarita z vrečkami, 
ampak prenašata gozdne sadeže v kartonastih škatlah, kot da bi 
nosila vsakdanje potrebščine iz trgovine domov.

In slišala sta, da je najnovejši odlok o nabiranju gob sprl kar 
lepo število gobarjev. Črv nezaupanja gloda v njih in odslej že kar 
nekaj časa gobarji še bolj, kot kdajkoli poprej, hodijo sami v 
gozdove...

Milan Vidic

Čistke
Tri "grde" grehe

v šestih mesecih zakrivil je Petan.

Naj večji bil menda je Argentina.

Prav vsi zagovori so zdaj zaman, 

saj LDS naliti hoče "čistega" nam vina. 

Spremembe nujne so povsod!

Bo šel za Žarkom 

v nemilost tudi Rot?

*

Vojna video 
piratom

No, pa smo doživeli tudi to. Video pirate bo od konca tega 
meseca naprej (od 22. julija) preganjal državni tožilec po uradni 
dolžnosti. V tej sveti vojni se bo lahko skliceval na zakon o pogojih 
za opravljanje reproduktivne video in avdio dejavnosti (in na 
zakon o javnih občilih). Prav fleten skupek členov je tale zakon. 
V njem so zagrožene (za naše razmere) precej drastične kazni. 
Videotekarjem se zna zgoditi, da bodo plačali 1.000.000 (ja, en 
milijon) tolarjev kazni, če bo inšpektor odkril v njihovem skladišču 
posnetek brez ustrezne banderole (potrdila, ki ga izda distributer, 
s katerim videotekarju dovoljuje izposojanje videograma) ali če 
bo presnemaval videokasete brez ustreznih pooblastil.

Ampak to še ni vse! Video pirati lahko v novo igrico vložijo še 
Kvizka. En hipotetičen primer, kije več kot zgovoren: Video XXX 
ima piratsko kaseto iz Srbije ali Hrvaške (iz teh krajev jih je po 
moji oceni največ) in jo izposoja. Inšpektorjih ujame. En milijon. 
Temu znesku se pribije še kazen 300 tolarjev, ker je podnaslovljen 
v srbskem/hrvaškem jeziku, 120 tolarjev za odgovorno osebo in 
120.000 tolarjev posamezniku (zaposleni?), ki je kaseto izdal. 
Pa še kaseto jim zaplenijo. Pa tudi to še ni vse. Teoretično se 
lahko (z malce truda) dokopljemo celo do zneska 1.740.000. 
Draga igrica, mar ne? Milijona in pol ne najdeš kar na cesti...

Zakon so v državnem zboru sprejeli neverjetno hitro. Za naše 
razmere, da ne bo pomote. Drugo in tretjo obravnavo so kar 
združili in zakon sprejeli na seji 29. junija. Za večino nepros
tovoljnih prispevkov, ki ste jih opazili v prejšnjem odstavku, se 
imajo bodoči sponzorji države zahvaliti Miranu Potrču.

Tako. Zakon pa ne udarja po denarnici samo videotekarjev. 
Tudi zasebne in lokalne/regionalne televizije ne bodo izvzete. 
Zanje je poskrbel v kombinaciji s prvim še zakon o javnih občilih 
Že meseca aprila (točneje od 23. 4.). Zato lahko predvidevam, 
da v kratkem lastniki kabelskih priključkov ne bodo več mogli 
spremljati kodiranih (filmskih) kanalov kot so Movie Channel, 
Sky movies in podobni. In ne bodo več upali spuščati v eterfilmov 
Z videokaset kar tako, brez podpisane pogodbe, kot to (bojda) 
počnejo sedaj. "Upali" pišem zato, ker jih ne bi smeli spuščati v 
eter in po kablu niti po Zgoraj omenjenem zakonu (54. člen). Za 
v prihodnje pa sem iz ust enega od distributerjev osebno slišal, 
da napoveduje križarske pohode piratom. Če bi bil Prešeren še 
Živ, bi spet vpil "Ne boj, mesarsko klanje..."

Ergo: hoteli smo v Evropo in na tem področju zakonodaje 
smo že blizu. Vse lepo in prav, samo... kaj ko so plače še vedno 
bolj singapoorske, kot pa evropske.

Tomaž Pucelj

Zdravniška afera
(kapljica v morju)

Ej, kakšen direndaj,

ko štirje so zdravniki v svoje žepe

spravili denar od zdravstvenega doma.

Nihče pa ne razburja se,

ko k specialistom

za zavzemanje

od ubogih pacientov

v kuvertah tuja le valuta roma.
Manja Goleč



Za dolske župijane je bil 24. julija velik praznik. Pomožni škof 
Jožef Smej je blagoslovil župnijsko cerkev sv. Jakoba, ki ima zdaj 
novo fasado.

Lela 1771 je bila prvič ustanovljena župnija Dol. Na mestu, kjer 
zdaj stoji cerkev, je že prej stala nekoliko manjša cerkev, ki sojo, ko 

je bila stara 150 let, podrli (leta 1908). Naslednje leto so zgradili 

novo, precej večjo cerkev, z namenom, da bi zadostovala tudi za 
Hrastnik. Danes ima ta župnija tudi dve podružnici in sicer cerkev 
sv. Štefana v Turju in sv. Jurija v Gorah.

"Že ko sem prišel v to župnijo, sem videl, da je cerkev potrebna 
obnove, saj je bil omet že precej načet," je povedal Marijan Veternik, 
župnik, ki je na Dolu od leta 1990. .Sredstva za prenovo so začeli 

zbirati lansko leto in z akcijami nadaljevali tudi letos. S prenovo so 
začeli 8. marca ter končali 23. julija. Izvajalec del je bilo podjetje 

GD I Irastnik, ki je prenovilo fasado, bakrene obrobe ter žlebove, za 
katere so porabili kar 2100 kilogramov bakra, ter dve strehi nad 
zakristijo in nad stransko kapelo. Za prenovo in zaščito oken pa so 
poskrbeli prostovoljci, ki so s približno 800 urami prostovoljnega 
dela precej pripomogli k lepšemu izgledu cerkve. Po besedah župnika 

Veternika čistega obračuna še nimajo. Po oceni seštevkov vseh 
predračunov bo obnova stala okrog 11 miljonov tolarjev, do sedaj so 

zbrali malo manj kot polovico potrebne vsote. Obrnili so se tudi na 

direktorje skoraj vseh zasavskih podjetij, kot so Sijaj, Kemična 

tovarna. Steklarna, STP, Zavarovalnica Triglav, Cementarna, Elektro 
Trbovlje in drugih. Mnogi od njih so se radodarno odzvali. "Posebno 

hvaležen sem podjetju Elektro Trbovlje, ker so pristali na to, da smo 
odstranili kable na fasadi, kjer so bili trije grdi nosilci, ki bi ob dežju

Škof Jožef Smej blagoslavlja dolsko cerkev.

začeli rjaveti in s tem uničevali fasado," je dodal gospod Veternik. 

Nekateri pa niso bili pripravljeni pomagati. Od nikogar niso zahtevali 
denarja, prav pa bi jim prišla tudi kakšna vreča cementa ali drugega 

materiala. Obrnili so se tudi na ministrstvo za kulturo in tudi od njih 
pričakujejo nekaj sredstev.

Fasade na cerkvi je približno 2000 m2 in je zelo razčlenjena, veliko 
je tudi obrob in posebnih ometov. V višini enega do dveh metrov in 

polje sanirni omet, čez celo fasado pa je fini sanirni omet. Uporabljali 

so barve, ki so vodoodporne. Kvaliteta fasade je res vrhunska, saj so

Prenovljena cerkev.

uporabljali najboljše izdelke, kar jih je v Sloveniji trenutno na voljo. 
Tovarna JIJB je imela nadzor nad deli, ta cerkev bo reprezentančni 

objekt za njihove materiale.
Tudi glede barve ometa so bila trda pogajanja s spomeniškim 

varstvom. Želja ljudi je bila, da bi bila cerkev opečno rdeča. 

Spomeniško varstvo je s svojimi strokovnjaki ugotovilo, da je bila 
prvotna barva oker, stebrov ob straneh niso smeli poudariti z belo 
barvo, ali kakšnim drugim odtenkom. Ob koncu del se je pokazalo, 
da je cerkev kljub temu lepa, ker pa je zelo razgibano zgrajena in 

enobarvnost ne izgleda tako monotono.
V nedeljo je pomožni škof Jožef Smej blagoslovil prenovljeno 

cerkev in se v imenu škofije zahvalil župniku, župljanom in vsem, ki 
so kakorkoli pomagali pri obnovi. Spregovoril je tudi državni sekretar 

Jože Osterman, ki je dejal, da je ta cerkev med biseri slovenske 
cerkvene arhitekture in dodal, da je zelo presenečen nad 
pripravljenostjo ljudi za pomoč in s tem za ohranjanje slovenske 

kulturne dediščine. Navzoča sta bila tudi poslanca DZ republike 

Slovenije Miran Potrč in Miran Jerič, ki sta se za obnovo zelo 
zavzemala pri ministrstvu za kulturo, ter župan Leopold Grošelj in 

predsednik IS občine Hrastnik Stane Kirn. Prisotni so bili tudi 
direktor GD Hrastnik Iztok Slanšek, nadzornik Roman Gobec, 
Zdene Auflič in ostali sodelavci.

7^V,

Marjeta Drnovšek
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..................mili..

Vasica pod Sveto goro je bila slavnostno okrašena. Zvon obnovljene 
cerkve je privabljal številne obisovalce. Med skupinicami, ki so se v 
slovesnem pričakovanju združevale ob cesti, so se sprehajale deklice. 
Gostom so prijazno ponujale dišeče pecivo domačih gospodinj. Nekaj 
mladih, ki so se natepli tudi iz drugih zasavskih far, se je rožnatih lic 
potilo pod narodno nošo. Ko so slednje napravile špalir, so se skupinice 
pomirile. Na stojnicah so pričeli ponujati pijačo in jedačo.

Rezget konjev je poglede vseh usmeril v kočijo, v kateri se je pripeljal 
nadškof in metropolit dr. Alojzij Šuštar v spremstvu zagorskega župana 
Matjaža Švarana. Otroci so ga pozdravljali, cerkveni zborček je zapel. 
Nadškof je blagoslovil kapelo in se zatem v procesiji odpravil pred preurejeno 
cerkvico. Pretesna je bila za vse prišleke, zato je v družbi zasavskih 
duhovnikov maševal na prostem. Slovesno vzdušje je popestril Andrej 
Dolšina, ko je prebral berilo iz Svetega pisma.

Po maši je sonce še močneje pripekalo, toda obiskovalci so vztrajali. Po 
grlu je steklo nekaj kozarčkov, ko so kolesa kočije ponovno zažvenketala. 
Aplavz je pozdravil premierja dr. Janeza Drnovška. Otroški glasovi pod 
taktirko Francija S te bana so prisotne ponesli več stoletij nazaj, v čas 
gospode, vitezov in princes. Kar oživeli so pred občinstvom. Zato je poskrbel 
Nande Razboršek, ki je nastopajočim kulturnikom spisal zanimive tekste 
in jih oblekel v srednjeveške kostume. Ko je zborček z "dunajskim dečkom" 
odpel zadnjo pesmico, je prisotne med drugimi pozdravil tudi Matjaž Švagan.

Čas kosila je bil. Obiskovalce je premamljal vonj pečenke, ki seje širil od 
stojnic. Seveda so prigriznili, slavje se še ni izteklo. Zasavci so poskočno 
zaigrali m goste so zasrbele tudi pete.

Tatjana Polanc
0 jubileju
V Tirni so v nedeljo proslavili 840 letnico prvega pisnega zapisa Tirne. 

Župnik na Sveti gori (Tima spada v njegovo župnijo) Maks Kozjek je za to 
letnico (1154) vedel že precej časa iz krajevnega leksikona. Teden pred 
proslavo pa je odkril podroben opis listine, ki se nahaja v graškem muzeju.

V Gradivu za zgodovino Slovencev v srednjem veku dr. Franca Kosa je 
zapisano: "1154 (jesen). Sv. Radegunda. Krški škof Roman I. kupi za časa 
stare rimske ekspedicije pod kraljem Friderikom ("tempere Romane sub 
rege Friderico cxpeditionis") od koroškega vojvoda Henrika (V.) vpričo 
njegovega brala Hermana za 60 mark neko posestvo v Tirni tik reke Save 
("predium Temberch dictum iuxta fluenta Sove situm"). Nato vojvoda naroči 
svojemu fevdniku Henriku Bris, da namesto njega odda rečeni alod z vsemi 
priteklinami Krški cerkvi. Med pričami se tudi omenjajo: "Heremannus 
eiusdem ducis frater, ... Bertoldus (liber) de Shalach; ... Hermannus de 
Goztltvich et gener suus Wemhardus de Repnach, Gerloch de Truhsin, ... 
Rodolfus et Adelbertus de Laibach, Waltherus de Gurkfelde (ministeriales)".
Actum apud sanctam Radegundam anno MCLIIII."

Sv. Radegunda je kraj, ki leži severovzhodno od Starega dvora na 
Koroškem. Tam so torej prvič zapisali ime Tirne. To je najstarejši znan zapis

Procesija v Tirni. Gostje in udeleženci na proslavi v Tirni.

o kakšnem kraju v zagorski občini. O tedanjem času je Maks Kozjek še 
povedal: "Leta 1136 je bil ustanovljen samostan v Stični. Cerveno pravno je 
Tirna takrat spadala pod škofijo Oglej. Stiški opat pa je bil arhtdiakon za vse 
to področje, v katerem je bila tudi Tima. V Stični so se takrat zbirali umetniki, 
gradbeniki, ki so po dolenjskem in zasavskem področju začeli graditi prve 
cerkve, med katerimi je bila tudi cerkev v Timi. Stiški opat je na vso to 
področje pošiljal duhovnike, ki so opravljali bogoslužje v cerkvah. Tima je 
takrat spadala pod župnijo Mengeš."

M.P.

Šuštar in Drnovšek se pozdravljata.

Sveta maša.
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Dr. Alojzij Šuštar seje udeležil 840. obletnice prve pisne obeležitve Tirne, 
kjer je blagoslovil kapelo in preurejeno cerkev. Zaradi številnih obiskovalcev 
je vodil slovesno mašo kar na prostem. Za pogovor smo ga zaprosili po 
kulturnem programu, ko je v krogu premierja, zagorskega župana in drugih 
gostov prijetno kramljal. Slovenski nadškof in metropolit dr. Alojzij Šuštar 
se je zelo prijazno odzval in tako prvič spregovoril v Zasavcu.

Zasavci so prijazni
Kakšni so vaši vtisi ob prazniku v Tirni?
Vtisi so izredno lepi. Kljub pričakovanju 

sem bil presenečen nad številnimi 
obiskovalci, sploh številno udeležbo pri maši. 
Prijetno presenečen sem bil tudi nad 
organizacijo, pripravljenim programom... 
Izredno lepo so krajani uredili cerkev. Večkrat 
sem bil že na Sveti gori, Tirne pa prej nisem 
poznal, zaradi tega sem bil še toliko bolj 
presenečen.

Zasavce poznate?
Zasavčani so zagotovo najboljši ljudje, če 

jih srečujemo ob takih priložnostih. Spoznal 
sem že marsikoga, ki je doma iz Zasavja in 
moram reči, da so zelo prijazni in podjetni 
ljudje. Vesel sem, kadarkoli jih srečam.

Pred kratkim je vodna ujma prav 
Zasavju prizadejala ogromno škode...

To je tudi mene izredno prizadelo. Takoj 
sem poklical razne ljudi, jih obvestil o nesreči 
in jim predlagal, kako bi bilo mogoče 
pomagati. Nekatero pomoč smo nakazali 
neposredno, tudi Karitas je takoj pričel s

svojo veliko akcijo za pomoč. Mislim, da se 
je naša solidarnost, pripravljenost pomagati 
drug drugemu ponovno izkazala. Si pa 
iskreno želim, da se take nesreče ne bi nikdar 
več ponovile.

Demokracija ima visoko 
ceno

Po osamosvojitvi Slovenije se je Cerkev 
po eni strani odprla, prenavljajo se 
cerkvene ustanove, po drugi strani pa 
doživlja hude napade. Je to posledica 
demokracije?

Pri nas še nimamo prave demokracije, 
imamo le deklarirano, poskusno demokra
cijo. Pravo demokracijo je težko doseči, prav 
to zdaj spoznavamo. 27 let sem živel v Švici, 
zato približno vem, kaj prava demokracija 
pomeni. V Sloveniji je izrečenih preveč besed 
in obljub, dejanja pa ostajajo približno taka, 
kot so bila. To je hudo in nas lahko zares 
skrbi.

Upate, da se bo to uredilo?

Druge poti ni. Ne bi se smeli samo vračati 
v hude čase, ki smo jih doživljali, ampak 
živeti in doživeti toliko, da bi vsi spoznali, 
kako visoka je cena prave demokracije in 
svobode. Človek se mora z vsem srcem 
zavzeti in tudi sodelovati.

Kaj menite o pastoralni dejavnosti v 
slovenski vojski, policiji, jetnišnicah, 
bolnišnicah, popravnih domovih...

Gre samo za to, da bi bila Cerkev 
svobodna, kot je drugje, v demokratičnih 
državah. Nikomur nočemo ničesar vsiljevati, 
temveč le pomagati, da bi ljudje tisto, kar 
jim ustreza, tudi prejemali. Gre za temeljne 
človekpve pravice, ki jih pri nas marsikje 
deklarirajo, uresničujejo pa ne.

Ustanavljanje verskih šol...
Ustanovljene so že tri klasične gimnazije. 

Ne zahtevamo nobenih privilegijev, želimo 
pa, da bi se uresničilo tisto, kar je drugje 
samo po sebi umevno. Šole so glavni prob
lem, verouk v šolah, verske šole ali 
kakršnekoli šole.

Širijo se govorice, da ste ustanovili svojo 
banko. Nameravate ustanoviti tudi 
investicijski sklad?

ZASAVC



Mnogi zmotno mislijo, da je Krekova 
banka cerkvena banka. Ni. To je samostojna 
banka.

Pa nima nobene povezave s Cerkvijo?
Le toliko, da so pač tudi nekatere cerkvene 

ustanove udeležene v tej banki. Neverjetno, 
koliko očitanj se pojavlja na račun 
klerikalizma, kapitalizma, zrenja po oblasti. 
Pa naj pojasnjujemo, kolikor hočemo... 
Sprašujem se, zakaj vsa ta podtikanja.

Ste mnenja, da denacionalizacija poteka 
dovolj hitro?

Ne, za božjo voljo, poteka tako počasi. 
Moram pa reči, da se to razlikuje po občinah. 
Nekatere občine so nanjo bolj pripravljene, 
spet druge pa zavlačujejo, kot se zavlačevati 
da.

Cerkev ho po denacionalizacijskem 
Zakonu upravičena tudi do gozdov...

Prav hudo je, koliko očitkov mora Cerkev 
požreti prav zaradi gozdov. Vsi govorijo, da 
želi dobiti ne vem kolikšne gozdne površine. 
Pa gre le za nekaj več kot 2 % gozdov.

Pa bo sposobna dobro gospodariti z 
njimi?

Prizadevamo si, da bi preprečili škodo, ki 
se je do zdaj v gozdovih počenjala. Ravno 
pred kratkim smo ugotavljali, kaj se zdaj 
počenja v gozdovih. Sliši se, češ cerkev bo 
dobila gozdove, dajmo, posekajmo, dokler 
je še čas. Treba je vedeti, da so Cerkev ljudje. 
Vsi tisti, ki skrbijo za gozdove zdaj, bodo 
skrbeli zanje še naprej. Razlika bo le ta, da 
bodo tisti denar, ki je zdaj odtekal na 
Popolnoma druga mesta, potem dobili tisti, 
ki si ga bodo zaslužili s poštenim delom.

Sc strinjate, da bi bile davčne obveznosti 
cerkvenih ustanov enake obveznostim 
dobrodelnih ali vzgojnih?

Žal, to področje premalo poznam in vam 
na vprašanje ne morem odgovoriti. Kot sem 
že povedal, sem za enakopravnost. Kar pa 
Zadeva Cerkev, si prizadevamo, da bi imela 
možnost, da najde sredstva z izvrševanjem 
svojega poslanstva. Na kakšen način bi to 
uresničili, vam ne morem povedati. Vladi so 
predlagani osnutki, toda ne vem, kako se 
bodo odvijali pogovori.

Strpen pogovor ruši ovire
V poklicnem življenju ljudje dostikrat 

°c znajo najti skupnega jezika. Kako vi 
rešujete Jake nesporazume?

^ potrpljenjem, s pogovorom in z vedno 
novim začenjanjem. Kadar pride do

nesporazumov sta poti samo dve: odnosi se 
zaostrijo in se položaj še poslabša ali pa so 
ljudje toliko modri in s strpnim pogovorom 
poiščejo skupno rešitev.

Zanimanje za nekatoliško vero, 
"drugačno" duhovnost v Sloveniji 
narašča. Kakšno je vaše mnenje o tem? 
Bi se lahko strinjali, da je Bog eden, da pa 
je poti, ki vodijo k njemu, več?

Seveda jih je več, toda samo ena je prava. 
Za nas kristjane je edina pot v resnici življe
nja Jezus Kristus. Kristjani imamo ne le 
istega Boga, temveč tudi istega Odrešenika. 
Muslimani, napriiner, imajo istega Boga, 
imajo pa drugačno pot. Druga verstva imajo 
spet svoj način. Kristjani vsakemu priznava
mo pravico, da iščejo pot k Bogu na svoj na
čin, ga spoštujemo v njegovem prepričanju.

Življenje v Sloveniji postaja skoraj 
kruto, prihaja do večjih človeških stisk 
(brezposelnost,...). Se to pozna pri delu 
cerkvenih ustanov?

Brezposelnost nas izredno prizadene in 
skušamo tudi s cerkvenih stališč storiti vse, 
kar je mogoče. Trudimo se za ureditev gospo
darskih razmer in tudi za to, da bi ljudje le 
našli delo. Seveda pa se dogaja tudi to, da 
nekateri, ki dobijo možnost, niso tako hitro 
pripravljeni, da bi delo tudi opravljali.

Dosti želja je še
Se ljudje kdaj obračajo na vas?
Zelo veliko. Raznorazni ljudje me prosijo 

predvsem za pomoč, za posredovanje, 
priporočanja... Žal so mnogi v zmoti, ker 
mislijo, da lahko mnogo stvari rešijo kar sami 
ali da zadostuje, da jih priporočim, na 
primer, predsedniku vlade, predsedniku 
države...

Študirali ste v Rimu in delovali v Švici. 
Kdaj ste se vrnili v Slovenijo in kako ste 
se ob vrnitvi počutili?

Da, leta 1941 sem odšel študirat v Rim. 
Leta 1965 sem se prvič, 1977. leta pa za 
vedno vrnil v Slovenijo. Seveda se je 
Slovenija medtem izredno spremenila, še 
posebej od predvojnega časa. Takrat so mi 
nekateri rekli, da se ne bom mogel vživeti v 
Slovenijo. Vendar sem se in vesel sem, da 
sem se vrnil.

Je kakšna želja, ki se vam še ni izpolnila, 
pa si zanjo še vedno prizadevate?

Veliko je želja, ki sem jih imel, pase niso 
uresničile. Predvsem želja, da bi bila cerkev 
duhovno močnejša, bolj živa... Da bi bili 
ljudje bolj odprti za božjo besedo, bolj 
pripravljeni pomagati drug drugemu in se 
med seboj spoštovali. Da bi imeli pogum tudi 
v javnem življenju povedati, kaj so in kako 
hočejo uresničiti svoje življenje.

Vam je kdaj žal, da nimate svoje 
družine?

Ne. Imam večjo družino, k meni prihaja 
veliko ljudi, vernikov. Sem pa zelo povezan 
s svojo družino, s svojo mamo, ki je umrla 
pred enajstimi leti, kakor s svojimi sestrami, 
ki so še žive. Da pa ne bom imel svoje 
družine, sem vedel že takoj, ko sem se odločil 
služiti Bogu. Temu sem se moral odpovedati.

Ce bi bili ponovno pred veliko 
odločitvijo, bi se odločili za isto življenjsko 
pot?

Da. Ko‘sem se odločil, da postanem 
duhovnik, seveda niti pomislil nisem, da bom 
kdaj postal škof. To je popolnoma druga 
zadeva. Ampak, da postanem duhovnik, to 
bi se zagotovo ponovno odločil.

Tatjana Polanc in Jure Nagode



Piknik z AMD Hrastnik
Hrastnik - Na tradicionalnem, že 15. pikniku, ki ga prireja AMD 

Hrastnik, seje 17. julija na Kalu zbralo veliko ljubiteljev kruha in 
iger. Malo manj kot tisoč "polnih" srečk za srečo lov so pokupili v 
pičlih dveh urah. Vrvi letos niso vlekli, ker so v preteklosti "vlečci" 
preveč zagreto potegovali vsak sebi. So pa zato odigrali turnir v malem 
nogometu. Med člani AMD, združenja šoferjev in avtomehanikov 
ter policistov so pribrcali pokal prav AMD-jevci.

V ponos AMD-jevcem so predvsem novi prostori, v katere so se 
preselili 30. junija. Šlo je za nadgradnjo garaž, v katerih so svoja 
Renaultova vozila shranjevali že prej. Prvo nadstropje jim je prineslo 
veliko, sodobno opremljeno učilnico, kabinet in pisarno. V objekt so 
poleg lastnih sredstev pritekli tudi prispevki podjetij in občine. 
"Občini gre sploh velika zahvala," je poudaril sekretar AMD Hrastnik 
Stojan Laznik. "Seveda bo potrebno čimprej urediti tudi poligon, 
križišče... Zaenkrat smo sredstva žal izčrpali."

Včasih je društvo prirejalo tudi šoferske plese. Bili so dobro 
obiskani, a zaradi premajhne dvorane niso prinašali dobička, zato 
jih od leta 1988 ne prirejajo več. Na piknik prihaja tudi po 400 članov.

Trenutno je v društvo včlanjenih okrog 500 članov, a računajo, 
da se bo članstvo do konca leta povečalo. V svoji zgodovini so 
zabeležili največ 800 članov. "Mogoče se zdi 3500 tolarjev nekaterim 
draga članarina. Moram pa poudariti, da so jo člani dobili skoraj 
povrnjeno že na pikniku, saj je v dobrodošlici vsak dobil steklenico 
vina in malico. Poleg tega starejši člani pravijo, da ne vozijo več 
toliko okrog in se zaradi tega niso ponovno včlanili. Spet drugi imajo

Nogometaši na pikniku.

finančne težave, kar ni težko razumeti," je povedal Stojan Laznik.
V Društvu imajo veliko načrtov in novih zamisli. Vseh Stojan 

Laznik še ne izda, namignil pa je na AMD bazo, ki se bo zgradila na 
primerni lokaciji ob cesti Trbovlje - Hrastnik. Tudi učencev, ki se 
odločajo za opravljanje vozniškega izpita, navkljub konkurenci, ne 
manjka. Sploh sedaj, ko se učijo prometnih predpisov v prostorni 
novi učilnici.

Tatjana Polanc

Otvoritev
poligona

Kinološko društvo Zagorje bo 
ob občinskem prazniku sve
čano odprlo svoj poligon v 
Ravenski vasi (nad ribnikom v 
Zagorju). Praznovanje bo v 
soboto, 6. avgusta od 9. ure 
dalje. Po svečani otvoritvi si 
bodo obiskovalci ogledali 
zanimiv program, od vaj 
poslušnosti službenih psov do 
agility spretnosti. Dan se bo 
nadaljeval na pikniku ob prijetni 
glasbi.

Kinološko društvo Zagorje

Srečanje 
aktiva ZB na 

Vrheh
Prejšnjo soboto so se pri 

brunarici na Vrheh zbrali 
člani aktiva ZB NOV iz Stroj
ne tovarne Trbovlje. Člani tega 
aktiva se že dolga leta sreču
jejo na tej lokaciji, saj je večina 
že upokojena in tak vsakoletni 
zbor velja res bolj ali manj 
prijateljskemu srečanju. Tako je 
bilo tudi letos. Na srečanju je

govoril in vse navzoče po
zdravil predsednik aktiva Ivan 
Novak.

T.L.

Krvodajalske
akcije

Trbovlje- Splošna bolnica 
Trbovlje s svojo transfuzijsko 
postajo že dolga leta organizira 
vsak četrtek prostovoljno oddajo 
krvi. S to akcijo, ki se začenja 
vsakokrat ob 6. uri zjutraj s 
pregledom darovalca krvi, 
nadaljuje ta postaja tudi v 
poletnih mesecih. Dolgo že 
vemo, čemu služi podarjena kri 
in v mnogih primerih je prav ta 
podarjena kri rešila številna 
življenja mlajših in starejših 
bolnikov.

T.L.

Izlet
Trbovlje-Planinsko društvo 

Trbovlje organizira v času od 5. 
do 7. avgusta izlet na relaciji 
Vršič - Prisojnik - Razor - 
Škrlatica. Prijave zbirajo v 
društveni pisarni na Ulici 1. 
junija 10.

T.L.

Planinske
novice

Ljubljana - Planinska zveza 
Slovenije, ki združuje v svojih 
vrstah vse slovenske planince, 
včlanjene v planinska društva, je 
pred kratkim izdala nov hišni 
red za planinske postojanke. 
Ta seveda velja za vse 
obikovalce in koristnike sto
ritev v teh planinskih kočah 
in domovih. Nanaša se na 
obnašanje v planinskih 
postojankah, prenočevanje v 
njih, ponudbo hrane in pijače, 
opremo GRS ipd. Morda je za 
obiskovalce najzanimivejši tisti 
del, ki se nanaša na cene 
prenočevanja. Prenočnine 
določajo planinska društva, 
cene prenočevanja pa se 
oblikujejo takole: polno ceno 
plačajo vsi, ki niso člani PZS 
ali planinske organizacije, 
včlanjene v UIAA. 50-odstotni 
popust na polno ceno imajo 
člani PZS in planinskih 
organizacij včlanjenih v UIAA. 
60-odstotni popust, ki velja le 
na skupnih ležiščih, imajo 
mladi planinci, alpinisti, vsi 
vodniki (M V, PLV, GV), člani

GRS, GS, markacisti in 
nadzorniki TNP (samo v PP v 
TNO). Dodaten 10-odstotni 
popust velja za tiste obisko
valce, ki imajo lastno postelj
nino (spalne rjuhe). Vsi ti se 
morajo pri prijavi izkazati z 
lastno rjuho, sicer plačajo 
normalno ceno. Društva - 
oskrbniki imajo pravico do 
občasnih kontrol ležišč. Zlo
rabe se kaznujejo s plačilom 3- 
kratne polne cene ležišča. Do 
brezplačnega prenočišča so 
upravičeni reševalci in 
markacisti na akciji. Pravico do 
popusta imajo le tisti 
obiskovalci, ki se izkažejo z 
veljavno planinsko izkaznico, 
tj. s plačano članarino za te
koče leto z nalepljeno znam
kico. Do popustov pa so 
upravičeni tudi člani slo
venskih planinskih društev v 
zamejstvu in v tujini so 
upravičeni do enakih popu
stov kot domači planinci. To 
pravico imajo tudi člani 
hrvaških planinskih društev 
na temelju posebnega 
sporazuma, ki sta ga sklenili PZS
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Balinarski turnir
Trbovlje- Prejšnjo sredo je potekal na balinišču Društva 

upokojencev Trbovlje na Trgu svobode tradicionalni balinarski 
turnir za pokal Ivana Novaka. Udeležili so se ga upokojenci - 
balinarji iz Radeč, Hrastnika in Trbovelj. Prehodni pokal je letos 
dobila ekipa balinarjev DU Trbovlje, doslej pa ga je imela ekipa 
DU Radeče.

Vrstni red je bil po doseženih rezultatih: 1. Trbovlje I, 2. 
Trbovlje II, 3. Hrastnik in 4. Radeče. Balinarski turnir organi
zirajo upokojenci našega območja v spomin na nedavno 
umrlega športnega delavca in predsednika športne sekcije pri 
Društvu upokojencev Trbovlje, Ivana Novaka.

T.L.

Balinarji na Jesenicah
Jesenice - Društvo upokojencev Jesenice je letošnji 

organizator državnega prvenstva balinarjev - upokojencev iz 
vse Slovenije. V soboto, 23. julija so se na balinišču DU 
Jesenice zbrali člani tekmovalnih ekip. Prvenstva se je udeležila 
tudi močna ekipa iz DU Trbovlje. Jeseničani so z organizacijo 
tega prvenstva počastili tudi svoj občinski praznik. Pokrovitelj 
tekmovanja je bila Občinska športna zveza Jesenice. Ob 
otvoritvi prvenstva je igrala pihalna godba jeseniških 
železarjev.

T.L.

Certifikati
Trbovlje- Društvo upokojencev je začelo v petek, 22. julija, 

z zbiranjem oziroma vpisovanjem certifikatov. Vpisovanje 
poteka v uradnih dneh tj. ponedeljkih, sredah in petkih od 8. 
do 11. ure v društvenih prostorih. Na vpisnem mestu bodo 
sodelovali tudi predstavniki pooblaščenih investicijskih družb 
Triglav (v sodelovanju z Zavarovalnico Triglav) in agencije za 
trg vrednostnih papirjev LB Maksima, družba za upravljanje (v 
sodelovanju z LB Banko Zasavje). K vpisu naj zainteresirani 
upokojenci prinesejo certifikat in osebno legitimacijo, priti pa 
morajo osebno na vpisno mesto zaradi podpisa.

T.L.

Certifikati II
Zagorje, Hrastnik- Tudi v Zagorju in Hrastniku so začeli z 

vpisovanjem certifikatov upokojencev, in sicer v času njihovih 
uradnih ur.

K.B.

Letovanje na Rabcu
Trbovlje - Izletniška sekcija DU Trbovlje organizira v septem

bru sedemdnevno letovanje v Rabcu na vzhodni istrski obali. 
Prijavljeni morajo vplačati akontacijo zato letovanje najkasneje 
do 1. avgusta. Če tega do tega dne ne bodo storili, jih bodo 
črtali iz evidence prijavljenih.

T.L.

V Rogaški Slatini še 
prostor

Zagorje - Pri zagorskem društvu upokojencev imajo še 
Prostor za letovanje v Rogaški Slatini. Cena letovanja je

2.300,00 SIT dnevno. Upokojenci, borci in invalidi se lahko 
prijavijo v društveni pisarni v času uradnih ur.

Letovanje v Rogaški 
Slatini

Trbovlje - Zveza društev upokojencev Slovenije je seznanila 
vsa društva upokojencev, da je počitniški dom upokojencev v 
Rogaški Slatini odprt od 1. junija dalje. Cena za stanovanje in 
turistično takso je 700,00 SIT dnevno. Celodnevna prehrana v 
restavraciji Pošta pa znaša 1.600,00 SIT. Možnosti za prehrano 
so tudi v zdraviliških restavracijah in privatnih gostiščih. Rezer
vacije sprejema Alma Pelko, telefon 063/813-230. Tu lahko 
dobite tudi vse potrebne informacije.

Izleti
Zagorje- Pred štirinajstimi dnevi so zagorski upokojenci odšli 

na izlet v Goriška Brda, ki je bil vezan z ogledom zgodovinskega 
muzeja v Kobaridu. Ogledali so si tudi eno največjih vinskih 
kleti v Sloveniji v Goriških Brdih v Dobrovem. Pot jih je vodila 
na 650 m visok hrib Sabotin, kjer so stare utrdbe iz prve sve
tovne vojne. Z izletom so bili zagorski upokojenci zelo zadovolj
ni.

L.Z.

Na Grossglockner
Trbovlje- Planinska skupina PDT pri Društvu upokojencev 

Trbovlje, pripravlja planinski izlet na Grossglockner v Avstriji. 
Izlet bo avgusta letos, če se bo prijavilo zanj dovolj udeležencev. 
Cena za prevoz še ni v celoti znana, verjetno pa bo znašala 
okoli 2000 SIT. Prijave sprejemajo v pisarni DU Trbovlje ob 
uradnih dneh in urah.

T.L.

V Podčetrtek
Hrastnik- PD Hrastnik organizira 3. avgusta izlet v 

Podčetrtek. Del izleta bo namenjen kopanju, del pa ogledu 
znamenitosti in gradu. Prijave zbirajo v društveni pisarni do 1. 
avgusta.

Iz Ljubljane v Trbovlje
Opisala bom moje življenje v Trbovljah. Nisem 

rojena tukaj, po rodu sem Ljubljančanka. V Trbovlje 
sem se poročila. Trbovlje so mi zelo všeč, najbolj 
pa hribi, ki nas obdajajo in sem jih veliko obiskovala. 
Ko sem zbolela, sem se morala odločiti, da sem 
prišla v dom, v katerem sem že peto leto. Zelo mi je 
všeč. Seveda ni tako, kot je doma, toda če si bolan 
in nimaš nikogar za pomoč, se moraš odločiti za 
dom. Vsak dan pomagam pospravljati mize v 
jedilnici, da hitreje mine čas in da se z delom 
zamotim, saj mi je bilo delo vedno všeč.

Poldka Grobljar 
Iz glasila Jesen življenja



Igor Karlovšek, magister 
prava, vodja splošno 
kadrovskega sektorja v 
podjetju Radečepapir, pisatelj, 
Radečan in še bi lahko 
naštevali. Pred kratkim je izšel 
njegov tretji roman Rodoljub, 
ki je požel vrsto dobrih 
literarnih kritik, saj smo s tem 
delom Slovenci pridobili tekst, 
ki je primerljiv s podobnimi v 
zahodnem svetu. Fabula pa 
tako zanimiva, da bralec, ko 
roman vzame v roke odloži
knjigo takrat, ko prebere 
zadnjo stran.

Kaj bi dejali o pisatelju 
Igorju Karlovšku?

Pišem že od leta 1975. Po duši sem izrazit prozaist. Zanimajo me teme 
iz vsakdanjega življenja, predvsem črne scene urbanega okolja. Posamezne 
dogodke uporabim v knjigi šele takrat, ko jih občutim. Moja dela so v 
bistvu refleksija oziroma odgovori na vsakodnevne dogodke, ljudi, okolje, 
ki ga občutim, srečujem in analiziram.

Knjiga v bistvu odraža vaš neverjetni tempo življenja?
Zdi sc mi, da živim med štirimi življenji. Služba, družina, pisanje, 

dodatne delovne obveznosti. Srečujem se z različnimi ljudmi, nemogočimi 
situacijami, v bistvu mi vse prav pride. Osnovo pogleda na svet mi je 
dala že gimnazija, dodatno širino pravna fakulteta. Res pa je, da svoj čas 
koristim skrajno racionalno, saj v nasprotnem primeru več življenj ne bi 
bilo mogoče, niti smotrno živeti.

Ali je roman Rodoljub politčno obarvan?
Mislim, da ne gre za politični roman, prej za kriminalko, kiji je pridana 

ljubezenska zgodba in rdeča nit, ki temelji na poznavanju računalnikov 
in njegovih funkcij.

Osebe najbrž niso Radečani?
Že med najinim pogovorom se mi bo mogoče utrnila kakšna misel. 

Osebno vas bom razgradil in analiziral, tako da ne boste več prepoznavni,
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čeprav izhajate iz mojega okolja in ste zato zanimivi za obdelavo kot 
kakšen junak v mojem romanu.

Rodoljub je vaše tretje delo?
Prvi roman sem v nadaljevanjih objavil v Mladini pod naslovom Poletna 

noč. Sledil je Bazen, zatem Rodoljub in v jeseni načrtujem izid romana 
Klan.

Za Bazen ste našli tematiko v Trbovljah?
Romanje kriminalka, v kateri so glavni "frajerji" tehnokratska struktura, 

ki v bistvu manipulira s priseljenci z juga. Torej pišem o migraciji 
Bosancev v slovenske premogovnike, o njihovih usodah, življenju, skratka 
o življenju v od boga do ljudi pozabljenih Revirjih.

Rodoljub je torej splet dogodkov leta 1991, osamosvojitev Slovenije, 
prvi porodni krči nove države. Kaj pa Klan, knjiga, ki naj bi izšla v 
jeseni?

Klan je refleksija na dogodke leta 1992 in 1993. V ospredju je prob
lem lastninjenja, bosanska vojna, skratka dogodki, ki sem jih občutil in 
vpletel v zgodbo.

Najbrž so Radeče premajhen kraj za vse junake, ki so akterji v 
knjigah?

Radeče so zagotovo izhodišče, toda veliko sem prepotoval, vsaj Evropo 
dobro poznam, srečeval različne ljudi in karakterje, ki sem jih lahko 
kasneje uporabil v zgodbah. Pišem pač o vsakdanjih stvareh, preprosto, 
razumljivo, sem neposreden tip in če je scena socialno črna, je takšna 
tudi v mojem romanu.

Knjigo ste pisali.. "
Pisal sem jo dve leti, predvsem ponoči, potem je tu še potreben čas za 

izdajo in ostale formalnosti, tako da traja skoraj štiri leta, preden projekt 
zagleda luč sveta. Moje knjige so izšle pri Cankarjevi založbi, kije poleg 
promocije, za katero so poskrbeli kolegi iz podjetja v Radečah, poskrbela 
za vse predstavitve.

Pa naklada?
Zaenkrat 1500 kosov, kar je za Slovenijo sorazmeroma veliko.
Bi se dalo živeti kot pisatelj?
Nemogoče, v premislek vsem, ki mislijo, da kdo obogati, če kaj napiše.
In nova knjiga?
Omenil sem Klan, za njo pa, no ja, pišem že novo...

Franci Kadunc

r--------------------—-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Parnasova pota
Skupaj sva se rodila,

Karmen Verdenik je že druga članica litijskega literarnega kluba, se krepko borila
ki jo predstavljamo v Parnasovih potih. Iz njene knjige To, kar za nov trenutek.
čutim, ponatiskujemo pesem Iz ust narave. Avtorica nam že z 
naslovom knjige pove, o čem piše. Tudi ji ni vseeno, kaj se dogaja

za noč in dan.

z naravo, s katero "živi bolečino in veselje..." Piše preprosto in Skupen cilj je naju živeti,
odkrito, kot je preprosta in odkrita ona sama. bolečino, veselje na dušo prevzeti,

Franci Lakovič zemljan.

Karmen Verdonik
Enaka sva si človek,
tvoje življenje je moje veselje,

Iz ust narave
veselje naju obeh.

Človek, ti si narava,
Tvoja mati sem. ti si jaz,
tvoja hrana, izlivanje naju dveh v eno
zrak, sonce ti dajem, 
zemljan.

bo rešilo zaskrbljujočo temo.

i------------------------------------------------ -------j



Z ABELiziftO Škoda na kulturnih objektih
Hudo neurje je 28. junija povzročilo veliko škodo tudi na 

kulturnih objektih in opremi. Voda je napravila del škode na 
Domu Svobode na Trgu Franca Fakina, preplavila j e novourejeni 
park na opuščenem pokopališču ter park pred občinskim 
domom, naj večjo škodo pa je povzročila na Trgu svobode. Zalila 
je spodnje prostore DD Trbovlje, kjer je nastala ogromna škoda 
na premoženju tega zavoda, Radia Trbovlje, Relika, na 
Rudarskem domu in tudi na godbenem domu Delavske godbe. 
Voda je poplavila prostore in uničila del opreme, instrumentov, 
arhiva, notnih pultov... Dolgo bo trajalo, da bodo prostore očistili 
in znova usposobili za redno delovanje. V prostorih, ki so bili 
poplavljeni, so morali odstraniti tla, jih osušiti in znova položiti. 
To pa terja čas, delo, predvsem pa denar za pokritje vseh 
stroškov. Nadomestiti pa ne bo mogoče uničenega arhiva, del 
opreme in drugega premoženja. Tudi kulturniška društva in 
kulturniške inštitucije so bile ob hudi naravni katastrofi hudo 
prizadete.

T.L.

Hrastnik
Knjižnični utrip je takšen kot 

se za poletne dni spodobi. Bralci 
segajo največ po lahkotni literaturi 
avtorjev: Victoria Holt, Judith 
Kranz, Konzalik... Od slovenskih 
avtorjev sta zelo iskani pisateljici 
Sanja Rozman in Štefka Petek. 
Prva opisuje zdravljenje 
alkoholikov v terapevtski skupini 
doktorja Ruglja - Sanje o rdečem 
oblaku, druga pa o kmečkem 
življenju - Skrivne vezi. Povečalo 
se je tudi zanimanje po potopisih 
- Samotne poti Toma Križnarja in 
Podobne. Na dan obišče knjižnico 
okrog 70 bralcev in okrog 40 
tistih, ki želijo samo kasete. "V 
tem tednu so si lahko v hrastniški 
knjižnici ogledali tudi razstavo del 
Ferda Godine ob njegovi smrti," 
je povedala knjižničarka Lilijana 
Oplotnik.

F.M.

Trbovlje
V mali galeriji Knjižnice 

toneta Seliškarja razstavlja

Marjana Holešek. Razstavo si 
lahko ogledate do 31. julija, ko je 
knjižnica odprta.

Glasbena šola bo v zadnjem 
tednu počitnic vpisovala 
zamudnike za šolsko leto 1994/95, 
ki se niso mogli vpisati v odprtem 
razpisnem roku. Prihodnje leto bo 
GŠ slavila 50-letnico delovanja. 
Ob tej priložnosti nameravajo 
izdati almanah in kasete s posnetki 
glasbenih del, ki so jih izvajali 
njihovi gojenci in učitelji.

T.L.

Zagorje
V avli Delavskega doma je

razstava plakatov filmov, ki so se 
v Zagorju predvajali v okviru 
filmskega gledališča. Ogledate si 
lahko 24 plakatov. Razstava bo 
odprta do 5. avgusta.

Komorna vokalna skupina 
GŠ Zagorje, vodi jo zborovodja 
Franci Steban, kljub poletju ne 
počiva. Od maja pogosto nasto
pajo tako doma kot po Sloveniji. 
Njihov pevski program je pester 
in v teh vročih počitniških dneh

še zlasti zabavnejši in lahkotneje 
obarvan. S pevci in 
instrumentalisti iz vse Slovenije, 
bilo jih je preko štirideset, je 
Komorna vokalna skupina GŠ 
Zagorje 9. julija sodelovala na 
zaključnem slovenskem
osnovnošolskem zabavnoglasbe
nem festivalu Korajža velja 94 v 
restavraciji Terme Čatež. Zagor

ski pevci so se predstavili s 
pesmijo Srebrni zvončki, ki jo na 
Slovenskem izvaja New svving 
quartet. Pevce je spremljal klavia- 
turist Maijan Hvala. Prireditev je 
potekala pod vodstvom Studia H 
Trbovlje, za katerim stoji Bogo 
Hvala s tehnično ekipo. Večer je 
povezovala Nataša Burger.

F.S.

O Vitanu Matu
Mladinski pisatelj in redaktor otroških radijskih oddaj Vitan 

Mal je star znanec dolske šole. Pred devetnajstimi leti, ko je bil 
še TV snemalec, je na Dolu posnel več TV oddaj. Z njim so se 
dolski učenci spet srečali konec letošnjega šolskega leta, ko so 
ga povabili na zaključno prireditev bralne značke.

Pisati je začel že v vojski. 
Takrat je nastala povest Ime 
mi je Tomaž, po kateri so pred 
nekaj leti posneli Poletje v 
školjki I. in 11. del. Še bolj 
znana je zgodba Teci, teci, 
kuža moj, kije izšla leta 1975 
in govori o dečku, ki v mestu 
ni smel imeti psa. Pred 
devetnajstimi leti je članicam 
novinarskega krožka na šoli 
zaupal, kako potekajo 
priprave na film, ki ga bo 
posnel z Janetom Kovačičem 
po tej knjigi. Nismo bili čisto 
prepričani, da mu bo uspelo. 
Pa mu je. Sreča na vrvici je 
eden najuspešnejših mladin
skih filmov pri nas.

Takrat smo se tudi

V _________________

dogovorili za sodelovanje - nekaj 
naših pisnih prispevkov je objavil 
kot uvod v knjigo o tabornikih 
Robi Rok. Nasploh je za zgodbe 
Vitana Mala značilno, da temeljijo 
na resničnih dogodkih, ki jih je 
doživel sam ali so o njih pripove
dovali drugi.

"Lani so mi pri Prešernovi 
družbi izdali zgodbo Na ranču 
Veranda, ki govori o rejencih. Z 
njimi sem se veliko pogovarjal in 
jih proučeval, preden sem 
zaokrožil zgodbo... Trenutno se 
ukvarjam z Jernejem Tomcem, ki 
mi pripoveduje o svojih težavah z 
osmošolci. Ker njegova mama uči, 
so ga nekajkrat prebunkali. Hotel 
je trenirati karate, da bi se jih 
ubranil, potem pa je ugotovil, da

si lahko pomaga tudi s tekom. 
Začelje trenirati atletiko. V knjigi, 
ki bo imela naslov Hitro, hitreje, 
se bo imenoval Nejc. Izšla bo letos 
novembra, tudi pri Prešernovi 
družbi..." Med 24 knjigami, ki 
jih je izdal, so posebej popularne 
še Baronov mlajši brat, Mali 
veliki junak, Ledosned, Čarodejni 
novčič... Za večino je značilna 
visoka naklada; kar nekaj jih je 
izšlo v 20.000 izvodih, Teci, teci, 
kuža moj celo v 50.000 izvodih.

Vitan Mal je deset let snemal, 
osem let urednikoval, zdaj pa je 
že pet let v redakciji otroških in 
mladinskih radijskih oddaj, kar 
mu najbolj leži. To so oddaje 
Sobotna raglja, Za mlade rado
vedneže, Mehurčki, 11. šola, 
Lahko noč, otroci, kjer so tudi 
številni njegovi prispevki. "Zelo 
sem vesel, če mi pošlje kdo od 
poslušalcev svojo zgodbo. Ali pa 
več zgodb. Vse skupaj mora 
obsegati tri tipkane strani. Tudi 
bralce Zasavca vabim, naj kaj 
pošljejo, če radi pišejo. Lahko me 
tudi pokličejo. Še najbolje na dom

v poznih večernih urah." 
Telefonska številka Vitana 
Mala je 061/226-880 - če je 
niso v tem času že spremenili.

Fanči Moljk
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Po skoraj dveletnem premoru od izdaje zadnje kasete in CD 

plošče največjih uspešnic Don Juanov, skupina spet veselo 

koncertira širom po Sloveniji in se pripravlja na izdajo nove 

kasete, ki naj bi bila posneta do jeseni. Don Juani pravijo, da 

je v preteklem obdobju v skupini prišlo do nesoglasij in različnih 

pogledov na smer, v kateri naj bi nadaljevali svojo pot. Zato je 

skupino zapustil Brendi, ki ga je zamenjal Miran, na vseh 

koncertih pa jih po novem spremlja Sendi. Za Sendi Don Juani 

pravijo, daje najperspektivnejša od slovenskih mladih pevk.

Don Juan s Sendi.

Delo na novem projektu ne poteka na hitro, saj Don Juani želijo, 

da bi bile "Pesmi preprostih ljudi" dobro posnete. Po svoje bodo 

obdelali pesmi Lojzeta Slaka, Mihe Dovžana,... Imeli so veliko težav, 

ko so iskali neko staro Avsenikovo skladbo, sajjenibilo ne v arhivu 

Radia Slovenija, ne v arhivu Avsenikov. Na koncu so jo našli na 

Radiu Trbovlje.

Don Juani v Zasavju zelo malo nastopajo. Pravijo da ne vedo, ali 

jih Zasavje ne mara ali pa se tu preprosto nič ne dogaja. V Zasavje 

jih zelo redko povabijo. Vsekakor so jih povabili v Medijske Toplice, 

kjer so igrali v soboto, 16. julija. Morda na veselicah niso najbolj 

iskani zato, ker je med njihovim nastopom le redko zaslediti čiste 

"narodnjake". Pravijo, da zato, ker je že njihova lastna glasba na 

pol poti med zabavno in narodno zabavno glasbo. Kljub temu pa 

igrajo od Alfi Nipiča do Deep Purplov. Paše radi potegnejo, če je v 

redu "štimunga", je na koncu povedal Vojko Sfdigoj.

Jože Ranzinger jr.

Skupina Victory je z vsakim nastopom bolj popularna. Še 
posebno je najstnicam všeč šarmantni in seksi pevec skupine Rob
ert Dragan. Ja, Robert s svojimi dolgimi lasmi in božanskim 
pogledom res lahko očara vsako najstnico. Vendar Robertovi kolegi 
v bandu pravijo: "Daleč od oči, daleč od srca." To pomeni, da za 
Roberta ni primerno vsako dekle. Ne zaradi njene zunanjosti, 
temveč njene notranjosti. Vsaj eden zvezdnik, ki ne gleda le na stas 
temveč tudi na dušo.

Agropop

Na predstavitvi nove video kasete skupine Agropop Od prašiča 
do rakete je bila tudi, saj ne boste verjeli - Cindy Crawford. In to 
v spremstvu Jožeta Potrebuješa - znanega Cuka. No, ni bilo ravno 
tako. Cindy je bila le narisana na Jožetovi bluzi. Tudi to je za začetek 
dovolj.

Dragan Bulič je skupaj s svojo oddajo ŠTOS praznoval 600. 
tr rojstni dan. Težko verjamete, vendar je resnično. Dragan je ob 
c torkih zvečer imel že 600 oddaj. Poleg ŠTOSOV, Dragan včasih 
c dela kot D.J. v diskoteki Palma.
^ Pavle Kavec ima svoj bend, v katerem igra tudi njegov sin Mitja, 
o Mitja nima rad le glasbe, temveč tudi živali. Še posebno so mu 

všeč plazilci; kače najbolj. Pa tudi za kakšno kačico z dvema nogama 
rad pogleda.

S.G-
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Končno je izšel dolgo pričakovani CD 
skupine Veter. Fantje so se potrudili.
Saj so na njem skorajda vse velike 
uspešnice, ki so jih posneli v dvajsetih 

letih delovanja. Zelo dobra je tudi naslovnica, na kateri so 
ob članih skupine tudi slike vseh, ki so v teh letih z Vetrom 
sodelovali. Na CD-ju je 18 pesmi, po predvidevanjih pa bo 
28. avgusta v Hrastniku velik promocijski koncert z obilico 
gostov. Kaže torej, da je mesec julij dober za zasavske 
skupine, saj je to že drugi "naš" CD ta mesec.

I love Pariš je delovni naslov nove CD plošče Mic 
Žnidarič. Snemati jo bo začela čez slab mesec. Seveda bo 
spet posegla po .svetovnih jazz standardih. Slovenska 
besedila pripravlja Dušan Velkaverh. Glede na neverjeten 
uspeh njene prejšnje kasete in CD, bo tudi nov izdelek 
gotovo hitro pošel.

TAŠ
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Lepota. Obstaja vsaj dvajset 
kolikor toliko uspešnih filmov, ki 
imajo ta pridevnik v naslovu. Fatal 
Beauty je le eden od njih. Tom Hol- 
land ga je v bistvu zrežiral že leta 
1987, vendar je pri nas na videu 
doživel uradno premiero šele letos.

Gledljivost in komercialno 
uspešnost filma pravzaprav 
zagotavljata že imeni Goldberg & 
Eliot, vendar pri režiserju, ki je 
spravil skupaj Fright Night Child's 
Play in The Temp, nikoli ne veš, kaj 
bo prišlo ven iz tiste črne škatle pod 
televizorjem.

Rita Rizolli (Ah, kako ustrezno 
italijansko ime za temnopolto 
Whoopi) nosi naokoli (hej, to se pa

celo rima!) - veliko značko, na kateri 
piše, da je policajka. Takšna 
posebna Iz oddelka za narkotike (oz. 
boja proti- njim). Čisto razumljivo, 
saj so tam sami posebni palicaji. 
Punca med akcijami v svojo 
obrambo raje uporablja... khm, noja, 
kakobirekel, močne besedne zveze, 
kot pa lahko orožje. Zagrizeno & 
predano se bori proti dealerjem in 
raznoraznim grosistom, ki živijo na 
račun preprodaje drog in ni pri 
svojem delu prav nič ženstvena. 
Medtem, ko išče lastnika mini 
tovarnice drog, ki je bila pred 
kratkim oropana, naleti na Mikea 
Marshaka (Sam Elliot), ki je 
zaposlen kot šef varnostnikov pri 
poslovnem magnatu Conradu Crollu. 
Dovolj. Že iz zgoraj opisanega lahko 
z zelo obskurnim poznavanjem

hollywoodske filmske industrije 
približno uganemo nadaljevanje.

Vendar sama zgodba ni tisto, kar 
dvigne Fatal Beauty nad povprečje 
filmov v svojem žanru; na piedestal 
nadpovprečnosti jo povzdignejo šele 
dialogi Goldbergove z okolico in 
Elliotom. Whoopi Goldberg je Bruce 
VVills, preoblečen v žensko. Ne, ona 
je Eddie Murphy z dobrimi 
balkončki! Ne, jele Mel Gibson brez 
bingljajoče stvari med nogami... Uf. 
Težko jo je primerjati s komerkoli, 
ker je ona pač Whoopi. Sam Eliot je 
Richard Gere, preoblečen v policaja 
in Tom Holland je režiser akcijskih 
komedij preoblečen v režiserja 
horrorja.

Če so vam ostali v prijetnem 
spominu naslednji filmi, obstaja 
velika verjetnost, da vam bo všeč

tudi ta. Tukaj so: 48 Hrs, Dic Hard, 
Last Boyscout, Another48 Hrs in Le- 
thal Weapon.

Tommy
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TRBOVLJE - DELAVSKI DOM
29. -1.8. ZLATI ČASI (kom.), 

pet., pon. ob 18. uri, sob., ned. ob 
18. in 20. uri.

2,- 4. BREZ STRAHU (trill.), tor.

ob 18. in 20. uri, sre., čet. ob 18. uri.

ZAGORJE - DELAVSKI DOM
29.- 31. USODNI VAL (akc.), 

pet., sob., ned. ob 18. uri.
29.-2.S. BREZ STRAHU (trill ), 

pet., sob., ned. ob 20. uri, pon., tor. 
ob 19. uri.

2. NA RAZPOTJU (psiho 
drama), tor. ob 21. uri.

3- 4. ODRASLA DEKLETA NE 
JOČEJO (kom.), sre., čet. ob 19. uri.

HRASTNIK - KINODVORANA
29.-31. PRIDEN SINKO (trill.), 

pet. ob 18. uri, ned. ob 20. uri.
29.-31. ODRASLA DEKLETA 

NE JOČEJO (kom.), pet. ob 20. uri, 
sob. ob 18. in 20. uri, ned. ob 18. 
uri.

3. - 4. GLEJ, KDO SE ZDAJ 
OGLAŠA (kom.), sre., čet. ob 20. 
uri.

DOL PRI HRASTNIKU - KINO
30. PRIDEN SINKO (trill), sob. 

ob 18. uri.

KINO IZLAKE
31. USODNI VAL (akc.), ned. ob 

20.15. uri.

Ena pivska Iskalka (ne iz Laškega)... ... pa ena skrita kadilska iz domačih logov (še nelegalna).
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Motoristi, kolesarji in pešci prečkajo radeški most že 100 
let zapored. Ne vem, kdaj je bila ta "savoprečna relikvija" 
zadnjič prenovljena, a po zarjavelih tramih in luknjastih 
lesenih tlakih sodeč je podnjo preteklo že za več deset let 
vode. Domačini sc tega zavedajo, a ukrepajo zaenkrat še 
ne. Je pa Zasavc s svojo noro idejo napravil prvi korak.

Nekaj minut pred drugo uro smo se 
pripeljali do starega mostu v Radečah. Hitro 
smo postavili mizico, jo oblepili s plakati in 
čakali, da začnejo ljudje hoditi iz službe ali 
v službo preko mosta. Kmalu je pripeljal 
vlak. "Dober dan! Smo iz Društva za 
ohranjanje starih mostov in pobiramo 
mostnino. Tokrat je simbolična. Obnovili 
bomo most", smo nagovarjali mimoidoče. 
Začudeno so nas gledali, kaj se gremo. Z 
malo nakladanja in razlaganja, ter z listom, 
na katerem so bile razložene smernice našega 
"društva", pa so bili takoj pripravljeni 
prispevati osem tolarjev za svoj most. 
Pravzaprav nihče od vseh, ki so plačali 
mostnino ni hotel vzeti tista dva tolarja 
razlike. Večinoma so plačevali z desetaki, 
nekaj ljudi pa je plačalo celo petdeset 
tolarjev. Tudi ti niso hoteli vzeti svojih 
štirideset. Rade volje so plačali, samo da se 
res kaj ukrene z razpadajočim mostom. Dva 
uporabnika (verjetno redna) pa sta namesto 
osem tolarjev dala kar po sto. Nek fant je, ko 
smo mu povedali za mostnino, celo dejal: 
"Pri sebi nimam čisto nič denarja. Počakajte, 
grem domov ponj, takoj se vrnem." Kljub 
temu, da smo ga prepričevali, da mu tega ni 
treba storiti, se je fant res vrnil in prinesel 
denar.

Ti primeri zgovorno kažejo, da je 
Radečanom res veliko do mosta. Čeprav so 
bili malo zbegani zaradi nenadne in 
nepričakovane mostnine, so vsi po vrsti bili 
takoj pripravljeni plačati in s tem prispevati 
za njegovo obnovitev. Osem tolarjev je bila 
res simbolična vsota. Mogoče so bili ljudje 
še najbolj zbegani zaradi tako nizke 
mostnine. Za ta denar se še vžigalic ne dobi. 
Vendar!

Kratek matematični vložek: če bi bilo res 
treba za vsako prečkanje odšteti osem 
tolarjev; če most prečkaš dvakrat na dan, je 
to že 16 tolarjev. Če most prečkaš dvakrat 
na dan po dvajsetkrat (delavniki) na mesec 
to stane 320 tolarjev mesečno. Če pred
postavimo, da dnevno prečka most dvakrat 
dvesto ljudi, je to 3200 tolarjev. Tako bi se v 
mesecu nabralo vsaj 64000 tolarjev, h 
katerim lahko (zopet predpostavimo)

prištejemo še 
kakšnik trideset do 
štirideset tisočakov 
od naključnih, 
nerednih in izrednih 
prečkanj mostu.
Grob izračun pokaže, 
da bi se na ta način

*............. ...

Spoštovani prebivalci
RADEČ

Radeški most letos praznuje častitljivo obletnico svojega obstoja. Že sto let 
povezuje prebivalce obeh bregov Save. Žal ugotavljamo, da je most v klavrnem 
stanju in potreben popravila. Društvo za ohranjanje starih mostov je v prestolnici 
naletelo na gluha ušesa na Republiškem sekretariatu za varstvo mostov in 
kulturne dediščine. Menijo, da most ne potrebuje nobenega popravila. Celo 
nasprotno. Zadnje čase je slišati celo nepotrjene govorice, daje most predviden 
za rušenje. Leta 1997 naj bi most podrli zaradi dotrajanosti. Edina rešitev je, da 
se most obnovi z lastnimi sredstvi. V Društvu za ohranjanje starih mostov smo 
se tako odločili za pobiranje mostnine. Tako bi zagotovili vsaj del sredstev za 
prepotrebno obnovitev. Obnovljen most pa bi glede na svojo starost lahko pomenil 
tudi novo spodbudo v turistični dejavnosti Radeč od katere bi imeli koristi vsi 
tukaj živeči ljudje. Tako starih mostov je v Sloveniji ohranjenih zelo malo!

Tokrat bo pobiranje mostnine simbolično, s prvim avgustom 1994 pa se bo 
mostnina pobirala redno. Z našim dejanjem želimo opozoriti na dotrajanost 
mosta, ki bi, če bi bil dobro vzdrževan, lahko služil svojemu namenu vsaj še 
nadaljnih sto let Prav tako se trudimo, da pobiranje mostnine ne bi bil edini vir 
denarja za obnovo mostu. Turističnemu društvu Laško in KS Radeče smo 
predlagali organizacijo "Veselice na mostu", skakanje z mostu z elastiko, z 
očiščenjem Save za en kakovostni razred, kot to zahteva zagon HE Vrhovo, pa 
bi lahko ob mostu organizirali tudi plavalna tekmovanja, skoke z mostu v vodo 
ali celo Igre brez meja... Pri pristojnih zaenkrat nismo dobili še nobenega odziva 
na naše predloge.

Naše Društvo za ohranjanje starih mostov deluje od leta 1992. V tem kratkem 
času se lahko pohvali že z kar nekaj uspehi. Tako smo s podobno akcijo uspeli 
ohraniti 160 let star most čez reko Sočo in 90 let star most čez reko Kokro. 
Zadnje čase se povezujemo tudi s podobnimi društvi iz cele Evrope in 
ustanavljamo Evropsko zvezo. Upamo, da bomo tudi glede te naše najnovejše 
akcije tako uspešni, kot smo bili do sedaj. Naj večja nagrada za naš trud pa bo še 
en most, ki ga bomo uspeli rešiti pred propadom.

Društvo za ohranjanje starih mostov

Iz pisma, ki so ga delili naši novinarji na radeškem mostu.

- J-''
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lahko zbralo vsaj sto tisoč tolarjev mesečno. 
To pa je denar, s katerim bi se res dalo kaj 
ukrepati. Mogoče ne takoj po prvem mesecu, 
ampak...

Radečani, ki ste v dobri veri, da bomo "mi" 
iz Društva pripomogli k obnovitvi vašega 
razpadajočega mostu, kar mirno kri. 460 
tolarjev, ki ste jih prijazno prispevali, je že 
nakazanih na ŽR Rdečega križa v Radečah. 
Mogoče bi vas morali pokarati, češ da ste 
nas malce "naivno" sprejeli, pa vas ne bomo. 
Mi smo tisti, ki si zaslužimo graje, kajne. 
No, no, tako hudo pa spet ni. Navsezadnje 
smo vam pokazali pot. Dajte Radečani, 
ohranite svoj znameniti stoletni most. Pa ne 
z mostnino. Tudi kje drugje se najde denar, 
ne le v žepih navadnih ljudi.

Tatjana Polanc in Jure Nagode

Pomemben del naše akcije so bile 
tudi izjave mimoidočih, zato smo jih 
nekaj "prestregli" in povprašali po 
njihovem mnenju. Nekateri nam žal 
niso povedali polnih imen in priimkov. 
Njihove izjave pa so si enotne v tem, 
da je res treba z mostom nekaj 
ukreniti. In to čimprej!

G. Medved: "Popraviti ga je treba. 
Nekaj bi že prispeval, tudi zadruga bi 
lahko kaj prispevala. Čez most gre veliko 
ljudi na vlak, tudi po sto naenkrat, zato 
je že res uničen."

G. Hotešek: "Že dolgo časa se govori 
o tem, da bodo most popravili. 
Pripravljen sem prispevati denar, če bo 
res porabljen za ta namen."

Teja: "Jaz sem za to, da ta most ostane. 
Pripravljena sem tudi kaj prispevati, samo 
če ne bo preveč."

Milan Sotlar: "V redu, da se most

popravi, samo ne vem, če bo prišlo do 
dejanskega popravila, saj je za to 
potrebno ogromno denarja Samo z 
mostnino bi težko zbrali dovolj denarja, 
preveč časa bi trajalo."

Silvo Malgaj iz Rimskih Toplic: 
"Prepozno so se spomnili, to bi morali 
storiti že takrat, ko so delali novo 
cestišče. Ta most je treba ohraniti, saj je 
tudi zgodovinska vrednost. Za to bi 
morali poskrbeti ljudje, katere plačujemo, 
na KS in občini."

Jože Sluga: "Sicer nisem od tukaj, sem 
iz Zagorja. Sem hodim k sestri. 
Velikokrat grem čez most in se vprašam, 
če ne bom padel noter."

Damjan Bevšek: "Ta most je zelo 
uničen in je potreben popravila. 
Predvsem pozimi je nevarno, ko so 
poledice. Nekajkrat sem tudi sam že 
padel."

Mateja Leskovšek
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Društvo za ohranjanje starih 
mostov je izmišljeno, a ko smo se 
domačinom predstavili kot njegovi 
člani, so takoj "prijeli". Razobesili 
smo plakate in mimoidoče resno 
spraševali, če so pripravljeni 
plačati mostnino. Ni bila previsoka, 
pravzaprav naj bi bilo tistih 8 
tolarčkov zgolj simbolični 
prispevek. In veste, da so sc takoj 
strinjali. Potrdili so, da je most 
potreben obnove in segli celo globje 
v žepe. Tiste pol ure, ko smo bili 
tam, smo prebrisano izbrali. 
Prestregli smo dva vlaka 
"šihtarjev", nekaj mularije in 
upokojencev na sprehodu.

J.N.
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V Laškem se je 24. julija zaključila prireditev Pivo in cvetje, 
letos že trideseta po vrsti, ki je trajala devet dni. Zadnji dan so 
Laščani pripravili kmečko ohcet. Za zaključek so organizirali 
veliko parado, na kateri so sodelovale folklorne skupine, cvetlični 
vozovi, mažoretke, godba na pihala. V povorki je sodelovala tudi

pihalna godba iz Plietzchasna, s katerim je občina Laško 
pobratena. Med nastopajočimi je bilo veliko znanih slovenskih 
imen: Jonas, New swing quartet, Vlado Kreslin, Čudežna polja, 
Faraoni, Anja Rupel, Mojca Blažej Cirej... Najbolj so bili obiskani 
koncerti na igrišču ob telovadnici. Organizatorji ocenjujejo, da 
je letošnjo prireditev obiskalo kar 150.000 obiskovalcev. 
Organiziran je bil javni prevoz z vlaki oz. avtobusi, saj so cene 
prevozov v teh dneh precej nižje kot ponavadi.

Letos sije sobotni ognjemet ogledalo okrog 40.000 ljudi. Glavni 
pokrovitelji Piva in cvetja so bili Pivovarna Laško, Zavarovalnica 
Triglav, Petrol in Banka Celje. V prireditev je bilo vloženega veliko 
prostovoljnega dela najrazličnejših društev. Obiskovalci so si lahko 
pogasili žejo in napolnili želodec kar v 27 gostinskih obratih in 
stojnicah. Tudi stojnic z igračami in oblačili je bilo veliko. Otroci so 
se brez dvoma najbolj zabavali v luna parku. Za red so skrbele 
okrepljene enote policije, redarji in prometniki. Parkirišča so bila 
urejena v mestu in v neposredni okolici.

V teh dneh jebilo v Laškem ogromno turistov, saj so bile vse hotelske 
zmogljivosti polno zasedene. In kdo so tisti, ki so najbolj zaslužni za 
realizacijo prireditve? Predsednik odbora in hkrati direktor Pivovarne 
Laško ing. Tone Turnšek, Stane Kužnik in Andreja Križnik, ki je 
povedala: "Vsako leto se trudimo, da bi izboljšali nekaj stvari. Letos 
smo na željo obiskovalcev razstavili več cvetja. Upamo, da bomo v 
bodoče prireditev spravili na še bolj kvaliteten nivo. Letos je bila precej 
bolj umirjena, poudarek je bil bolj na kulturnih prireditvah. Mislim, 
daje bilo pijančevanja manj kot prejšnja leta."

Takšne pa so bile izjave obiskovalcev o letošnji organizaciji in 
ognjemetu:

Friderik Dobrajc iz Celja: "Ognjemet je bil lep, toda glede na to, 
daje letos 30-letnica bi bil lahko še bolj živahen in živ. Škoda, da ga 
ne posname televizija, da bi ga videli tudi drugi Slovenci."

Sara Zupan iz Laškega: "Ognjemet mi je bil všeč in letos me ni 
bilo nič strah."

Boštjan Logar iz okolice Laškega: "Ognjemeta nisem videl, saj 
sem iskal punco. Organizacija pa mi je bila kar všeč, saj je tudi letos 
nastopilo veliko znanih skupin."

Mateja Leskovšek in Marjeta Drnovšek 
Foto: Jože Ranzinger jr.

... In cvetje.



M

Zagorje - Izlačan Boris Koren, član 
košarkarskega kluba Zagorje, je v 
minulem tednu uspešno nastopal v dresu 
slovenske reprezentance na mladinskem 
evropskem prvenstvu v Izraelu. Po 
besedah reprezentančnega selektorja 
Borisa Zrinskega je bil ob kar 211 cm 
visokem igralcu Litostroj Slovana 
Radoslavu Nesteroviču najboljši igralec 
našega izbranega moštva in vsekakor 
največje pozitivno presenečenje v 
slovenskem taboru. Boris je sijajno igral 
tako v obrambi kot v napadu. Naši 
reprezentanci seje po zmagah nad Litvo, 
Izraelom in Nemčijo nasmihala celo 
uvrstitev v polfinale, a so nato z vsega

točko razlike klonili v tekmi z Italijani, nato 
pa gladko izgubili še z Grčijo. Tako so 
osvojili četrto mesto v skupini, po porazu s 
Francijo in zmagi z Rusijo v nadaljevanju 
prvenstva pa so osvojili sedmo mesto. 
Slovenska mladinska reprezentanca je tako 
malce zaostala za pričakovanim petim 
mestom in se ni uspela uvrstiti na svetovno 
prvenstvo, ki bo naslednje leto v Braziliji. 
Zato pa smo lahko več kot zadovoljni z 
igrami Borisa Korena, ki je v Tel Avivu še 
enkrat več dokazal, da je med najbolj 
nadarjenimi košarkarji svoje generacije. Se 
nam torej po Marku Tušku obeta še en 
vrhunski košarkar iz Zasavja?

S.F. Boris Koren po stopinjah Marka Tuška?

'J

Že osmič PAŠ
Trbovlje - Atletski klub Rudarje tudi letos, 

tokrat že osmič zapovrstjo, pripravil 
pionirsko atletsko šolo. Le-ta seje pričela L 
julija, trajala pa bo vse do konca šolskih 
Počitnic. Atletsko šolo redno obiskuje 
Približno 70 dečkov in deklic. Tudi letos je 
glavni organizator šole alfa in omega 
trboveljske atletike Pavle Kreže. V delu z 
mladimi mu pomagajo tudi ostali člani kluba, 
Predvsem Luka Rus in Tomas Koželj. Vsi 
vaditelji delajo z otroki brezplačno.

"Udeležence šole bomo naučili osnov 
atletskega športa, še posebej teka. Vsak 
delovni dan s šolo pričnemo ob 9. uri. Kakšno 
uro delamo na stadionu Rudarja, nato pa 
gremo skupaj na trboveljski bazen, kjer je 
ta vrsti plavanje. Ne manjka tudi družabnih 
'ger. Vsi udeleženci šole vsak dan dobijo 
fazne napitke in druge proizvode, ki so jih 
Prispevali pokrovitelji. Naš cilj je, da bi čim 
več mladih privabili k atletiki, pa tudi v druge 
športne panoge. Pomembno je, da niso na 
Cesti," je dejal Pavle Kreže in poudaril, da 
urez pokroviteljev s šolo ne bi bilo nič. 
^ 'lavne je naštel v eni sapi. To so Kolinska, 
Fructal, LEK, Pivovarna Union, Dnevnik, 
Zavarovalnica Triglav, Ljubljanska banka 
^anka Zasavje, Rudis, Cementarna, 
Eurotrade, Gradex, Europrima, Intera, STIK, 
Slovenske novice in še mnoge druge firme 
ter obrtniki.

Atletsko šolo obiskujejo tudi mladi 
rokometaši, pionirska vrsta ZRC Rudarja.

"Morajo se naučiti pravilno teči. To je temelj 
vsakega športa. Atletska šola je pravo mesto, 
da bi kaj pridobili tudi v tej smeri," je 
odločitev pokomentiral vodja pionirskega 
dela rokometnega kluba Branko Gačnik.

V avgustu bodo v okviru šole pripravili 
tudi nekaj tekmovanj z lepimi nagradami, v 
skrčeni obliki pa naj bi izvedli tudi olimpijski 
tek, ki je odpadel zaradi neurja. Ob junijski 
povodnji je bila zelo poškodovana tudi 
atletska steza in druge naprave. Člani kluba 
so z udarniškim delom odstranili blato, sedaj 
pa bodo povsem izravnali stezo in jo na novo 
posuli s tenisitom. Kljub težkim pogojem, 
pa se atletska šola odvija po načrtu.

Vsi, ki bi se želeli priključiti atletski šoli 
imajo možnost vpisa vsak dan od 9. ure 
naprej na stadionu Rudarja. Zainteresirani 
lahko informacije dobijo tudi v času rednih 
klubskih treningov od 18. do 20. ure. 
Možnost vpisa je takorekoč cel dan, saj je 
atletski zanesenjak Pavle Kreže pravzparav 
cel dan na stadionu. Ne morete ga zgrešiti. 
Športna obleka, brada in pipa so zaščitni 
znaki tega nadvse prizadevnega 
telesnokulturnega delavca, ki je vzgojil že 
vrsto zelo dobrih atletov.

Sašo Fabjan

Zagorjani jutri s 
prvakom

Zagorje - Čeprav je do začetka 
drugoligaškega prvenstva preostalo še dobrih 
14 dni, bodo nogometaši Zagorja že jutri, v

c

petek imeli prvo pravo preizkušnjo. V okviru 
šestnajstine finala slovenskega pokalnega 
tekmovanja se bodo ob 18. uri v Ljubljani 
pomerili s trikratnim zaporednim državnim 
prvakom SCT Olimpijo. Žreb je bil za 
Zagorjane sila neugoden tako, da se bodo 
morali najbrž posloviti od tega tekmovanja. 
Prav v pokalu so sicer presenečenja najbolj 
možna, toda težko je verjeti, da bi varovanci 
trenerja Vinka Žibreta premagali "zeleno- 
bele", ki so najbrž v precej boljši formi, saj 
se bo prvoligaško prvenstvo pričelo že 7. 
avgusta, le nekaj dni zatem pa bodo 
Ljubljanačni igrali prvo tekmo prvega kola 
pokala evropske nogometne zveze z Levskim 
in Sofije, ki ima v svojih vrstah veliko 
bolgarskih reprezentantov. Srečanje SCT 
Olimpija - Zagorje bo na stadionu Slovana 
na Kodeljevem, pričelo pa se bo jutri, v petek 
ob 18. uri.

S.F.

Plavanje

Najmlajši četrti
Trbovlje - Minuli vikend je v Ljubljani 

potekal še drugi del ekipnega državnega 
prvenstva za mlajše dečke in deklice. Ekipa 
Dadas Rudarja iz Trbovelj je na koncu 
osvojila nehvaležno četrto mesto, takoj za 
dvema ekipama iz Ljubljane in Mariborčani. 
Kljub temu, da so Trboveljčani pričakovali 
mesto med prvimi tremi, saj so bili na 
zimskem tekmovanju celo drugi, so s to lepo 
uvrstitvijo dokazali, da se z mladimi v



Trbovljah že vrsto let uspešno dela.
Vse breme ženskega dela ekipe je slonelo 

na ramenih samo dveh plavalk: Jelenc Lušič 
in Tamare Bočko, ki sta se tokrat zelo dobro 
odrezali. V disciplini 200 prosto sta slavili 
dvojno zmago, v še dveh disciplinah, 50 
delfin in 100 prosto pa je Jelena zmagala, 
Tamara pa je hila tretja. Poleg tega je Jelena 
Lušič zmagala še na 100.delfin in tako v 
drugem delu tekmovanja od petih možnih 
prvih mest osvojila kar štiri.

Pri fantih seje tokrat najbolje izkazal Jure 
Bola, ki se je v petih nastopih kar štirikrat 
uvrstil med prvih šest, najboljši pa je bil na 
50 hrbtno z drugim mestom. Tokrat je dobro 
plaval tudi Nejc Kroti, točke za ekipo pa je 
v posamičnih nastopih prispeval tudi

Iztok Požun.
Vsekakor so Trboveljčani zelo dobro 

pokazali, kaj so delali čez leto, vendar pa tudi 
tokrat ni šlo brez zapletov. Po prvem delu so 
v taboru Dadas Rudarja ugotovili, da so jih 
organizatorji oškodovali za 200 točk. Ko so 
napako popravili, so bili Trboveljčani 
uvrščeni na 6. in ne na 7. mesto, kot smo 
objavili prejšnji teden.

B.K.

V barvi srebra
Trbovlje - Plavalna sezona je prav v teh 

poletnih tednih na vrhuncu in pomembna 
tekmovanja se kar vrstijo. Tako so imeli poleg 
najmlajših državno prvenstvo tudi plavalci

v starostnih 
kategorijah 
mladincev in 
kadetov.
Tekmovanja, 
ki je potekalo 
v Krškem, so 
se udeležili 
tudi trbovelj
ski predstav
niki, domov 
pa so se vrnili 
s samimi srebrnimi medaljami - Alenka 
Ličar na 400 mešano in mladinska ženska 
štafeta v vseh treh štafetnih nastopih. 
Trenutno najboljša trboveljska plavalka 
Alenka Ličarje sredi priprav na mladinsko

PLAVANJE
Drugi dela moštvenega prvenstva 

Slovenije za mlajše dečke in deklice -
Ljubljana :Dečki - 50 hrbtno: 1. Ulčnik 
(EBM), 2. Bola, 13. Krofi, 14. Požun 
(vsiDRT); 100 delfin: 1. Burkeljca (LL), 
4. Bola, 5. Krofi, 6. Beširevič (vsi DRT); 
200 prosto: 1. Burkeljca (LL), 6. Bola, 
10. Krofi, 23. Beširevič (vsi DRT); 4x50 
prsno: 1. Ilirija, 2. Dadas Rudar II, 18. 
Dadas Rudar I; 50 delfin: 1. Burkeljca 
(LL), 4. Bola, 12. Pož.un, 14. Beširevič 
(vsi DRT); 100 prosto: 1. Burkeljca (LL), 
8. Krofi, 11. Bola, 25. Beširevič (vsi 
DRT); 4x50 mešano: 1. Ljubljana, 7. 
Dadas Rudar II, 20. Dadas Rudar I;

Deklice - 50 hrbtno: 1. Kumprej (FR), 
4. Lušič, 10. Bočko (obe DRT); 100 
delfin: 1. Lušič, 7. Bočko (obe DRT); 
200 prosto: 1. Lušič, 2. Bočko (obe 
DRT); 4x50 prsno: 1. Environ Branik, 10. 
Dadas Rudar; 50 delfin: 1. Lušič, 3. 
Bočko (obe DRT); 100 prosto: 1. Lušič, 
3. Bočko (obe DRT); 4x50 mešano: 1. 
Olimpija, 8. Dadas Rudar.

Državno prvenstvo za mladince in 
kadete - Krško:Kadeti - 400 prosto: 1. 
Govše (OL), 7. Pavelšek (DRT); 100 
prsno: 1. Govše (OL), 10. Beravs, 18. 
Forte (oba DRT); 100 hrbtno: 1. 
Medvešek (EBM), 11. Razpotnik, 27. 
Forte, 28. Beravs (oba DRT); 200 
mešano: 1. Govše (OL), 6. Razpotnik, 
27. Pavelšek (oba DRT); 400 mešano:
1. Govše (OL), 7. Razpotnik (DRT); 100 
prosto: 1. Falatov (KK), 23. Razpotnik,

28. Beravs, 40. Forte (vsi DRT); 200 prsno: 
1. Govše (OL), 12. Beravs, 19. Forte (DRT); 
200 delfin: 1. Valcl (VV), 7. Razpotnik 
(DRT).

Kadetinje - 400 prosto: 1. Florjančič (LL), 
7. Gregorčič (DRT), 100 hrbtno: 1. Valcl 
(VV), 9. Gregorčič (DRT); 100 delfin: 1. 
Dobaj (EBM), 7. Gregorčič (DRT); 100 
prosto: 1. Valcl (VV), 16. Gregorčič (DRT), 
800 prosto: 1. Florjančič (LL), 10. Gregorčič 
(DRT).

Mladinci - 100 prsno: 1. Lipovž (IL), 6. 
Jazbec (DRT); 100 hrbtno: 1. Markovič (LL), 
7. Jazbec (DRT); 200 mešano: 1. Mankoč 
(IL), 7. Jazbec (DRT); 200 hrbtno: 1. Kolčan 
(NC), 6. Jazbec (DRT); 400 mešano: 1. 
Mankoč (IL), 6. Jazbec (DRT); 200 prsno: 
1. Lipovž (IL), 4. Jazbec (DRT).

Mladinke - 50 prosto: 1. Kejžar (RR), 12. 
Jordan (DRT); 400 prosto: 1. Funkl (LL), 
6. Ličar, 8. Grobijar (obe DRT); 100 prsno: 
1. Omejec (TK), 8. Zor (DRT); 100 hrbtno: 
1. Kejžar (RR), 4. Jordan, 11. Grobi jar 
(DRT); 200 mešano: 1. Omejec (TK), 5. Jor
dan, 12. Zor (obe DRT); 4x200 prosto: 1. 
Ljubljana, 2. Dadas Rudar; 200 hrbtno: 1. 
Sojar (LL), 5. Grobljar (DRT); 100 delfin: 
1. Kejžar (RR), 4. Jordan (DRT); 400 
mešano: 1. Omejec (TK), 2. Ličar, 6. Jor
dan (DRT); 4x100 prosto: 1. Ljubljana, 2. 
Dadas Rudar; 100 prosto: 1. Kejžar (RR), 
13. Jordan, 15. Grobljar, 17. Zor (vse 
DRT); 200 prsno: 1. Omejec (TK), 6. Zor 
(DRT); 200 delfin: 1. Omejec (TK), 5. Jor
dan (DRT), 4x100 mešano: 1. Ljubljana, 2. 
Dadas Rudar.

KAJAK KANU
3-tekma za slovenski pokal - Murska 

Sobota: Slalom - ml. dečki: 1. Kavzer 
ml., 2. Laznik, 4. Stichcr (vsi Hrastnik); 
- st. dečki: 1. Terdič (Rašica), 4. Pečnik, 
5. Zalokar, 7. Žagar, 15. Bočko (vsi 
Hrastnik); - ml. mladinci: Škander 
(Rašica), 5. Železnik, 6. Fišnar, 13. 
Bajda (vsi Hrastnik).

Spust - ml.dečki: 1. Laznik, 3. 
Sticher, 4. Kauzer ml. (vsi Hrastnik); - 
st. dečki: 1. Terdič (Rašica), 3. Žagar, 7. 
Zalokar, 8. Pečnik; - ml. mladinci: 1. 
Kuralt (Celje), 5. Železnik, 6. Fišnar. 13. 
Bajda (vsi Hrastnik).

Pokal Mura '94 - Murska Sobota: 
spust - ml. dečki: 1. Korenjak
(Ljubljana), 2. Laznik, 5. Sticher, 8. 
Kauzer ml., 17. Kovač, 18. Skok (vsi 
Hrastnik); - st. dečki: 1. Sakač (Mura), 
3. Žagar, 7. Pečnik, 9. Zalokar, 17. 
Bočko (vsi Hrastnik); - ml. mladinci: 1. 
Kuralt (Celje), 4. Železnik, 6. Fišnar, 10. 
Bajda (vsi Hrastnik); - turisti C2: 1. 
Jernejič - Zgonc (Ljubljana), 2. Detič - 
Avbelj, 3. Detič - Brglez, 8. Špajzer - 
Pungeršek (vsi Hrastnik).

Slalom - ml. dečki: 1. Kauzer, 2. 
Laznik, 3. Sticher, 18. Kovač, 20. Skok 
(vsi Hrastnik); - st. dečki: 1. Terdič 
(Rašica), 3. Žagar, fi. Zalokar, 7. Pečnik 
(vsi Hrastnik); - ml. mladinci. 1 Škander 
(Rašica), 3. Železnik, 5. Fišnar, 11. 
Bajda, 21. Kovač (vsi Hrastnik); - 
mladinci: 1. Škraban (Mura), 3. Gnus 
(Hrastnik); - veterani: 1. Kauzer st., 3. 
Pintar, 4. Volaj, 6. Stichcr (vsi 
Hrastnik); - turisti: 1. Brglez, 2. Detič, 
3. Avbelj (vsi Hrastnik).



Mladi hrastniškl kajakaši nadaljujejo dolgoletne uspehe.

evropsko prvenstvo, zato njena forma v tem 
trenutku ni tista vrhunska, ki smo je pri njej 
vajeni. Tako je v svoji paradni disciplini 400 
mešano morala priznati premoč Kranjčanki 
IVtri Omajec, v ostalih svojih disciplinah 
pa v popoldanskih finalih sploh ni nastopila.

Dobre rezultate je dosegla tudi Katarina 
Jordan, ki je po kriznem lanskem letu znova 
dosegla zelo dobre rezultate, med finaliste 
pa so se vpisali še mladinec Matjaž Jazbec, 
kadeta Davor Razpotnik in Miha Pavelšek, 
mladinke Urška Zor in Tina Grobljar in 
kadetinja Anja Gregorčič.

Vse oči na tekmovanju se bile uprte v 
reprezentante, ki bodo v avgustu nastopili 
nu MEP v Čeških Pardubicah. Po pravilu so 
vsi plavali precej slabše kot sicer, kar pa je 
razumljivo, saj se njihova forma šele pričenja 
vzpenjati. Kljub temu, da je na tekmovanju 
nastopilo preko 170 plavalcev, je v večih 
disciplinah dopoldansko finale odpadlo in so 
se nekateri pomerili neposredno v finalu.

B.K.

Kajak kanu

Pokal Mura po 
15-ih letih

Hrastnik - Minuli vikend je bila na reki 
Muri pri Murski Soboti tretja tekma za

slovenski pokal, ki je obenem veljala za 
veliko nagrado Mura 94. Nastopilo je okrog 
110 tekmovalcev iz osmih slovenskih 
klubov, boji pa so bili še posebej zanimivi, 
saj so bili edini zasavski predstavniki, 
Hrastničani, v vseh kategorijah in disci
plinah povsem pri vrhu. I Irastničani so tako 
po petnajstih letih znova osvojili pokal 
Mura in to povsem zasluženo. Zmagali so

pred lanskoletnimi prvaki Rašico in 
tretjeuvrščeno Ljubljano. Z zmagami so se 
izkazali predvsem Peter Kau/.er ml. v 
slalomu pri mlajših dečkih, Gregor Laznik 
v isti kategoriji v spustu, še posebej pa sta 
bili razveseljivi zmagi Petra Kauzcrja st. 
in Leopolda Brgleza med veterani oz. 
turisti.

B.K.

Prijateljske tekme
Svoboda - Zagorje 3:0 (1:0)
Ljubljana, igrišče na Viču, gledalcev 

100, sodnik Ihan (Ljubljana), strelci: 
1:0 Repovž (19), 2:0 Žnidaršič (72), 3:0 
Ralimanovič (82).

Svoboda: Botanič, Šimic, Markovič, 
Čerimovič, Kostič, Vidmar, Repovž, 
Janežič, Prezelj, Kumalič, Puc (igrali so 
še: Plavšič, Gojkovič, Razdrh, Lovrič, 
Stojanovič, Rahmanovič, Žeželj, 
Mikulič, Ceklič, Rogič, Žnidaršič).

Zagor je: Stankovič, Kurež, Haralovič, 
I ladžič, Buovski, Uranič, Kem, J.Kranjc, 
Barič, Pctrušič, Poglajen (igrali so še: 
Bantan, Gorišek, Šink, Judež).

S.F.
Šentjur - Zagorje 2:0 (0:0)
Šentjur, igrišče Šentjurja, gledalcev 

100, sodnik Špiler (iMŠko), strelca: 1:0 
Marinček (80), 2:0 Kidrič (82).

Zagorje: Stankovič, Kurež, Haralovič, 
Hadžič, Buovski, Uranič, Kern, Barič, Žlak,
J.Kranjc, Šink (igrali so še: Bantan, Gorišek, 
Stariha, Judež, Poglajen).

S.F.
Slovan - Zagorje 1:3 (0:1)
Ljubljana, stadion na Kodeljevem, ' 

gledalcev 100, strelca za Zagorje: Žlak 2, 
Hadžič.

Zagorje: Stankovič, Kurež, Haralovič, 
Hadžič, Buovski, Uranič, Kern, Barič, Žlak,
J.Kranjc, Poglajen (igrali so še: Hace, ■ 
Gorišek, F Kranjc, Barbck).

S.F.

Železničar AM Cosmos - Rudar 4:1 (2:0)
Ljubljana, stadion v Šiški, gledalcev 200, 

strelci: 1:0 Podgajski (llm), 2:0 Mitev, 3:0 
Gliha, 3:1 Šotenšek, 4:1 llracovič.

Rudar: Dizdarevič, Kic, Smajlovič, 
Zaimovič, Kurež, Florjane, Rižner, Sotenšek, 
Holešek, Mešanovič, Kirbiš (igrali so še: 
Ahlin, Turšič, Izgoršek, Sušnik, Brundič, 
A.Ranzinger, Herman).

S.F.
Papirničar - Rudar 0:1 (0:0)
Radeče, igrišče Papirničarja, gledalcev 

100, sodnik Lakič (Sevnica), strelec: 0:1 
Kirbiš (47).

Papirničar: Kolenc, Derviševič, 
Plazar, Čeč, Knaus, Trebše, B.Guček, 
Mihajlik, D.Guček, Drobne, Kačičnik 
(igrali so še: Sonc, Kranjc, Milidragovič, 
Režun, Presečki, Breznikar, Tutič).

Rudarfi: Ahlin, Košak, Kic,
Zaimovič, Kurež, Florjane, Mešanovič, 
Sotenšek, Holešek, Rižner, Kirbiš (igrali 
so še: Dizdarevič, Brundič, Sušnik, 
Smajlovič, Herman, Izgoršek).

S.F.
Rudar - Mengeš 3:2 (1:0)
Hrastnik, igrišče KRC 14.oktober, 

gledalcev 200, sodnik Zagorc 
(Trbovlje), strelci: 1:0 Zaimovič (18),
2:0 Kirbiš (55), 2:1 Kranjc (63), 2:2 
Breznikar (66-ag), 3:2 Florjane (74).

Rudar: Dizdarevič, Herman, Sušnik, 
Kic, Kurež, Florjane, Zaimovič, 
Sotenšek, Holešek, Mešanovič, Kirbiš 
(igrali so še: Ahlin, Izgoršek, Breznikar, 
Smajlovič, Ramšak, Dolenšek, 
Borštnar).

Mengeš: Trampuž, Kranjc, Jeglič,
I lajdinjak, Kepic, Zajc, Oraž.em, I ludin, 
Guna, Keržan, Testen (igrali so še: 
Lužar, Anžlovar, Pišek, Juhant).

S.F. 
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Roparja zvezala prodajalko
Dva mlajša moška sta 25. julija ob 

18.55 uri brutalno napadla prodajalko 
Petro in izropala trgovino Ana na Ulici 
1. junija v Trbovljah, v kateri proda
jajo kozmetiko in druge pripomočke.

Roparja sta malo pred zapiranjem 
prišla v trgovino in povprašala za sončna 
očala. Ko se je prodajalka Petra obrnila, 
da bi pokazala želj eni izdelek, jo je 
neznanec prijel za vrat, jo zbil na tla in 
zvezal. Nato sta nepridiprava izpraznila 
blagajno (28000 tolarjev) in za povrh 
vzela še video player, ki je bil namenjen 
za prezentacijo artiklov. Vse skupaj sta 
zbasala v vrečko in počasi odšla iz 
trgovine, tako da se otroci, ki so se ta čas 
igrali pred trgovino, niso zmenili zanju. 
Videla ju je tudi soseda z bližnjega 
balkona, vendar se ji nista zdela suml
jiva, saj je bilo vse videti povsem 
običajno. Otroci so ju kasneje videli, ko 
sta preštevala ukraden denar v hodniku 
bližnjega bloka in potem izginila v 
neznano.

Med tem se je prodajalka ovedla in 
uspelo se ji je rešiti. Poiskala je telefon 
in poklicala policijo. Policisti so prišli že 
po nekaj minutah, vendar o roparjih ni 
bilo ne duha ne sluha. Rop sta izvedla 
neopazno, da se zanju ni zmenil niti 
sosed, ki je na dvorišču, le deset metrov 
stran od vhoda v prodajalno, betoniral, 
niti mož lastnice Ane Kolmančič, ki je v 
tem času popravljal vodovod za trgovino.

Policist je nato prodajalko odpeljal v 
zdravstveni dom, kjer so ji nudili prvo

pomoč. Razbito je imela namreč ustnico, 
buško na glavi in odrgnine na rokah. 
Kljub temu, daje bila v šoku, je povedala, 
dasta roparja govorila v celj skem narečju 
in da ju ni še nikoli videla. Prodajalka je 
pravi šok doživela šele v zdravstvenem 
domu, saj je šele takrat doumela, kaj se 
ji je pravzaprav zgodilo. V bolnišnici je 
ostala na opazovanju.

Lastnica Ana Kolmančič pa ni mogla 
verjeti, da se je to zgodilo prav v njeni 
trgovini: "Le zakaj prav tukaj, pa še sredi 
belega dne in pred ljudmi. Danes pa že 
res lahko pričakuješ prav vse. Da bi le 
bilo s prodajalko vse v redu.. Še dobro, 
da smo pred dnevi iz trgovine odnesli 
televizor, če ne, bi nam še tega odnesla. 
Že tako doživljam dovolj stresov in 
neprijetnosti z vodenjem trgovine, zdaj 
pa še to," je pripovedovala šokirana 
lastnica, ki stajo roparja oškodovala za 
najmanj 60 tisočakov. Policija sedaj zbira 
podatke in sledove za brutalnima 
roparjema. Upamo lahko le, da ju bo roka 
pravice kmalu srečala in da bosta za svoje 
dejanje primerno kaznovana.

Mi pa smo izvedeli še to, da sta bila 
roparja stara okrog 20 let, eden je bil v 
rumeni majici. Eden od roparjev je bil 
svetlih (blond), naprej počesanih las, 
drug pa je bil temen. Morda je roparja 
videl še kdo, ki bi lahko pomagal pri 
razkrinkanju. Cimprej naj pokliče na 
policijsko postajo in pomaga pri preiz- 
kavi.

R.V.
—

Promet
Litija -18. julija ob 22.15 uri je voznik 

osebnega vozila K.B. vozil z neprimerno 
hitrostjo od Temenice proti Bogenšperku. Na 
ovinku ga je začelo zanašati in trčil je v 
vozilo, ki ga je nasproti pripeljal U.B., ki 
kljub zaviranju trčenja ni mogel preprečiti.

Hotič -19. julija ob 17.00 uri je voznika 
osebnega vozila P.A. iz Ljubljane na klancu 
pod gostilno Kimovec zaradi prevelike 
hitrosti in mokrega cestišča zaneslo in 
prevrnil seje na streho.

Sava - 19. julija ob 17.32 uri je voznik 
K.M. vozil proti magistralni cesti. Zaradi 
prevelike hitrosti in vožnje po levi strani je v 
ovinku trčil v vozilo Š.A. iz Mošenika. 
Nastala je manjša materialna škoda.

Hrastnik - 24. julija ob 7.00 uri se je na 
lokalni cesti v Podkraju zgodila prometna 
nezgoda. Trčila sta voznik stoenke P. S. in 
voznica fička F.O. Nastala je le manjša 
materialna škoda, telesnih poškodb ni bilo.

Hrastnik - Ob 15.25 uri je na zasavski 
cesti voznik osebnega avtomobila R.S. zaradi 
prevelike hitrosti na nepreglednem ovinku 
trčil v nasproti vozeč jugo, last S. J. Ob 
trčenju je bila poškodovana sopotnica H.S., 
nastala je tudi precejšnja materialna škoda.

Hotič - 20. julija ob 15.25 uri je G.E., 
državljan BiH, ki začasno stanuje v Litiji, 
vozil osebni avto po magistralni cesti 
Ljubljana - Litija. Pri odcepu za Vače ga je 
zaradi prevelike hitrosti zaneslo levo in trčil 
je v nasproti vozeč kombi.

Ponoviče - 20. julija ob 19.10 uri je 
voznik lade B.D. iz Tenetiš vozil od Save 
proti Ponovičam. Zaradi mokrega cestišča in 
neprilagojene hitrosti ga je zaneslo na levo 
kjer je bočno trčil v drevo. V silovitem trčenju 
se je voznik hudo telesno poškodoval in

Aufbiks
Že res, da so si nekateri poiskali 

svoje veselje v pivu in cvetju. Vendar 
ne vsi. Nekateri so za zabavo poskrbeli 
kar v domačih logih.

Takšno zabavo si je 17. julija 
W priredil B.J. na Logu pri Hrastniku. 
Brez kakšnega omembe vrednega razloga 
se je razjezil. Svojo sveto jezo je 
neegoistično delil z vitrino in vhodnimi 
vrati nekega lokala. Črepinje baje 
prinašajo srečo. Ker mu veseljačenja še 
ni bilo dovolj, se je spravil še na nič 
hudega sluteč, lepo v miru parkiran 
osebni avto. Lastniku avtomobila K. P. 
verjetno to dejanje ni bilo prav nič všeč.

Še posebno takrat, ko je ugotovil, daje škode 
za 48 tisočakov.

F R.R. pa seje poveselil 18. julija-kar 
9 na davčni upravi v Trbovljah. Namesto 
da bi dal državi svoj skromni denarni prispe
vek, je začel vpiti in razgrajati. Rahlo je bil 
tudi okajen, vendar tam kakšnih pivskih 
bratcev ni našel. Našel pa je policiste, 
oziroma oni so našli njega.

Jj* Veselo je bilo tudi na potniškem vlaku. 
0 Patrulja železniške policije je 22. julija 

na PP Litija pripeljala močno omajanega 
J.H., ki služi vojaški rok. Ne samo, daje bil 
brez vozne karte, še pretepati se je hotel z

možmi postave. Ti niso bili ravno 
navdušeni z njegovimi pretepaškimi 
načrti. Raje so ga pridržali do priho
da njihovih vojaških kolegov - pa se naj 
kar z njimi zmeni kako in kaj bo s 
tepežem.

jfc Dan kasneje so zopet litijski 
^ policisti imeli opravka z neznan

cem pred lokalom Lap. Temu ni bilo 
do pretepa. Glede na njegovo tekoče 
stanje mu še do življenja ni bilo veliko, 
saj je nemočen ležal in verjetno ni 
vedel zase. Policisti so ugotovili, da so 
se z njim poigrali kar njegovi pivski 
pajdaši. Mešali so mu razne alko
holne zvarke, katerih se še stari 
alkemisti ne bi sramovali. Degustacija 
se je klavrno končala v zdravstvenem 
domu.
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odpeljali so ga v IJKC Ljubljana. 
Vozilo je uničeno.

Trbovlje - 20. julija ob 10.20
uri je na Trgu revolucije Ž.B. 
zablokiralo kolo na dostavnem 
vozilu. Vozilo je nato zapustil 
brez zategnjene ročne zavore, 
samodejno se je premaknilo in 
oplazilo tri parkirana osebna 
vozila. Nastala je večja 
materialna škoda.

22. julija so policisti na 
območju l JNZ Ljubljana izvajali 
poostren nadzor prometa. V ta 
nadzor prometa je bila vključena 
tudi FF Hrastnik. V sorazmerno 
kratkem času so na območju 
I Lastnika odvzeli voznikom kar 
13 vozniških dovoljenj. Pri vseh 
so ugotovili vožnjo pod vplivom 
alkohola. Večjo alkoholiziranost 
Voznikov gre pripisati tudi 
Prireditvi Pivo in cvetje, ki je v 
tistem času potekala v Laškem.

Kradejo kot 
srake

Zagorje - C.M. je neznanec 
'zpod stopnic v stanovanjskem 
bloku na Cesti zmage sunil kolo, 
katerega so naslednji dan našli v 
sosednjem vhodu.

Hrastnik - Neznanec je 19. 
julija ukradel motorno kolo nič 
hudega slutečemu ribiču G. Š. 
Motor so našli še istega dne v 
okvari in delno poškodovanega, 
rolicjsti so motor vrnili oškodo
vancu, za neznanim ljubiteljem 
motornih koles pa še 
Poizvedujejo.

Litija - Neznanec je 20. julija 
,z kolesarnice Lesne industrije 
Litija odpeljal kolo z motorjem 
Al X skupaj z belo čelado, 
latvino je lahko opravil tudi dan 
Prej saj je bil ATX tam parkiran 
°d 14. ure prejšnjega dne. 
Motorista še iščejo.

Zalotili
"bencinskega

tatu11
Zagorje - Policijska patrola je 

julija okrog polnoči na 
Parkirišču pred pošto zalotila pri 
kraji bencina Š.I. Iz Juga, last 
L.S., mu je uspelo iztočiti 3 litre

bencina, potem pa so mu 
policisti zasegli pripomočke 
(izvijač, cevko, kantico) in ga 
odpeljali.

Goljufija
Hrastnik - Dne 20. julija je

M.M. iz Hrastnika naznanil poli
cistom, da ga je znana oseba 
ogoljufala, ker se ni držala 
dogovora, oziroma pogodbe. Ker 
gre za veliko vrednost so 
policisti opravili potrebne 
razgovore, o rezultatu pa bodo 
obvestili tožilca.

Vlom v 
trgovino

Hrastnik - V noči na 19. julij 
je bilo vlomljeno v 
samopostrežno trgovino v 
Hrastniku. Zaenkrat še neznani 
storilec je izkoristil izredno slabo 
vreme z nevihto in grmenjem in 
vlomil v trgovino, ki se sicer 
nahaja v strnjeni stanovanjski 
četrti. Vlomilec si je prilastil 
večjo količino cigaret (več 
kartonov) in alkoholnih pijač. 
Zanimal ga je tudi denar, saj se 
je lotil tudi blagajne.

Pes ga je 
napadel

Hrastnik - L.J. se je 21. julija 
sprehajal z otrokom in manjšim 
psom po Logu pri Hrastniku. Do 
njih je pritekel večji pes (ovčar) 
in napadel otroka. L.J. je iz žepa 
potegnil žepni nož in zabodel 
napadalnega ovčarja. Po 
anonimnem klicu so policisti na 
kraju dogodka ugotovili, da L.J. 
ni hotel poskrbeti za odstranitev 
pokončanega psa. Lastnica Ž. A. 
pa ni imela svojega psa primemo 
zavarovanega. Zaradi tega bo 
podan predlog sodniku za 
prekrške.

Stisnilo mu je 
prst

Trbovlje - V Livarni se je na 
stiskalnem stroju poškodoval 
dijak na počitniški praksi. Med 
delom mu je namreč stisnilo prst 
desne roke. Policisti okoliščine 
nezgode še preučujejo.

Požari
pustošijo

Hrastnik - V petek, 22. julija je zagorelo v Uničncm nad Mar
nem. V gospodarskem poslopju, kije last U. V., je prišlo do samovžiga 
sena. Zagorelo je ob 18.55, gasilci GD Hrastnik pa so prispeli na 
kraj požara dobrih deset minut kasneje. Kljub hitri intervenciji 
gasilcev je zgorelo za šest nakladalk sena. Škoda je ocenjena na 
500.000 tolarjev.

Partizanski vrli - Na gospodarskem poslopju last I.A. je 23. julija 
okrog polnoči prišlo do požara, v katerem je zgorel hlev s senom. 
Požar so najprej opazili zagorski policisti, ki so opravljali kontrolo 
prometa v Potoški vasi. Lastnik namreč ni mogel poklicati pomoči 
po telefonu saj je bil le ta ves čas zaseden. Tako so pomoč poklicali 
šele eno uro po izbruhu ugnja. Na srečo so vso živino uspeli rešiti s 
pomočjo gostov iz bližnje gostilne. Požar so nato pogasili gasilci iz 
Trbovelj in Zagorja. Ogenj je uničil kompletno ostrešje skoraj novega 
hleva, 30 ton sena in nekaj kmetijskih strojev. Vzrok požara še 
ugotavljajo.

Gabrovka - Gasilci iz Gabrovke so s pomočjo krajanov pogasili 
požar, ki je 21. julija ponoči izbruhnil na zidanici v Kamnem vrhu. 
Ogenj je uničil ostrešje zidanice - dvojčka, last K.J. iz Gobnika in 
M.A. iz Ljubljane, ter nekaj strojev. Vzrok požara še ni ugotovljen. 
Zidanica namreč ni bila opremljena z električno inštalacijo, zato sum 
namernega požiga ni izključen.

Otroka ukradla suzukija
Trbovlje - Dva štirinajstletnika, na begu od doma, sta 

20. julija vlomila v garažo na Ribniku in se odpeljala z. 
osebnim vozilom Suzuki swift. Z ukradenim vozilom sta 
se najprej vozila po okoliških hribih in sc nato odpeljala 
proti Celju. Med vožnjo sta vozilo precej zdelala, saj sta 
se zaletela v drevo in nasedla na kamenju, tako daje vozilo 
skoraj popolnoma uničeno. Dobili so ju celjski policisti 
ravno v trenutku, ko sta hotela zapustiti vozilo. Med 
razgovorom so ugotovili, da sta nepridiprava vlomila tudi 
v bife na Ribniku, kjer sta odnesla nekaj cigaret, pijače in 
sladkarij.

S____________________________ ______________________________/



Že kot majhna deklica, si je želela nastopati v cirkusu, s 16 leti se ji je sen 
uresničil, vpisala se je na cirkuško šolo v Moskvi, ki jo je tudi uspešno končala, 
nato pa diplomirala na gledališki akademiji iz režije v Sankt Peterburgu. Po 
devetih letih seje vrnila v Ljubljano. Sedaj nastopa kot klovnesa za vrtce, šole 
in odrasle po Sloveniji in v tujini. Je edina v Sloveniji, ki opravlja ta poklic.

Kako si se odločila za šolanje na cirkuški 
šoli, te je kdo k temu vzpodbudil?

K temu me ni nihče prav veliko vzpodbujal. 
Veliko sem o cirkusu slišala že kot majhna 
deklica, ko mi je babica grozila, da me bo 
dala v cirkus, če ne bom pridna. Zanimalo 
me je, kaj to je. Zdelo se mi je, da je to kar 
posrečena stvar in da se izplača biti nepriden. 
S štirimi leti sem prvič obiskala cirkus in bila 
tako navdušena, da sem si od takrat naprej 
ogledala vse cirkuse, ki so prišli v Slovenijo.

In kdaj je bila zate prva pomembnejša 
odločitev za šolanje na cirkuški šoli?

Ko sem bila nekako v 6. oz. 7. razredu 
osnovne šole, je v Ljubljano prišel nek poljski 
cirkus, poslala sem Nežo (op. pisca Evina mati 
pesnica Neža Maurer), da se pozanima o 
šolanju. Po osmem razredu bi se lahko vpisala 
na poljsko specialno cirkuško šolo, vendar 
takrat je bila tam vojna, tako da ni bilo nič iz 
tega. Vpisala sem se na pomorsko srednjo 
šolo, ki sem jo eno leto obiskovala v Piranu, 
eno pav Bakru. Potem pa je v Ljubljano prišel 
nek moskovski cirkus, takrat pa sem se 
dokončno odločila, da grem v cirkuško šolo 
v Moskvo.

Česa vsega ste se v cirkuški šoli učili?
To je v bistvu srednja šola, tako da je 

potrebno imeti splošno izobrazbo, tako kot v 
vsaki srednji šoli. Poleg tega pa smo imeli še 
specialne predmete kot so akrobatika, 
žongliranje, ekviliber (držati ravnotežje na 
glavi, rokah ali vrvi), igralstvo, balet, 
pantonimo ipd.

Si imela kaj problemov z učenjem 
ruščine?

Mislim, da ne kaj preveč hudih. Dali so me 
v sobo z dvema dekletoma, ki sta bili že v 
zadnjem letniku, ki pa nista imeli preveč 
posluha zame, da se naspim preden grem v 
šolo. Celo noči so se dogajale razne stvari, 
prihajali so fantje, pripovedovali razne šaljive 
zgodbe. Če sem se hotela boriti zase, sem se 
morala čimprej naučiti jezika. V dobrih treh 
mesecih sem se naučila toliko, da sem se lahko 
sporazumevala.

Kakšno pa je bilo življenje v Rusiji?
V teh devetih letih mojega bivanja v Rusiji 

je bilo stanje zelo spremenljivo. V prvih letih 
je bila sovjetska oblast še zelo na moči. V 
trgovinah se je dalo dobiti vse, bilo pa je za

naše pojme kar drago. Vmes pa je bila kriza 
in se ni dalo dobiti osnovnih živil niti osnovnih 
življenjskih potrebščin. V zadnjih letih pa so 
bili življenjski stroški precej nižji. Kino j e bil 
precej poceni, gledališče pa sem imela vsa 
leta brezplačno.

V zadnjem času dosti nastopaš po 
Sloveniji, tudi v tujini?

Lani sem nastopala na kongresu klovnov 
na Švedskem, nastopala sem tudi v Franciji 
v kooperativu LONGO M Al pod cirkuškim 
šotorom. Največ pa sem nastopala na ulicah 
v Franciji, Španiji, Švedski.

Kje vse nastopaš po Sloveniji?
Največ v vrtcih, po šolah, srednjih šolah, 

tudi za odrasle ob raznih prireditvah. 
Nastopila sem v Cankarjevem domu in večrat 
na TV Slovenija.

Ali tudi za odrasle nastopaš kot klovnesa 
ali imaš za njih drugačen program?

Tudi kot klovnesa. Zelo všeč mi je nastopati 
za odrasle. Dobila sem občutek, da otroci 
želijo, da delaš z njimi kot z odraslimi, odrasli 
pa ravno obratno. Najtežjeje delati z najstniki. 
Z njimi moraš biti zelo odkrit - biti moraš 
hkrati klovn in človek.

Nastopaš tudi po zaključenih zabavah 
npr. ob rojstnih dneh, če te povabijo?

Zelo zanimivo bi bilo tudi to, vendar doslej 
še nisem. Doma in med prijatelji pa sem imela 
že celo vrsto predstav.

V Zasavju nisi tako poznana, vendar si v 
prejšnjem tednu dvakrat obiskala 
TTbovlje?

Ja, bila sem gostja na Radiu Trbovlje v 
oddaji SNOOPV, nastopila pa sem tudi v 
Domu Svobode ob zaključku glasbene šole. 
Nastopala sem že tudi v Litiji.

V Rusiji si končala tudi študij režije na 
gledališki akademiji, imaš torej dva 
poklica, delaš tudi na tem področju?

Letos sem delala kot asistentka režije pri 
Jovanoviču v Mestnem gledališču, ko je reži
ral Galeba - po starem Utvo. Učim pa tudi pri 
privatni igralski šoli Bariče Blenkuš v 
Ljubljani. Imam zelo super punce, ki so mi v 
srečo. Igramo Malo čarovnico, ki ne more biti 
zlobna.

Kaj pa počneš takrat, ko nisi klovnesa - 
v svojem prostem času?

Veliko pišem, vodim dnevnik, berem knjige 
predvsem psihološke, kot so Ljubezen in 
duhovna rast, Sanje o rdečem oblaku, Šta 
kažeš posle zdravo ipd. Rada hodim v kino, 
gledališče in opero.

Tvoji načrti za prihodnost?
Najprej moram pospraviti doma, to je 

osnovni načrt. Devet let me ni bilo, in vse je 
treba spraviti v red.

Razmišljaš kaj o privatni šoli za klovne?
Joj, ko bom stara. Sedaj o tem še ne 

razmišljam. Ponujeno mi je bilo, da bi imela 
tečaj, vendar se ne čutim, da bi to sprejela. 
Prvič moraš imeti ogromno izkušenj, drugič 
pa želeti jih moraš dati drugim. Če bi bila 
seveda v škripcih, če nebi imela drugega dela, 
bi seveda šla tudi učit.

Tekst in foto: Jana Borišek
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ugotovil, daje bil izžreban, je kriva nagradna križanka v Zasavcu, ki jo je 
poslal, in je v 29. številki gledal, če je slučajno izžreban. Pri križanki ni bil 
izžreban, bil pa je v nagradni igri Zasavčevo poletje. "Številko sem kar 
nekajkrat pogledal, ker se mi je zdela sumljiva. Sprva nisem bil čisto 
prepričan," pripoveduje Stanislav med smehom. Dejal pa je tudi, da bo 
nekaj pločevink podaril družini Kozar, kije bila predstavljena v Nedeljskem 
dnevniku.

Končno nam je vendarle uspelo osrečiti s 
pločevinkami Uniona enega kupcev Zasavca 
- tokrat Stanislava Kozar ja iz Hrastnika. Ker 
seje edini javil do predvidenega roka, bo zato 
dobil kar 30 platojev pločevink izdelkov 
Pivovarne Union. Na prejšnjem Zasavcu je 
imel številko 091032, ki mu je prinesla srečo.
Ker je imel možnost izbirati med alkoholno 
in brezalkoholno pijačo, sije izhral 15 platojev 
piva Union in 15 platojev brezalkoholne 
pijače. Sam je dejal: "Nisem prevelik ljubitelj 
piva. Imam pa veliko sorodnikov, ki mi bodo 
pomagali vso to pijačo popiti." Stanislav je 
samostojni podjetnik - avtoprevoznik, razvaža 
kruh in pecivo po trgovinah. Zasavca z izžrebano številko jekupil v trgovini 
lonca v Trbovljah. Pravi, da Zasavca prebere že kar v trgovinah. Da pa je

Nove številke

V tokratnem kolu nagradne igre Zasavca in pivovarne Union, pa so bile 
izžrebane številke: 086734,086819,087032,087901 in 088227. Nagrade 
si bodo razdelili prvi trije, ki se bodo do petka, 29. julija do 12. ure oglasili 
v uredništvo Zasavca. Ker je v preteklem krogu igre vse zaloge pobral 
Stanislav Kozar iz Hrastnika, smo z nagradami tokrat spet na začetku.

Prvi, ki se bo oglasil uredništvu, bo dobil pet platojev iz Uniona (120 
pločevink), na voljo pa mu bodo pivo Union, Uni ter osvežilni pijači Sola 
Cola in Sola O range.

Drugi bo dobil tri platoje (72 pločevink).
Tretji pa bo dobil dva platoja ali 48 pločevink Unionovih proizvodov.
Ker so nagrade samo tri, izžrebali pa smo pet številk, velja pohiteti, saj 

dobijo nagrado le prvi trije. Če se do predvidenega roka javita samo dva, si 
razdelita še nagrado tretjega, če se javi samo eden, pa sam pobere vseh 
deset platojev pločevink.

K.G. in J.R.jr.

Stanislav Kozar

Lani, oh 300-letnici Valvasorjeve smrti, seje prvič odpravila na pot 
po krajih, ki jih je opisoval in obiskoval J.V. Valvasor, skupina 
konjenikov in sopotnikov na vozovih, pot pa so naslovili kar 
Valvasorjevo popotovanje. Začela in končala se je na Bogenšperku. 
Tako je bilo tudi letos. Popotovanje Valvasorjeve konjenice je trajalo 
kar pet dni, od 24. do 28. junija. Pomembnejši kraji, kjer se je 
konjenica ustavila, so bili: Muljava, Rašica, Velike Bloke, Cerknica, 
Dolenja vas, Borovnica, Ljubljana, Kresnice, Litija.

O poti, občutkih s potovanja in načrtih za prihodnje nam je pripovedoval 
pobudnik in udeleženec obeh popotovanj litijski župan Mirko Kaplja: 
"Pohod smo pripravili v počastitev Dneva državnosti. Z Bogenšperka seje 
odpravilo 38 članov konjenice. Odšla sta tudi naša častna člana paraplegika 
Cilenšek in Berčon. Po poti so se pridruževali še številni konjeniki, jahali 
' oami le en dan ali dva. Najmnožičnejši je bil prvi dan, ko je prišlo na cilj 
152 konjenikov. To je številka, ki na Slovenskem že dolgo ni bila

Konjenica v Litiji.

zabeležena. V Dvorski vasi, kjer smo prenočevali, so nas zelo presenetili, 
saj se je zbralo ogromno število občanov. Zaradi nas so tudi za en dan 
prestavili kresovanje. Take sprejeme in prijaznost smo doživljali vso pot, 
pozdravljali so nas predsedniki krajevnih skupnosti, župani občin, skozi 
katere smo potovali in številni prebivalci, ki so se zbirali ob naši poti. 
Drugega dne našega popotovanja nas je v Cerknici sprejela poslanka 
Državnega zbora Nada Skuk, predsednik IS, godba na pihala in množica 
občanov. V Cerknici smo se udeležili tudi njihove prireditve ob jezeru. 
"Mama Valvasorjeve konjenice" je Danica Martinčič. Naš drugi dom je 
kmečki turizem Kontrabantar. Prijetno presenečenje smo doživeli tudi na 
ljubljanskem Baiju, kjer so nas po vsej dolgi barjanski cesti pozdravljali 
domačini, nam ponujali pijačo, pri Mokarju pa so nas pričakali še z godbo 
in folklorno skupino. Na obrobju Ljubljane, po Litijski cesti, je bilo mnogo 
občudovalcev. Tudi Kresničani so nas, tako kot lani, pričakali na Janeževi 
domačiji in nas za opravljeno pot nagradili s čudovito ljudsko pesmijo. Na 
Bogenšpcrk seje po petih dneh vrnilo 28 članov Valvasorjeve konjenice."

Organizirati tako popotovanje seveda ni mačji kašelj. Dovolj dela so 
imeli vsi: stotnik konjenice Martin Knez, štirje namestniki: Mirko Pukelj, 
Lojze Potočnik. Franc Okorn, ki je tudi praproščak, Janez Martinčič, 
starešina Vili Kralj, namestnik praproščaka Sandi Gombač, kronist Dane 
Namestnik in vsi konjeniki. Za izvedbo pa so zaslužni tudi številni 
gostilničarji ob poti in sponzorji. Projekt konjenice se še razvija in 
dopolnjuje. Pridružiti se želijo tudi drugi deli: Gorenjska, Primorska. 
Štajerska, Prekmurje. Za pot pa želijo pridobiti tudi znane Slovence in 
Slovenke iz zamejstva.

"Biti konjenik Valvasorjeve konjenice je poseben ponos, čast in 
■u zadolžitev. Naš namen je, da se držimo številnih Valvasoijevih poti. da 
5 opozarjamo na njegovo delo in misel. Tako kot je imel J.V. Valvasor s 
iŠ svojo Slavo Vojvodine Kranjske namen predstaviti našo deželico svetu, ki 
c Je ni poznal, želimo tudi mi svetu pokazati in odkriti lepote Slovenije, zato 
c- je Valvasorjeva konjenica projekt, ki bo prinesel rezultate," je svoje 
5 pripovedovanje zaključil Mirko Kaplja.

Joža Konjar
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Mare |e Poloni izdal svojo veliko skrivnost, ki jo je nosil v sebi, odkar je Eva zanosila In ju z Ernijem 

zapustila. Erniju, kot najboljšemu prijatelju, pa še vedno ni povedal, da je on oče male Zvezdane. 
Vedel je, da sta jo ljubila oba in bi bil Erni prizadet, če bi izvedel, da se je Knorči takrat odločila za 

Moreta. Toda Mare je zdaj ljubil Polono, Emi pa je bil nor na Kajo. Stara prijatelja sta se ponovno 

srečala, saj je Erni prišel v Zasavje z namenom, da obišče mamo.

Polona ni bila huda, ker je nenadni 
obiskovalec preprečil njeno poželenje po 
Maretu. Nasprotno, bila je vesela, ker je 
spoznala Maretovega prijatelja, o 
katerem ji je pravil. Zanimiv se ji je zdel, 
mogoče malo preveč zasanjan za trideset 
let, kolikor jih je štel, ampak prav zaradi 
tega še bolj privlačen.

"Lepo gnezdece si si ustvaril, stari," je 
zinil Erni, ko so sedeli v jedilnici, srkali 
pivo in grizljali kikirikije.
Pravzaprav je to rekel 
zgolj iz vljudnosti, 
njemu so materialne 
dobrine pomenile 
toliko, kot ptici 
medvedji brlog.

"Pesnik si, praviš," se 
je oglasila tudi Polona.
"Vedno sem si želela 
spoznati kakšnega 
umetnika."

"Naj te ne zanese," se 
je Mare hudomušno 
zasmejal, "ne rečem, 
da Erni ni umetnik, kar 
pa se pesnika tiče... Si 
sploh že napisal kakšno 
pesem?"

"Brez žaljenja, 
prosim." Erni ni bil take 
sorte človek, ki bi bil 
užaljen ob vsaki neumestni pripombi. Se 
sploh, če jo je izustil človek, za katerega 
je vedel, da mu bo vedno stal ob strani. 
Celo denar mu je dajal, kadar mu je 
zaškripalo. "Ljudje so pač taki, da te ne 
priznajo, dokler nekaj ne objaviš. Do tega 
spoznanja sem se že sam dokopal. 
Ampak ne vem, če bom kdaj kaj objavil. 
Preveč bi se izpostavil, se mi zdi. Moja 
poezija je zelo osebna, veš, Polona."

Polona se je nasmehnila: "Boš pač 
tvegal in se razgalil, mar ni to usoda vseh 
umetnikov."

"Brihtno punco imaš Mare, take so mi 
všeč. Dajmo, spijmo še eno pivo." Erni je 
odškrtnil pokrovček na pločevinki in 
vsebino razdelil v kozarce.

"In kako ti je všeč doma?" je Mare 
vprašal.

"Litija ni bila nikoli moj dom. V Zagorje

mi pa še ni uspelo priti."
"Te bom zapeljal k mami, če si zato."
"Ja," je Erni sanjavo pogledal Polono, 

"resnično imam najboljšega prijatelja pod 
soncem."

Okrog poldneva sta se Mare in Erni že 
vozila proti Zagorju. Mare je premišljeval, 
naj prijatelju pove, da Knorči spet živi v 
domačem mestu.

"Kako smrdi!" je Erni vzkliknil, ko sta

se peljala mimo železniške postaje proti 
centru.

"To je pa Zasavje, dragi moj."
"Vesel sem, da ne živim več tukaj. Ze 

zdavnaj bi me pobralo."
Ernijeva mama je živela na Polju. V 

enem tistih blokov, ki so bili zgrajeni v 
zgodnjih letih socializma. Z majhnimi 
enosobnimi stanovanji, primernimi 
nalašč za upokojence.

"Težko verjamem, da sem tukaj 
preživljal otroštvo," je Erni izstopil iz 
avtomobila in se razgledal okrog. 
"Pravzaprav se ni dosti spremenilo. 
Samski dom še vedno stoji..."

"Ja, ampak v njem ni več naših južnih 
bratov. Zdaj so ga naselili podjetniki," mu 
je pojasnil Mare.

"A tako?" S pogledom je še enkrat 
ošvrknil okolico, nato pa dejal: "Greš z

z^h:

Tatjana Polanc
mano gor?"

"Tudi lahko," se je strinjal Mare. Že 
dolgo namreč ni videl Ernijeve mame.

Stara gospa ni delovala niti najmanj 
bolno. Nosila je obleko živih barv, v kateri 
je bila videti zelo mladostna. Bele 
skodrane lase je imela spete nad čelom 
z živo rdečo sponko in le en kodrček ji je 
ušel ter jo žgečkal po zdravih okroglih 
ličkih. Človek bi ji težko prisodil nekaj 
čez sedemdeset pomladi.

"Sonce moje!" je ženska vzkliknila in 
privila Ernija na svoje močne prsi. Potem 
se je malenkost odmaknila in ga 

premerila s pogledom: 
"Ježeš, kako si shujšal! 
Sploh kaj ješ, dete 
moje?"

"Jem, mama," je Erni 
rekel in zavil oči proti 
Maretu. Ta se je 
nasmehnil: 
"Pozdravljeni, gospa 
Emalija."

"Lej, ga!" Gospa ga 
je šele sedaj opazila. 
"Kako si zrastel, 
Markec. In kakšne lase 
imaš. Se vedno se 
spominjam, kako se je 
Erni vedno pritoževal, 
ker ni imel kodrčkov, 
kot jih imaš ti."

Da bi Erni prekinil 
mamino navdušeno 
čebljanje, je bleknil: 

"Mislil sem, da ležiš na smrtni postelji. 
Tako ubogo si se delala, ko sva se 
pogovarjala po telefonu."

"No, no...," se je mama Emalija 
namrdnila. Potem se je obrnila k Maretu 
in mu pojasnila: "To je zato, ker ga le s 
takimi pretvezami pripravim, da me kdaj 
obišče. Nazadnje sem ga videla pred 
letom in pol. Kakšen sin pa je to, da svojo 
mamo tako poredko obišče."

"Ti, porednež, Erni," se je Mare zarežal 
in sedel za mizo. Gospa je skuhala kosilo 
in je vztrajala, da tudi Mare kosi z njima.

"Z veseljem," je Mare prvi prijel za žlico. 
Goveja juhica je prijetno dišala. "Nisem 
pozabil, da ste najboljša kuharica, kar 
sem jih kdaj poznal, gospa Emalija," je 
zadovoljno pribil.

... se nadaljuje
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Gostinsko podjetje

RUDAR
vas vabi v svoje lokale in sicer:

Hotel RUDAR 
Slaščičarna ZANZI BAR 
Slaščičarna KEKEC 
Fontana BAR
PIVNICA ob nedeljah 20% POPUST na PIZZE

Bife KOLODVOR
Bife ZASAVJE
BISTRO 75
Restavracija ZASAVC
Gostilna STADION
Gostilna KLEK vabimo vas na sobotna

in nedeljska družinska kosila
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PERITE POCENI:

- PRAŠEK ARIEL (4,5kg) LE 2.300 SIT
- PRAŠEK FORMULA TRE (4kg) LE 1.200 SIT

JEJTE POCENI:

- SLADKOR 1 kg 119 SIT
- PUDING 40g 28 SIT

PIJTE POCENI

PIVO LAŠKO 74 SIT 
BRIŠKO VINO 162 SIT 
RADENSKA 49 SIT

:
STEKLAR/ OP HRASTNIK

' -V •.' •' .: '• ::. .• - -    ........•.. •
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Mali oglasi v. Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate le
priloženo naročilnico In jo poslati na naslov Uredništva Zasavca, Cesta 

| ZO.julija 2c, 61410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo le male oglase (največ | 
| 20 vrst), kjer bo napisan točen naslov pošiljatelja. Brezplačno objavljamo |
1 le male oglase za nakup ali prodajo osebnih stvari. Omrežno skupino pišemo 1 
| takrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne Iz 0601.
L — — — — — — — — — — — — — — — — — — — J

STANOVANJA IN 
PARCELE

PRODAM parcelo za vikend 
brunarico. Tel.: 62-472.

PRODAM ali zamenjam enosobno 
stanovanje v Trbovljah za parcelo. Tel.: 
21-932.

NAJAMEM garsonjero ali 
enosobno stanovanje v Zasavju. Tel.:

64-250.
PRODAM parcele za vikend ali 

sadovnjak na zazidalnem območju v 
naselju Suhadol, pošta Zidani Most. 
Cena m2 3 do 4 DEM. Urejen dovoz, 
sončnalega, elektrika, telefon. Tel.: 81- 
484 do 19. ure.

V TRBOVLJAH zamenjam 
garsonjero s centralnim ogrevanjem, 
toplovodom, balkonom in kabelsko za 
večje stanovanje. Tel.: 64-250.

Izžrebani naročniki
Prvonagrajena.Iožica Hudomal sTtga svobode 34a v Trbovljah je brezposelna, 

zato je bila nagrade še toliko bolj vesela. Čeprav se v košari presenečenja iz 
litijskega Centromerkuija (vrednost 24.000 sit) skriva marsikaj, si bodo v petčlanski 
družini že porazdelili tako, da bo dobil vsakdo nekaj. Mož ji je že predlagal, da bi 
Zasavca odjavili. Sedaj to sploh ne pride v poštev. Jožica pravi, da v Zasavcu 
prebere praktično vse, razen športa. Tega pa ne izpustita mož in sin.

Drugo nagrado, vrednostni bon (20.000 sit) hrastniškega Mercatorja, je dobila 
Tanja Starc s Cankarjevega trga 14 v Zagorju. Tanja ni bila v MT na žrebanju. 
Ozvočenje v MT je bilo tako močno, da seje prireditev slišala do bližnjega hriba, 
kjer pa stanuje Tanjina svakinja, ki jo je poklicala takoj, ko je njeno ime zaslišala 
med izžrebanci. Ob vovčenju bona bo dobil vsakdo nekaj, največ bo verjetno 
dobila hčerka, ki se odpravlja na dopust.

Še enkrat pa objavljamo tudi ostale nagrajence. Na žrebanju v MT so imeli

Noš komercialist Peter Ravnikar podarja nagrado Jožici Hudomal...

V ZAGORJU na tržnici 
prodam brunarico z vpeljano 

dejavnostjo s trgovino na 
drobno. Tel.: 61-333.

AVTOMOBILIZEM IN 
_______ DEU_______

PRODAM jugo 45 koral letnik 88. 
registriran do 6/95, lepo ohranjen. 
Cena po dogovoru. Tel.: 063/715-034 
po 17. uri.

PRODAM škodo 105 L, 
registrirano do 3/95. Ugodno! Tel.: 76- 
131.

PRODAM VVartburg karavan, 
letnik 1982. Tel.: 42-506.

PRODAM Z 101 - 1300 cm3, 
letnik 1979 - po delih. Tel.: 73-615.

PRODAM kamion MAN 13- 192, 
kiper, letnik 1975. Tel.: 73-615.

PRODAM Škoda - 120 SL letnik 
1982, registriran do 2/95, cena 500 
DEM. Tel.: 26-794.

PRODAM osebni avto Zastava 101 
letnik 1987, registriran do 30.8.94, 
cena2500DEM. Tel.: (od 6.8.)64-882.

OSTALO
PRODAM koker španjela 

zlatotjave barve z rodovnikom, starega 
13 tednov. Tel.: 61-522.

PRODAM dva ležalna stola za 
kozmetiko. Tel.: 62-307 od 12. do 18. 
ure.

PRODAM motokultivator s

plugom, dobro ohranjen. Cena po 
dogovoru. Tel.: 42-366.

PRODAM barvni TV Gorenje, 
starejši letnik, velik ekran, zelo 
ugodno. Tel.: 20-882

PRODAM gorsko kolo Girardengo 
s števcem in ostalo opremo za 29.000 
SIT. Tel.: 26-730 po 20. uri.

PRODAM po polovični ceni 
kovinsko belo - zlato posteljo 200 x 
180. Tel.: 26-730 po 20. uri.

PRODAM smrekovo stensko 
oblogo. Cena 560 SIT/m2. Tel.: 063/ 
725-066.

PRODAM suhe smarekove deske. 
Tel. 62-480.

PRODAM suha hrastova in bukova 
drva, cena 3200SIT/m3. Tel.: 26-795.

PRODAM garažo v Kisovcu. Tel.: 
64-243 (četrtek in petek od 9. -10. ure.)

PRODAM stenski - stropni opaž. 
Cena 560 SIT/m2 z dostavo na dom. 
Možna tudi montaža. Tel.: 44-444 ali 
22-794.

SVNTHESIZER - CASIO v 
garanciji prodam. Tel.: 26-794.

NA RAČUNALNIK pišem vse 
vrste tekstov. Te].: 27-098.

DELO
INŠTRUIRAM nemščino in 

francoščino. Če potrebujete pomoč pri 
učenju ali če ste željni znanja, pokličite 
73-719.

IŠČEMO prijazno dekle za 
postrežbo v bistroju. Tel.: 23-285.

iGRADE za naročnike

ZASAVCA

srečo še Franc Lekše iz Zagorja (prevoz s kombijem do 300 km), Marina 
Miklavčič iz Zagorja (vrednostni bon v galeriji Paradox za 16.000 sit)), Janez 
Kranjc iz Ljubljane (radiokasetofon Panasonic), Sonja Gajšek iz Trbovelj 
(vrednostni bon za 8.000 sit v Kmetijski zadrugi Izlake), Mirko Drnovšek iz 
Izlak (dve trajni in striženje v frizerskem salonu Mateja na Izlakah) in Slavko 
Gulič iz Trbovelj (vrednostni bon za 8.000 sit v AMG Hrastnik).

Tekst in foto: J.R.jr,

... in Tanji Starc.



Poleg uradnega servisa vozil FIAT 

EDINI URADNI ZASTOPNIK VOZIL •&&&&) V ZASAVJU

SERVIS
HRIBAR

61410 Zagorje ob Savi, Selo 72, tel.: 0601/64 033

Prodaja novih vozil FORD FIESTA 
FORD ESCORT 
FORD MONDEO 
FORD TRANZIT
iir#i-: vri-■■■<*?

' Prodaja staro za novo, staro za staro
.v.iiMv/lvMv.v.v.!•.. \-iXi>i.v.vjX‘.vHv:viX\\vX-Xv \ •

- Servisiranje: vozil v garanciji in Izven iye H!
- Prodija originalnih rezervnih delov FORD, FIAT
- Prodajni pogoji:

krediti, leasing
, v .Vsa vozila imajo opravljen tehnični pregled

DELOVNI ČAS: vsak delovnik od 7h - lW.
sp"-"

:::::::::::::::::::::::::::

TOVARNA POHIŠTVA TRBOVLJE p.o. 
SAVINJSKA C. 31, TRBOVLJE 

Telefon: 0601/21 145,24 052,21 392

PISARNIŠKO POHIŠTVO, 

SAMSKE SOBE, 

HOTELSKA OPREMA 

IN DELA PO NAROČILU.

SKOPAJ BOMO KASU REŠITEV
.. ....... ... .................................. .

mmmm malbaj

-----------------J 00 --------

- prodaja novih vozil
- prodaja rabljenih vozil
- staro za novo
- kredit, leasing
- pooblaščeni servis

Vozila na zalogi, 
dobava takoj!

RENAULT

VW - AUDI TRBOVLJE
------------------100 &--------

- prodaja novih vozil
- prodaja rabljenih vozil
- staro za novo
- kredit, leasing
- pooblaščeni servis

Vozila na zalogi, 
dobava takoj!

TRBOVLJE
»g svobode I la, 61420 Ubovije 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, hi: +386 601 26 228
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GLAVNA ZENSKA OSEBA
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RUDAR
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ZDA
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(CHARLES)
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OSTREŠJA

NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 3. 8.1994 na naslov:
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo).

Nagrade, ki vas čakajo:
1. nagrada: Blago v

vrednosti 4.000 SIT, Čvek Dol 
na Hrastniku

2. nagrada: Blago v
vrednosti 2.500 SIT, Čvek Dol 
pri Hrastniku

3. nagrada: Blago v
vrednosti 1.500 SIT, Čvek Dol 
pri Hrastniku

Izžrebanci nagradne 
križanke 28/94

1. nagrada: Blago v
vrednosti 4.000 SIT, Čvek Dol 
pri Hrastniku, Marija Alt, Trg 
borcev NOB 13, Dol pri 
Hrastniku

2. nagrada: Blago v
vrednosti 2.500 SIT, Čvek Dol 
pri Hrastniku, Zdenko Skrinar, 
Dom in vrt 46, Trbovlje

3. nagrada: Blago v
vrednosti 1.500 SIT, Čvek Dol 
pri Hrastniku, Špela Kramar, 
Naselje na šahtu 45, Kisovec 
Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na 
uredništvu časopisa Zasavc, C.

20. julija 2c, Zagorje, do 4. 8. 
1994. Če se po nagrado ne 
morete oglasiti osebno, nam 
sporočite po telefonu in vam 
bomo nagrado poslali po pošti.

Rešitev nagradne križanke 
29/94:

KOLAPS, KOPITAR, 
PREŠEREN, KF, ORAN, 
ČELADA, DOROTEJA, 
KVADER, ARARAT,
GAETANO, DNINARKA, SE, 
OM, BRACO, IOS, TREMA, 
RA, ENAKOST, ANDI, IKA, 
CANTOR, AON, TEO, EOL, 
ANIS, AČ, OTROK, CZ, 
GORICA, FAIRCHILD, 
OLIVIN, SKELTON, LIBIJA, 
TAM, TO, ANA, AK.

UGODNO:
T-SHIRT MAJICE 299 SIT
ŠPORTNE NOGAVICE (5 porov) 550 SIT
ROLERJI 13.055SIT
TENIS ŽOGE 176,60 SIT
ZVEZKI (ugodno ceno in lep design)

Pod hribom 1 
DOL PH HRASTNIKU.

tel.: 42 533

POSEBNA PONUDBA 
3 ZVEZKI A-4 formata le 99 SIT

MOŽNOST PLAČILA NA VEČ ČEKOV
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VPLIV OKOUCE NA 
IZID NEKEGA PONAVADI 
IZJEMNEGA DOGODKA 

(NESREČA KRIMINAL,...

LASTNOST 
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PIRJA

NENADNO
SKRČENJE

MIŠICE

KAM BOŠ KI 
GENERAL 

NOL

PRIPOMO
ČEK ZA 

OBIRANJE 
SADJA

UMAZAN,
ZANE

MARJEN
OTROK /*

UKINITEV 
DOTOKA 
ELEJTRI- 

ČNE ENER
GIJE

VOJAŠKA
KAPA

DEBEL US
NJEN BIČ

NAJVEČJA 
ZVEZDA VE
LIKEGA PSA
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/*
POPA
RJENA

JED

ILOVICA

NEPROFE-
SIONALEC 4T

PREGOVOR

ITALUANSK
MATEMATIK
(GIUSEPPE)

TROJANSKI
JUNAK,

PRIAMOV
SIN

REKA SKOZ 
ŠALEŠKO 
DOLINO

STRAST

LETOVIŠČE
JUŽNO

OD
SPUTA

KURIR

STARA 
POVRŠIN
SKA MERA

%4

TANČICA
PREKO

OBRAZA PLOD

ARABSKI
ŽREBEC

STROKO
VNJAK ZA 
IRANSKO 
KULTURO 

AVTOM. OZ 
DELNIC

ZASELEK
PRI

BOŠTAJNU

VRSTA
METULJA

POVRŠINA
RISBA

JK
SESTAVIL

VK
DAVID
NIVEN
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po pečinah - skalah,
P liMMt

■ ■Oo^raka 3L ^

I Rekli so mornarji:
I Ribka migorepka, j

Vio io rmčn -w07Ha -■Kje je naša zvezoa,
: kje je naša pot?
: ;

Anagram
PAVLA in EDI sta se morala na pamet naučiti 

slovensko narodno pesem. 
Katero?

K.D.



PETEK 29.7.1994V V.. Si. !:. ' ^
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 8.00-14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM, 17.00 
MLADINSKI VAL, 18.45 
POROČILA, 19.00 SLOVO

SOBOTA 30.7.1994
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ IN 

IZBOR POPEVKE TEDNA, 14.30 
ČESTITKE, SERVIS, 14.45 OBVE
STILA IN EPP, 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, 16.00 INFORMA
CIJE IN POVABILA, 16.45 
OBVESTILA IN EPP, 17.00 SOBOT
NO POPOLDNE, 19.00 SLOVO

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::

NEDELJA 31.7.1994
8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO. 9.00 

IZBOR VIŽE TEDNA, 10.00 Z 
VAMI SO..., 11.00 TEDEN JE ZA 
NAMI, 12.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, OBVESTILA,
13.00 ČESTITKE POSLUŠALCEV, 
NEDELJSKO POPOLDNE, 19.00 
SLOVO

PONEDELJEK 1.8.1994
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO 

GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM, 16.45 
OBVESTILA EPP, 17.00 SNOOPV,
18.00 ODDAJA O KULTURI, 18.45 
POROČILA, 19.00 SLOVO

TOREK 2.8.1994
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ , 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00

SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA, EPP, 17.00 
ŠPORT, 18.45 POROČILA, 19.00 
SLOVO

nnrn a a o h r\t\Aa-ri-jv • • -r- h- -T VJTiirl

TOREK 2.8.1994

6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO
GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
KONTAKT, 18.00 UPOKOJENCI 
MED NAMI, 18.45 POROČILA,
19.00 SLOVO

6.00 -8.00 JUTRANJI PRO 
GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
LITIJSKO OKENCE, 18.45 
POROČILA, 19.00 SLOVO

09.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE INFOR
MACIJE, 20.15 KONTAKTNA 
ODDAJA, 21.15 SATELITSKI PRO
GRAM

SREDA 3.8-1994
09.00 KORISTNE INFORMA

CIJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE 
INFORMACIJE, 20.15 ŽEBLJIČKI, 
21.30 FILM TEDNA, 23.00 
SATELITSKI PROGRAM

č : 4.8.1994

09.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE INFOR
MACIJE, 20.15 REZERVIRANO 
ZELENA DOLINA ali IZZIVI 
ŽIVLJENJA ali SNOOPV LIVE ali 
DANNV PREROKUJE, 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

P|| p!

09.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE 
INFORMACIJE, 20.15 REZER
VIRANO..., 21.15 SATELITSKI 
PROGRAM

SOBOTA 30-7,1994
....14.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, 16.00 MLADINSKI PRO
GRAM (STO NA URO ALI VIDEO
SPOTI), 17.00 SATELITSKI PRO
GRAM

PONEDELJEK 1.8.1994
09.00 KORISTNE 'INFORMA

CIJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE 
INFORMACIJE, 20.15 MLADIN
SKI PROGRAM (STO NA URO 
ALI VIDEOSPOTI), 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

DEŽURSTVA
Zdravstveno varstvo: 24 - urno 

dežurstvo v zdravstvenih domovih: 
Hrastnik (tel.: 44-006),Trbovlje (tel.: 
26-322), Zagorje (tel.: 64-644), Litija 
(tel.: 061-881-855).

Zobozdravstvo: Dežurna zobna 
ambulanta je v vseh treh zasav skih 
zdravstvenih domovih od 7,- 19. ure. 
Ob sobotah v Hrastniku in Trbovljah 
od 7. - 13. ure, v Litiji od 7. - 19. ure. 
Informacije dobite na zgoraj 
navedenih telefonskih številkah.

Lekarne: 24 ur je dežurna lekarna 
v Trbovljah (tel.: 21-110)

Veterinarska služba Zagorje, 
Trbovlje, Hrastnik: od 29. julija do 4. 
avgusta je dežurni veterinar Liza 
Pokorn dr. vet. med.

—

Naša bodočnost ............................m.Godovi
Rojstva v trbovlejski porodnišnici 28.uIy:V,ko, Zmago;

od 18. do 24.7.:
18.7.: Romana Robič, Zagorje, hči Daša; Fatima Salkič, Trbovlje, 2!). julij, Marta, Urban,

sin Armin; v - ; .
19.7.: Marjeta Medvešek, Trbovlje, sin Uroš; Frančiška Rozina,

Zagorje, hči Patricija; Jovanka Kovačevič, Trbovlje, hči 
Andrijana - Ružiča; 3t mliHSa.ce Jelka-

,E"d!±, ’1. avgust; Al«; Alfonz

2. avgust. Štefan, Bojan;

IM*MU, j

20.7. : Nadja Planinšek, Litija, sin Luka; Tatjana Miloševič,
Trbovlje, hči Marina;

21.7. : Silva Koprivc, Sevnica, sin;

23.7. : Jožica Klenovšek, Sevnica, sin Mihael;

24.7. : Mojca Kraner, Hrastnik, sin Jan - Kristjan; Marjeta Herič,
Šentjur pri Celju, sin Žiga.

---------------------------- ----------------------------------4

HOROSKOP
OVEN Darilo, ki ga boste dobili, 

nebo le znak pozornosti, ampak tudi 
ljubezni in globoke vdanosti. Ne 
izpustite znova vaše sreče. Št.: 101.

BIK Čeprav se počasi odpravljate 
na dopust, se vam delo kar kopiči. 
Od vas pričakujejo, da ga boste 
dokončali, vi pa ste že sedaj precej 
izčrpani. Št.: 98.

DVOJČKA Nesoglasje s 
partneijem se bo počasi pomirilo, v 
vas pa še vedno tli nezaupanje. Sledil 
bo odkrit pogovor, ki se ga najbolj 
bojite. Igrajte z odprti mi kartami! ŠL: 
105.

RAK Izbirali boste med dvema 
alternativama, pravilni sta v tem 
primeru obe. Čeprav vas je precej 
strah izbrati, boste kmalu uvideli, 
kako ste se po nepotrebnem morili. 
Št.: 94.

LEV V vašo hišo je neka oseba 
prinesla smeh in veselje. Postavila 
vam bo pogoj, ki v primerjavi s tem 
kar vam daje, ni vreden omembe. Št: 
109.

DEVICA Pretresla vas bo manjša 
napetost v družini, ki jo boste 
pomagali razbiti s svojoprisotnostjo. 
Tokrat se ne smete umakniti. Št.: 91.

TEHTNICA Končno si boste 
nekaj časa vzeli tudi zase in za svoje 
male strasti. Celo nekaj denarja se 
vam obeta, privoščite si nekaj dni na 
morju ali v gorah. Št.: 89.

ŠKORPION Pogrešate staro 
družbo, ki se vam zaradi preobilice 
dela in menjave delovnega okolja, 
kar nekako umika. Vzemite si nekaj 
časa za prijatelje. Št.: 112.

STRELEC Zaradi neizčrpnega 
vrelca energije v sebi, ste v zadnjem 
času privlačni za okolico, kot kakšen 
magnet. Obeta se vam razgiban 
teden. Št.: 99.

KOZOROG Ne morete se 
sprijazniti s porazom, zato trmasto 
še vedno rinete z glavo skozi zid. 
Tokrat zidu ne boste prebili, le 
zrahljali si boste rogove, lahko sijih 
tudi polomite. Št.: 87.

VODNAR Preveč govorite in 
premalo delate, bi bil trenutno za vas 
najboljši opis. Izgleda, da se vas je 
prijela poletna lenoba, pa bi se 
vseeno veljalo malce potruditi. Št.: 
117.

RIBI Poletje je za vas čas, ko se 
lahkopopolnomapredate ljubezni in 
zabavi. Vse leto ste pridno delali, to 
so opazili tudi drugi. Št.: 95.

Saša



Sposojeno iz BBS

Žmigavec
Kaj reče Trboveljčanka, ko jo vprašaš, če ji dela smerokaz? 
Odgovor: Dela. Ne dela. Dela. Ne dela. Dela. Ne dela...

Ubiti ribo
Kako Zagorjanka ubije ribo?
Odgovor: Držijo pod vodo, dokler ji ne zmanjka sape.

Utopitev
Kako utopiti Izlačanko?
Odgovor: Postavi ogledalo na dno bazena.

Janezek
"Janezek, zdaj nam pa povej, kaj je to mumija," reče učiteljica. 

"Mumija je, mumija je, mumija je konzerviran kralj," zmagoslavno 
odgovori Janezek.

Kupčija
Marko, Poldetov nagajivi sinček, očetu predlaga kupčijo: "Očka, a 

mi daš petsto tolaijev, če ti povem, kaj je rekel poštar mamici, ko te ni 
bilo doma?" " Na, tukaj imaš enega 'plečnika', zdaj pa hitro povej!" 
Buček odvrne: "Dobro jutro gospa Košir, pošto sem prinesel!"

Čeki
Polde je v banki dobil čeke. Seveda je pričel zapravljati denar na vse 

strani. Nekega dne pa dobi domov sporočilo, naj se nujno zglasi v banki. 
Bančni uslužbenec mu je rekel: "Poslušaj Polde, a ti veš, da si v takšnem 
minusu, da lahko greš zaradi tega v zapor?" Polde prestrašeno vpraša: 
"Kaj pa naj sedaj naredim?" "Edina rešitev je, da vrneš ves ta denar," 
mu odvrne uslužbenec. "Joj, kako sem se že prestrašil. Takoj ti bom 
napisal ček."

Pomije
Haso se sprehaja in vidi Muja kako nekaj koplje z rokami po pomijah. 

"Ja Mujo, kaj pa delaš?" ga vpraša Haso. "Suknjič mi je padel v ta 
drek," mu Mujo odvrne. "Pa menda ne bi nosil takšen suknjič. Zakaj ga 
torej iščeš?" "Vem, da suknjič ne bom več nosil, ampak v žepu sem 
imel burek."

Zasavski tednik št. 29, 22.7. 1954
Nekaj naslovov iz Zasavskega tednika; Pred 

dvanajstimi: leti in danes (ob dnevu vstaje), Smrt 
v ognju leta 1944..., Koristi družbe in 
posameznikov utemeljujejo Zakon o gozdovih; Z 
vseh strani sveta, Kulturni obzornik,...

Angleškemu pesniku T. S. Elliotu je postala^ 
vkarija obrazec za davčno napoved, ki jo. 

vestno izpolnil. Pri vprašanju na obrazcu: "Kdo je 
pri poslu še udeležen?" je T.S. Elliot pomislil 
trenutek in brez obotavljanja napisal: "Samo 
davčna uprava!"

Hamburški nogometaš Posipal Se je sešel z 
nekim mladeničem, ki se je hotel postaviti, 
Širokoustil seje, daje pred dnevi takoj po zajtrk 
pretekel 12 kilometrov v pol ure. Končno je vprašal 
Posipala: "Ali bi tudi vi zmogli kaj takega?" - 
Nogometaš je premeril širokoustneža in mu hladno 
odgovoril: "Dragi moj, teči sicer ne bi mogel - 
pač pa lagati!"

Ameriškega humorista Marka Twaina je nekoč 
vprašal neki mladenič: "Ali je res, da ste pasli 
govedo, preden ste postali pisatelj?" "Res je, mu 
je odgovoril Twain," zato pa še danes lahko že od 
daleč spoznam vsako govedo."

Irena I. Lebar

iz starih Zasavcev
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Je7Rn|CE
l_I Ad Nemci. Že zadnjič smo pisali, kako se z Nemci dogajajo

čudne stvari. Sindikalni prvak Ciril Urek - Curek lahko zdaj tolaži 
gostinskega prvaka Draga Butjo - Buča, da ni nič čudnega, če 
nenapovedanih Nemcev ni od nikoder. Njemu so še napovedani tik pred 
zdajci odpovedali obisk.
_1 Odlet. Zasavje izgublja še enega znanega prebivalca. Prvi

slovenski borznik Dare Sadar - Dadas se seli v Ljubljano. In to prav 
zdaj. ko smo že mislili, da se bo borza preselila v Trbovlje.

Revolucionarne tradicije

Bi sta narodnega heroja Ivana Skvarče - Modrasa je, potem 
ko sojo nepridipravi podrli, spet na svojem mestu. Nazaj stajo 
s skupnimi močmi postavila zagorski župan Matjaž Švagan in 
državni svetnik Sandi Češko. Oba sta že zanikala, da gre za 
politično dejanje, da gre za začetek združevanja Liberalne 
demokracije Slovenije in Združene liste socialnih demokratov; 
torej njunih strank. Gre le za gesto dveh nekdanjih učencev 
tiste zagorske osnovne šole, ki ji je Modras dal svoje ime.

—I Odprtje. Šef trboveljskih gostincev Miha Zver - Štajerland
z vsakim dejanjem pokaže, od kje prihaja. Njegov zadnji dosežek 

je pivnica, za katero ni potrebno ugibati, ali v njem točijo močvimiško 
ali kozorogovo peno.

Do h tarska preletavanja
V Zagorju se zdravniška vojna izteka. Dr. Grošelj je zapustil 

vozniški sedež, še prej pa je otvoril rentgen, da se bodo lahko 
tudi v prihodnje bolj natančno ogledovali kar doma. Za krmilo 
je že sedla dr. Slaparjeva, drugi kandidat, dr. Novak, pa se 
sploh ni nič prerival, ker je bil ta čas na dopustu.

V Trbovljah dr. Fakin še vztraja za volanom, čeprav dobro 
obveščeni trdijo, daje vse bližji Ljubljani in zdravstveni politiki. 
Odpirajo pa se mu tudi možnosti drugačnih pristankov, saj je 
neka strankarska anketa pokazala, da bi lahko resno ciljal tudi 
na sedež trboveljskega župana.

V Hrastniku pa vodja belih halj dr. Mlinarič o kakršnem
koli letanju ne razmišlja. Tam odletavajo tisti okrog njega.

Beli Revir

uVO^
Pred dvema mesecema smo na tem 

mestu poročali, da je prišlo do dolgo 
pričakovane kartelizacije v mladem 
zasavskem podjetništvu. Naveza Ultra in 
Pepita si je te dni mislila ogledati, kako to 
počno v domovini poslovnega združevanja, 
v Ameriki. Potovanje so odpovedati tik pred 
zdajci, ker je Miloš Urbanija, eden težjih 
kisovških podjetnikov, odločno odklonil 
sedež natanko na sredini letala, ki so mu 
ga po besedah organizatorja namenili le 
zaradi ravnotežja med letom.

Pristanek na 
Jupitru

Ob petindvajsetletnici prvega človekovega tacanja po luni je Redakciji jetrnic 
uspel še en korak: majhen za človeka, velik za človeštvo, se reče ob takih 

priložnostih. Član Redakcije jetrnic je pristal na Jupitru. Ker se je to zgodilo v 
času, ko so Jupiter naskakovali kosi kometa, so bile prekinjene vse zveze, naš 

član pa je uspel rešiti le svojo kožo, Jupitru pa je moral pustiti vse, kar je 
njegovega. Polet bomo ponovili v ugodnejših pogojih in ga takrat tudi 

dokumentirali z vsem potrebnim. Tistim, ki nam verjamete na besedo, pa 
zemeljska fotografija našega člana kmalu po pristanku, ko je še ves premražen, 

a srečen popisoval svojo popotovanje.



PAKETNO AVTOMOBILSKO ZAVAROVANJE

Poleg tega pa ponuja paketno zavarovanje 
še naslednje prednosti:

Sami se boste odločili o rsebini vašega paketa: 
kasko zavarovanje je v paketu 20 odstotkov cenejše:
10-odstotnipopust za vsa ostala zavarovanja v paketu: 
popust za tako jšnje plačilo:
možnost obročnega brezobrestnega odplačevanja:
pri kraji ali uničenju avtomobila vam povrnemo denar za nakup novega: 
v primeru poškodbe vašega avtomobila vam krijemo stroške najema drugega vozila: 
zavarovanje pravne zaščite vam krije morebitne stroške odvetnikov in sodnega postopka: 
turistično zavarovanje za potovanja v pi ostem c as/v 
Triglavov bonus - nagrado za vaše preudarno ravnanje v prometu: 
dodatni popust za zvestobo Zavarovalnici Triglav: 
enake pogoje zavarovanja za posameznike kot za podjetja.

zavarovalnica triglav d.d.

Končno popolno in sodobno zavarovanje !

STE POMISLILI,
DA LAHKO SVOJ AVTO 
POŠKODUJETE 
TUDI NA POTI V 
ZAVAROVALNICO?
Mi smo! Zato ga pridemo 
zavarovat tudi na vaš dom



Celje - skladišče
D-Per

Z0 fcRjuTm 6/1994

Trbovlje 5000001643,30

Ljubljanska banka - Banka Zasavje d.d., Trbovlje

Vaš CERTIFIKAT lahko ZE vložite v

LB Menimo
......................... .................

MAKSIMA
družba za upravljanje

COBISS o

v VSEH enotah LB BANKE ZASAVJE d.d. Trbovlje in 

prostorih društva upokojencev v Trbovljah, Hrastniku in Zagorju.

Zaupajte strokovnosti, znanju in izkušnjam.

Tudi pri certifikatih z vami
LB Banka Zasavje d.d., Trbovlje - banka, ki dela z ljudmi - za ljudi.

f ...fiOl

” ___________ J


